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°۲۵تهران

تغ�رقیمتعنوان

0 (%0)68,420درهم امارات

0 (%0)30,400لير ترکيه

0 (%0)38,100يوان چين

0 (%0)234,100ين ژاپن

0 (%0)198,550دلار کانادا

0 (%0)272,200فرانک سوئيس

0 (%0)3,380افغاني

0 (%0)3,720روبل روسيه

0 (%0)192,200دلار استراليا

0 (%0)244,660دلار

0 (%0)287,800يورو

0 (%0)344,270پوند انگليس

تغ�رقیمتعنوان

0 (%0)105,620,000سکه امامي

0 (%0)103,979,000سکه بهار آزادي

0 (%0)63,500,000نيم سکه

0 (%0)40,500,000ربع سکه

0 (%0)22,900,000سکه گرمي
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با وزارت بهداشت توافق کردیم مجدداً بر قطع زنجیره کرونا متمرکز شویم /

بسیج موج چهارم را مهار می کند

منبع: انقلاب نیوزشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1400/01/20

رئیس سازمان بسیج گفت: در شرایط فعلی، با وزارت
بهداشت توافق کردیم تا با همکاري مردم مجدداً بر قطع
زنجیره کرونا متمرکز شویم و طرح غربالگري شهید

 
سلیمانی را اجرا کنیم. 

به گزارش پایگاه خبري تحلیلی انقلاب نیوز، سردار سرتیپ
پاسدار غلامرضا سلیمانی صبح امروز در جمع خبرنگاران
ضمن تبریک اعیاد شعبانیه به مردم شهیدپرور و ولایتمدار
استان گیلان با اشاره به پیشینه بسیج اظهار داشت: بسیج

 
در سال 58 با فرمان امام راحل تشکیل شد و از ابتدا یک تشکیلات مردمی بود. 

رئیس سازمان بسیج خاطرنشان کرد: در دوران دفاع مقدس، شرایط ایجاب کرد که فرزندان مردم به عنوان بسیجی داوطلب در میدان
هاي نبرد حضور پیدا کنند و با ورود تفکر بسیجی به میدان نبرد، مکتب دفاعی انقلاب اسلامی شکل گرفت و این مکتب توانست

 
ساختار هاي بسیار سنگین و عظیم تهاجم دشمن را شکست دهد. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه بسیج بعد از دوران دفاع مقدس در ابعاد مختلف خود را موظف به پاسخگویی به ملت شریف ایران، رفع
نیاز هاي انقلاب و نظام مقدس جمهوري اسلامی دانست افزود: بسیج به عنوان تشکیلات انقلاب یا بزرگترین تشکیلات مردمی در روي

 
کره زمین، سند راهبردي مبتنی بر گام دوم انقلاب را تکمیل و تقدیم محضر رهبر معظم انقلاب کرد. 

وي افزود: رهبر معظم انقلاب در اسفندماه سال گذشته سند راهبردي مذکور را براي بسیج تصویب کردند و این سند امروز مسیر
حرکت بسیج در بیانیه گام دوم انقلاب را تعیین می کند و نخستین سند راهبردي مبتنی بر بیانیه گام دوم است از طرفی ما باید یک

 
بسیج جدید براي ملت ایران در گام دوم بسازیم. 

رئیس سازمان بسیج با بیان اینکه بسیج پاره تن مردم است و هیچ گاه مصالح مردم به ویژه مصالح مردم مظلوم و مستضعف را فراموش
نخواهد کرد افزود: بسیج در امتداد همه دستگاه هاي خدمات رسان همچنان آماده خدمات رسانی است و در سال هاي گذشته همواره

 
خود را مکلف دانسته که در محرومیت زدایی در سطح کشور نقش آفرین باشد. 

سردار سلیمانی با اعلام اینکه در سال گذشته بیش از 12 هزار پروژه محرومیت زدایی توسط بسیج در کشور اجرا شده که هزار و 500
پروژه مربوط به استان گیلان بوده است تصریح کرد: هزار واحد مسکونی براي محرومان در گیلان احداث شد و در سال جاري نیز

 
بیش از 700 واحد مسکونی دیگر براي محرومان احداث شد. 



وي با اشاره به فعالیت و همکاري 42 هزار گروه جهادي در حوزه هاي مذکور ابراز داشت: بیش از 700 هزار نفر از جوانان عزیز در
سراسر میهن اسلامی در قالب این گروه هاي جهادي و در صحنه ها و مقاطع مختلف به امداد مردم و خدمات رسانی به محرومان

 
مشغول هستند. 

رئیس سازمان بسیج با بیان اینکه گروه هاي جهادي هر سال رو به گسترش هستند عنوان کرد: در سال 98 تعداد گروه هاي جهادي
به 17 هزار نفر می رسید و در سال 99 دو برابر افزایش پیدا کرد و در سال 1400 نیز گسترش خواهد یافت و بسیج به عنوان فرزندانِ

 
این ملت و پاره تن ملت در همه استان ها از جمله گیلان آماده خدمات رسانی است. 

سردار سلیمانی با اشاره به اهداف طرح هاي اقتصاد مقاومتی اجرا شده توسط بسیج خاطرنشان کرد: معتقدیم در موضوع مربوط به
اقتصاد مقاومتی هنوز دچار عقب ماندگی هستیم از طرفی اگر مردم در صحنه حضور پیدا کنند اقتصاد مقاومتی ما به اقتصاد مقاومتی

 
مردم سالار تبدیل خواهد شد. 

وي با اشاره به ظرفیت بسیج به عنوان یک تشکل مردمی در بسترسازي، زمینه سازي و تسهیل گري در جهت نقش آفرینی در عرصه
اقتصاد مقاومتی و حل مسائل اقتصادي گفت: در زمینه اقتصاد مقاومتی در گیلان برنامه هاي زیادي داریم و تاکید بر افزایش بهره

 
وري محصول راهبردي برنج داریم و هماهنگی هاي لازم در این زمینه انجام شده است. 

رئیس سازمان بسیج تصریح کرد: در حال حاضر طرح همگام با کشاورز حجم قابل توجهی از مزارع برنج استان را تحت پوشش قرار
داده و با استاندار و مسئولان گیلان نیز جلسه داشتیم و تلاش مان در راستاي افزایش بهره وري و افزایش هاي قابل توجه در ارقام

 
مختلف برنج است. 

سردار سلیمانی ابراز داشت: براي حمایت از سایر محصولات کشاورزي استان و کاشت درخت صنوبر، توافقنامه اي بین جهاد کشاورزي

 
استان، بسیج و سپاه قدس گیلان امضا شده است و در این زمینه نیز پشتیبانی هاي لازم انجام خواهد شد. 

وي اهمیت و جایگاه گیلان در صنایع چوب و نئوپان را مورد توجه قرار داد و با اشاره به هدف گذاري بسیج در این حوزه تصریح کرد:
یکی دیگر از اقدامات مدنظر، عارضه یابی صنایع متوسط و کوچک است که در این راستا 400 واحد صنعتی گیلان عارضه یابی شدند

 
و بایستی کمک کنیم تا موانع پیش روي آن ها برداشته شود. 

سردار سلیمانی با اشاره به اجراي طرح صنعت یار بسیج جهت کمک به واحد هاي صنعتی گفت: پایش وضعیت واحد هاي صنعتی و
بررسی مشکلات شان موردتاکید است و در این زمینه اگر واحد ها با مشکلات مالی، قانونی، بازار یا زنجیره تولید روبه رو باشند به
تناسب براي حل مشکلات آن ها برنامه ریزي می شود و از گروه هاي علمی، اساتید، نخبگان و شرکت هاي دانش بنیان نیز در این

 
عرصه استفاده می کنیم. 

رئیس سازمان بسیج ظرفیت هاي خوب صنایع تولیدي استان را مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: یکی از همین شرکت ها می تواند کل
کپسول اکسیژن موردنیاز بیمارستان ها را تامین کند بنابراین چرا باید واردات داشته باشیم در حالی که این ها ارزآوري و اشتغال

 
ایجاد می کنند و باعث رشد پول ملی و صادرات می شوند. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه بسیج براي حل مشکلات واحد هاي تولیدي، کلینیک صنعت دارد افزود: وضعیت 400 واحد تولیدي
گیلان شناسایی و مشکلاتشان بررسی شد و بایستی به کمک آن ها بشتابیم و پشتیبانی هاي لازم را داشته باشیم و موانع را از پیش



 
روي آن ها برداریم. 

وي با اشاره به برنامه هاي بسیج براي اقتصاد خانواده ها از جمله خانواده هاي روستایی و شهري خاطرنشان کرد: در راستاي تشکیل
صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار و اشتغالزا، بیش از هزار و 100 صندوق در استان گیلان راه اندازي شده و تعدادي از آن ها

 
قابلیت تبدیل به تعاونی دارند. 

رئیس سازمان بسیج وضعیت طرح هاي اشتغالزایی بسیج در سطح استان گیلان را مورد ارزیابی قرار داد و بیان کرد: عملکرد بسیج و

 
سپاه قدس گیلان در این موضوعات خوب بوده است و امسال هم براي ایجاد 200 هزار شغل در سطح کشور هدف گذاري کردیم. 

سردار سلیمانی گفت: ما در مهارت آموزي هم ظرفیت داریم از طرفی می توان زنجیره هاي تولید را فعال کرد تا کسی که شغل ایجاد
می کند بتواند محصول خود را وارد بازار کرده و برندسازي کند البته براي بازار هاي صادراتی هم پشتیبانی هاي لازم را خواهیم داشت

 
و امروز بسیاري از استان ها توانستند محصولاتشان را با همکاري بنیاد تعاون بسیج به کشور ها صادر کنند. 

وي افزود: پیشنهاد دادیم امسال حجم زیادي ار اشتغال را به گیلان اختصاص دهیم؛ جوانان عزیزي که جویاي کار هستند و می
خواهند در عرصه تولید فعالیت و از تسهیلات استفاده کنند البته تسهیلات به صورت قرض الحسنه و آموزش ها رایگان است و در

 
مسیر تسهیل گري و وارد شدن به زنجیره ارزش افزوده هیچ منتی به گردن مردم نمی گذاریم. 

رئیس سازمان بسیج گفت: براي هر شهرستان یک مرکز رشد و براي تعدادي از شهرستان ها نیز مرکز علم و فناوري فعال خواهیم
کرد در نتیجه تمامی شهرستان ها را تحت پوشش مراکز علم و فناوري بسیج خواهیم برد و این مراکز ایده ها و خلاقیت ها را

 
شناسایی می کنند تا پشتیبانی و هدایت شوند. 

سردار سلیمانی با اشاره به مهم ترین اقدامات بسیج در عرصه مقابله با کرونا و آمادگی همه جانبه براي مقابله با این بیماري در موج
چهارم افزود: از ابتداي شیوع کرونا همواره براي مقابله با این بیماري اعلام آمادگی کردیم و در مرحله نخست طرح غربالگري و

 
همچنین تولید محصولاتی مانند ماسک را در سراسر کشور با تکیه بر قدرت مردم بر عهده گرفتیم. 

وي با بیان اینکه روزانه 20 میلیون ماسک توسط بسیج و گروه هاي مردمی در کشور تولید می شد و اگر این کار نبود شاید در تأمین
ماسک با مشکل روبه رو می شدیم تصریح کرد: هم اکنون کشورمان می تواند صادرکننده ماسک باشد و ماسک هاي تولیدي نیز مورد

 
تایید وزارت بهداشت قرار گرفته بود. 

رئیس سازمان بسیج با اشاره به اجراي طرح غربالگري شهید سلیمانی در آبان ماه سال گذشته که استراتژي و راهبرد آن تمرکز بر
قطع زنجیره کرونا بود گفت: در طرح شهید سلیمانی توانستیم ظرف مدت 40 روز با همکاري وزارت بهداشت تعداد مبتلایان را کاهش

 
دهیم تا جایی که عدد مرگ و میر به زیر 100 نفر در کشور رسید. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه مسافرت هاي نوروزي، رفت و آمد ها و کاهش رعایت پروتکل هاي بهداشتی مجدداً باعث افزایش آمار
مبتلایان شد تصریح کرد: در شرایط فعلی، با وزارت بهداشت توافق کردیم تا با همکاري مردم مجدداً بر قطع زنجیره کرونا متمرکز

 
شویم و طرح غربالگري شهید سلیمانی را اجرا کنیم. 

رئیس سازمان بسیج از توزیع بسته هاي کمک معیشتی بین نیازمندان همزمان با آغاز ماه مبارك رمضان در کشور خبر داد و افزود:



کسانی که تحت سیستم غربالگري شهید سلیمانی در قرنطینه قرار می گیرند از لحاظ نیازمندي هاي ضروري و بسته هاي معیشتی

 
مجدداً پشتیبانی می شوند 

انتهاي پیام/



شرکت پرورش ماهی کارون از زیان دهی خارج شد/ مسئولان در رفع

مشکلات همکاري کنند

منبع: شبستانشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1400/01/20

مزعاوي گفت: این شرکت پس از واگذاري به ما در سال اول تولید با چهار میلیارد و 480 میلیون تومان سودهی از زیان دهی
خارج شد.

مزعاوي گفت: این شرکت پس از واگذاري به ما در سال
اول تولید با چهار میلیارد و 480 میلیون تومان سودهی از

 
زیان دهی خارج شد. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از اهواز، «ناصر
مزرعاوي» ظهر امروز (جمعه 20 فروردین) در نشست
خبري با اصحاب رسانه، با بیان اینکه شرکت پرورش ماهی

کارون در سال 1368 در مساحت 916 هکتار توسط کشت و صنعت کارون احداث شد اظهار کرد: در سال 1396 ما پس از تصدي
شرکت، آن را از حالت تک قطبی خارج کرده و اقدام به کشت گندم، کلزا، شلتوك، نخل و راه اندازي دامداري سنگین و سبک در کنار

 
کار پرورش ماهی کردیم. 

مدیرعامل شرکت پرورش ماهی کارون افزود: چهارگونه ماهی گرمابی قبل از ما در این واحد تولید می شد که پس از تصدي مدیریت

 
این واحد اقدام به تکثیر و پرورش دو گونه بومی بنی و شیربت نیز در این واحد تولیدي کردیم. 

وي تصریح کرد: همچنین سال گذشته 600 تن گندم، 430 تن شلتوك در واحد پرورش ماهی کارون تولید شده است و 2 هزار نخل

 
کاشته شده در آن نیز ظرف سه آینده به بار خواهند نشست. 

مزرعاوي با اشاره به اینکه شرکت ماهی کارون قبل از واگذاري به ما در سال هاي 93 و 94 حدود 135 میلیون تومان سودهی داشته
اضافه کرد: در سال هاي 95 و 96 حدود 600 میلیون تومان و در سال واگذاري یعنی 96 و 97 در حدود یک میلیارد و 380 زیان

 
دهی داشته است. 

وي اذعان کرد: پس از واگذاري به ما از زیان دهی خارج و به سودهی رسیده است یعنی در سال 97 و 98 که ما حضور داشتیم کل
فروش شرکت 11 میلیارد و 970 میلیون تومان و هزینه ها نیز هفت میلیارد و 500 میلیون تومان شد که تقریبا چهار میلیارد و 480

 
میلیون تومان سودهی آن است. 

مدیرعامل شرکت پرورش ماهی کارون فروش شرکت در فواصل سال هاي 98 و 99 را 22 میلیارد و 650 میلیون تومان دانست و

 
عنوان کرد: هزینه ها 10 میلیارد و 824 میلیون تومان و میزان سودهی آن 11 میلیارد و 829 میلیون تومان شد. 



وي ادامه داد: از آنجا که سال مالی شرکت از 31 خرداد شروع می شود، وضعیت سال مالی 99 و 1400 هم در خرداد آینده مشخص
خواهد شد اما بر طبق پیش بینی ها نشان می دهد که امسال سودهی شرکت نسبت به سال گذشته وضعیت بهتري در حدود 15

 
میلیارد تومان پیدا کند چون ظرفیت کشت شلتوك، گندم و نیز پرورش ماهی را با احداث کارخانه خوراك ماهی بالا برده ایم. 

مزرعاوي در خصوص اشتغال زایی این شرکت بیان کرد: در زمان واگذاري، 84 نفر در این شرکت مشغول به کار بوده اند که 28 نفر از
آنها تاکنون بازنشسته شده اند و در حال حاضر به صورت مستقیم 118 نفر و در مواقع جذب کارگر فصلی نیز این تعداد به 165 نفر

 
می رسد. 

وي با بیان اینکه دامداري شرکت در ابتدا فقط یک ساختمان بود که پس از احیا اکنون 400 رأس گاومیش و 300 رأس گوسفند در
آن وجود دارد، ابراز کرد: در رابطه با بحث پرورش ماهیان خاویاري در ابتدا یکسري شک و تردید هایی وجود داشت ولی با توجه به
انجام این کار در شهرستانی مانند دزفول که از لحاظ وضعیت دمایی تفاوت چندانی با شوشتر ندارد ما تصمیم گرفتیم با هزار قطعه

 
ماهی به صورت پایلوت کار را شروع کردیم. 

مدیرعامل شرکت پرورش ماهی کارون تاکید کرد: وقتی این ماهیان خاویاري به وزن سه کیلوگرمی رسیدند از آنجایی که با محدودیت
مکانی مواجه بودیم آنها را پس از 20 روز، کیلویی 150 هزار تومان به پرورش دهندگان دزفول فروخته و 10 قطعه را نگه داشتیم تا

 
روند رشد را در طول یک سال مورد رصد قرار دهیم که خوشبختانه در حال حاضر رشدي عالی تا پنج کیلوگرم دارد. 

وي به تهیه خوراك ماهی هاي پرورشی خوزستان با هزینه هاي بالا از شهرکرد اشاره کرد و گفت: ما تصمیم به احداث یک کارخانه
خوراك ماهی گرفتیم و از دي ماه این کارخانه افتتاح شد ولی چالش بزرگ ما در این زمینه تامین نهاده که حتی یک کیلو هم تاکنون

 
دریافت نشده است. 

مزرعاوي عامل احیا صنعت پرورش ماهی ایران را کشور عراق عنوان کرد و افزود: شرکت پرورش ماهی کارون قبلا در زمینه صادرات

 
به کشور عراق فعالیت گسترده اي داشت ولی خودکفایی این کشور در زمینه تولید ماهی باعث ایجاد رکود در صنعت ماهی ایران شد. 

وي خاطرنشان کرد: البته در زمینه بازاریابی به کشورهاي اطراف نیز اقداماتی صورت گرفته ولی چون این کشورها ماهی دریایی را

 
نسبت به پرورشی ترجیح می دهند لذا در این امر موفقیتی حاصل نشد. 

مدیرعامل شرکت پرورش ماهی کارون در پایان یاد آور شد: موانع و مشکلاتی در مسیر ادامه فعالیت این شرکت وجود دارد که بیشتر
ریشه در مدیریت هاي پیش از ما دارد از این حهت از مسئولان تقاضا داریم که با توجه به فرمایشات مقام معظم رهبري که سال

1400 را سال تولید، پشتیبانیها و مانع زداییها نامگذاري کرده اند در زمینه رفع این مشکلات همکاري کنند.



خط و نشان قوه قضاییه براي سامسونگ و ال جی / بازگشت برندهاي کره اي

به ایران ممنوع!

منبع: روزنامه قدسشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1400/01/20

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی
ایران گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع شرکت ها

بخواهند به کشور بیایند.

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در
خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم
خانگی ایران گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را
تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این

 
نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند. 

به گزارش قدس آنلاین؛ سعید عمرانی در برنامه بازدید از
خطوط تولید گروه صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر

اینکه اگر مبارزه جدي با قاچاق نداشته باشیم صنایع کشور در معرض خطر قرار خواهند گرفت، گفت: یکی از موانع بر سر راه رشد و
توسعه صنایع، قاچاق است. درحال حاضر نه فقط در حوزه لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه داخلی آن وجود داشته باشد

 
اجازه واردات نخواهیم داد و در صورت اقدام در این خصوص، عاملان تحت تعقیب قضایی قرار خواهند گرفت. 

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران با
اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی

 
دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور ما وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم خانگی به پیشرفت هاي
خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می شود که این محصول

 
خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 



وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

 
نباشد. 

منبع: خبرگزاري تسنیم



آغاز صدور کارت اعتباري خرید با وثیقه سهام عدالت یا یارانه

منبع: بیتوتهشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1400/01/20

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از آغاز صدور کارت

 
اعتباري خرید با وثیقه سهام عدالت یا یارانه خبر داد. 

به گزارش مهر، محمد شریعتمداري در حساب شخصی
خود در فضاي مجازي نوشت:به ابتکار وزارت تعاون کار و
رفاه اجتماعی و براي اولین بار تأمین مالی خُرد مبتنی بر
زنجیره تولید از روش صدور کارت اعتباري خرید با هدف
افزایش قدرت خرید مردم و با توثیق سهام عدالت یا یارانه،

 
بدون نیاز به مراجعه به بانک ها آغاز شد. 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی همینطور بر تلاش براي یافتن راهکارهاي عملی کوتاه مدت اقتصادي براي کاهش نرخ بیکاري با
محوریت معاون اقتصادي در ده استان تاکید کرد و در حساب شخصی خود در فضاي مجازي نوشت:در سال 99 براي کاستن از فشار
بی کاري، افزون بر اجراي طرح اشتغال پایدار روستایی نمایندگان ویژه وزیر در مناطق داراي نرخ بی کاري بالا تعیین شدند. یافتن
راهکارهاي عملی کوتاه مدت، کار مهمی است که در ماه هاي پایانی دولت با محوریت معاون اقتصادي در ده استان در حال انجام

است.



با وزارت بهداشت توافق کردیم مجدداً بر قطع زنجیره کرونا متمرکز شویم /

بسیج موج چهارم را مهار می کند

منبع: مرصاد نیوزشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1400/01/20

سردار سلیمانی: با وزارت بهداشت توافق کردیم مجدداً بر
قطع زنجیره کرونا متمرکز شویم / بسیج موج چهارم را
مهار می کند مرصاد نیوز: رئیس سازمان بسیج گفت: در
شرایط فعلی، با وزارت بهداشت توافق کردیم تا با همکاري
مردم مجدداً بر قطع زنجیره کرونا متمرکز شویم و طرح

 
غربالگري شهید سلیمانی را اجرا کنیم. 

به گزارش شبکه اطلاع رسانی مرصاد ، به نقل از خبرگزاري
بسیج، سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا سلیمانی صبح امروز در جمع خبرنگاران ضمن تبریک اعیاد شعبانیه به مردم شهیدپرور و
ولایتمدار استان گیلان با اشاره به پیشینه بسیج اظهار داشت: بسیج در سال 58 با فرمان امام راحل تشکیل شد و از ابتدا یک

 
تشکیلات مردمی بود. 

رئیس سازمان بسیج خاطرنشان کرد: در دوران دفاع مقدس، شرایط ایجاب کرد که فرزندان مردم به عنوان بسیجی داوطلب در میدان
هاي نبرد حضور پیدا کنند و با ورود تفکر بسیجی به میدان نبرد، مکتب دفاعی انقلاب اسلامی شکل گرفت و این مکتب توانست

 
ساختار هاي بسیار سنگین و عظیم تهاجم دشمن را شکست دهد. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه بسیج بعد از دوران دفاع مقدس در ابعاد مختلف خود را موظف به پاسخگویی به ملت شریف ایران، رفع
نیاز هاي انقلاب و نظام مقدس جمهوري اسلامی دانست افزود: بسیج به عنوان تشکیلات انقلاب یا بزرگترین تشکیلات مردمی در روي

 
کره زمین، سند راهبردي مبتنی بر گام دوم انقلاب را تکمیل و تقدیم محضر رهبر معظم انقلاب کرد. 

وي افزود: رهبر معظم انقلاب در اسفندماه سال گذشته سند راهبردي مذکور را براي بسیج تصویب کردند و این سند امروز مسیر
حرکت بسیج در بیانیه گام دوم انقلاب را تعیین می کند و نخستین سند راهبردي مبتنی بر بیانیه گام دوم است از طرفی ما باید یک

 
بسیج جدید براي ملت ایران در گام دوم بسازیم. 

رئیس سازمان بسیج با بیان اینکه بسیج پاره تن مردم است و هیچ گاه مصالح مردم به ویژه مصالح مردم مظلوم و مستضعف را فراموش
نخواهد کرد افزود: بسیج در امتداد همه دستگاه هاي خدمات رسان همچنان آماده خدمات رسانی است و در سال هاي گذشته همواره

 
خود را مکلف دانسته که در محرومیت زدایی در سطح کشور نقش آفرین باشد. 

سردار سلیمانی با اعلام اینکه در سال گذشته بیش از 12 هزار پروژه محرومیت زدایی توسط بسیج در کشور اجرا شده که هزار و 500
پروژه مربوط به استان گیلان بوده است تصریح کرد: هزار واحد مسکونی براي محرومان در گیلان احداث شد و در سال جاري نیز



 
بیش از 700 واحد مسکونی دیگر براي محرومان احداث شد. 

وي با اشاره به فعالیت و همکاري 42 هزار گروه جهادي در حوزه هاي مذکور ابراز داشت: بیش از 700 هزار نفر از جوانان عزیز در
سراسر میهن اسلامی در قالب این گروه هاي جهادي و در صحنه ها و مقاطع مختلف به امداد مردم و خدمات رسانی به محرومان

 
مشغول هستند. 

رئیس سازمان بسیج با بیان اینکه گروه هاي جهادي هر سال رو به گسترش هستند عنوان کرد: در سال 98 تعداد گروه هاي جهادي
به 17 هزار نفر می رسید و در سال 99 دو برابر افزایش پیدا کرد و در سال 1400 نیز گسترش خواهد یافت و بسیج به عنوان فرزندانِ

 
این ملت و پاره تن ملت در همه استان ها از جمله گیلان آماده خدمات رسانی است. 

سردار سلیمانی با اشاره به اهداف طرح هاي اقتصاد مقاومتی اجرا شده توسط بسیج خاطرنشان کرد: معتقدیم در موضوع مربوط به
اقتصاد مقاومتی هنوز دچار عقب ماندگی هستیم از طرفی اگر مردم در صحنه حضور پیدا کنند اقتصاد مقاومتی ما به اقتصاد مقاومتی

 
مردم سالار تبدیل خواهد شد. 

وي با اشاره به ظرفیت بسیج به عنوان یک تشکل مردمی در بسترسازي، زمینه سازي و تسهیل گري در جهت نقش آفرینی در عرصه
اقتصاد مقاومتی و حل مسائل اقتصادي گفت: در زمینه اقتصاد مقاومتی در گیلان برنامه هاي زیادي داریم و تاکید بر افزایش بهره

 
وري محصول راهبردي برنج داریم و هماهنگی هاي لازم در این زمینه انجام شده است. 

رئیس سازمان بسیج تصریح کرد: در حال حاضر طرح همگام با کشاورز حجم قابل توجهی از مزارع برنج استان را تحت پوشش قرار
داده و با استاندار و مسئولان گیلان نیز جلسه داشتیم و تلاش مان در راستاي افزایش بهره وري و افزایش هاي قابل توجه در ارقام

 
مختلف برنج است. 

سردار سلیمانی ابراز داشت: براي حمایت از سایر محصولات کشاورزي استان و کاشت درخت صنوبر، توافقنامه اي بین جهاد کشاورزي

 
استان، بسیج و سپاه قدس گیلان امضا شده است و در این زمینه نیز پشتیبانی هاي لازم انجام خواهد شد. 

وي اهمیت و جایگاه گیلان در صنایع چوب و نئوپان را مورد توجه قرار داد و با اشاره به هدف گذاري بسیج در این حوزه تصریح کرد:
یکی دیگر از اقدامات مدنظر، عارضه یابی صنایع متوسط و کوچک است که در این راستا 400 واحد صنعتی گیلان عارضه یابی شدند

 
و بایستی کمک کنیم تا موانع پیش روي آن ها برداشته شود. 

سردار سلیمانی با اشاره به اجراي طرح صنعت یار بسیج جهت کمک به واحد هاي صنعتی گفت: پایش وضعیت واحد هاي صنعتی و
بررسی مشکلات شان موردتاکید است و در این زمینه اگر واحد ها با مشکلات مالی، قانونی، بازار یا زنجیره تولید روبه رو باشند به
تناسب براي حل مشکلات آن ها برنامه ریزي می شود و از گروه هاي علمی، اساتید، نخبگان و شرکت هاي دانش بنیان نیز در این

 
عرصه استفاده می کنیم. 

رئیس سازمان بسیج ظرفیت هاي خوب صنایع تولیدي استان را مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: یکی از همین شرکت ها می تواند کل
کپسول اکسیژن موردنیاز بیمارستان ها را تامین کند بنابراین چرا باید واردات داشته باشیم در حالی که این ها ارزآوري و اشتغال

 
ایجاد می کنند و باعث رشد پول ملی و صادرات می شوند. 



سردار سلیمانی با بیان اینکه بسیج براي حل مشکلات واحد هاي تولیدي، کلینیک صنعت دارد افزود: وضعیت 400 واحد تولیدي
گیلان شناسایی و مشکلاتشان بررسی شد و بایستی به کمک آن ها بشتابیم و پشتیبانی هاي لازم را داشته باشیم و موانع را از پیش

 
روي آن ها برداریم. 

وي با اشاره به برنامه هاي بسیج براي اقتصاد خانواده ها از جمله خانواده هاي روستایی و شهري خاطرنشان کرد: در راستاي تشکیل
صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار و اشتغالزا، بیش از هزار و 100 صندوق در استان گیلان راه اندازي شده و تعدادي از آن ها

 
قابلیت تبدیل به تعاونی دارند. 

رئیس سازمان بسیج وضعیت طرح هاي اشتغالزایی بسیج در سطح استان گیلان را مورد ارزیابی قرار داد و بیان کرد: عملکرد بسیج و

 
سپاه قدس گیلان در این موضوعات خوب بوده است و امسال هم براي ایجاد 200 هزار شغل در سطح کشور هدف گذاري کردیم. 

سردار سلیمانی گفت: ما در مهارت آموزي هم ظرفیت داریم از طرفی می توان زنجیره هاي تولید را فعال کرد تا کسی که شغل ایجاد
می کند بتواند محصول خود را وارد بازار کرده و برندسازي کند البته براي بازار هاي صادراتی هم پشتیبانی هاي لازم را خواهیم داشت

 
و امروز بسیاري از استان ها توانستند محصولاتشان را با همکاري بنیاد تعاون بسیج به کشور ها صادر کنند. 

وي افزود: پیشنهاد دادیم امسال حجم زیادي ار اشتغال را به گیلان اختصاص دهیم؛ جوانان عزیزي که جویاي کار هستند و می
خواهند در عرصه تولید فعالیت و از تسهیلات استفاده کنند البته تسهیلات به صورت قرض الحسنه و آموزش ها رایگان است و در

 
مسیر تسهیل گري و وارد شدن به زنجیره ارزش افزوده هیچ منتی به گردن مردم نمی گذاریم. 

رئیس سازمان بسیج گفت: براي هر شهرستان یک مرکز رشد و براي تعدادي از شهرستان ها نیز مرکز علم و فناوري فعال خواهیم
کرد در نتیجه تمامی شهرستان ها را تحت پوشش مراکز علم و فناوري بسیج خواهیم برد و این مراکز ایده ها و خلاقیت ها را

 
شناسایی می کنند تا پشتیبانی و هدایت شوند. 

سردار سلیمانی با اشاره به مهم ترین اقدامات بسیج در عرصه مقابله با کرونا و آمادگی همه جانبه براي مقابله با این بیماري در موج
چهارم افزود: از ابتداي شیوع کرونا همواره براي مقابله با این بیماري اعلام آمادگی کردیم و در مرحله نخست طرح غربالگري و

 
همچنین تولید محصولاتی مانند ماسک را در سراسر کشور با تکیه بر قدرت مردم بر عهده گرفتیم. 

وي با بیان اینکه روزانه 20 میلیون ماسک توسط بسیج و گروه هاي مردمی در کشور تولید می شد و اگر این کار نبود شاید در تأمین
ماسک با مشکل روبه رو می شدیم تصریح کرد: هم اکنون کشورمان می تواند صادرکننده ماسک باشد و ماسک هاي تولیدي نیز مورد

 
تایید وزارت بهداشت قرار گرفته بود. 

رئیس سازمان بسیج با اشاره به اجراي طرح غربالگري شهید سلیمانی در آبان ماه سال گذشته که استراتژي و راهبرد آن تمرکز بر
قطع زنجیره کرونا بود گفت: در طرح شهید سلیمانی توانستیم ظرف مدت 40 روز با همکاري وزارت بهداشت تعداد مبتلایان را کاهش

 
دهیم تا جایی که عدد مرگ و میر به زیر 100 نفر در کشور رسید. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه مسافرت هاي نوروزي، رفت و آمد ها و کاهش رعایت پروتکل هاي بهداشتی مجدداً باعث افزایش آمار
مبتلایان شد تصریح کرد: در شرایط فعلی، با وزارت بهداشت توافق کردیم تا با همکاري مردم مجدداً بر قطع زنجیره کرونا متمرکز

 
شویم و طرح غربالگري شهید سلیمانی را اجرا کنیم. 



رئیس سازمان بسیج از توزیع بسته هاي کمک معیشتی بین نیازمندان همزمان با آغاز ماه مبارك رمضان در کشور خبر داد و افزود:
کسانی که تحت سیستم غربالگري شهید سلیمانی در قرنطینه قرار می گیرند از لحاظ نیازمندي هاي ضروري و بسته هاي معیشتی

مجدداً پشتیبانی می شوند.



تمرکز «استیونسون» بر ارتباط بین نابرابري ثروت و شادي

منبع: صداي بورسشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1400/01/20

پژوهش هاي اقتصادي در برنامه ریزي، قانونگذاري و تهیه نقشه راه براي آینده مالی و تجاري و اقتصادي کشورها نقش مهمی
دارند. در کشورهاي توسعه یافته، این نوع پژوهش ها به طور مداوم انجام می شود. چهره اقتصادي که معرفی می شود، در این

حوزه فعالیت می کند.

 
انتقال 10 درصد ثروت به افراد کم درآمد موجب افزایش شاخص شادي در جامعه می شود 

پژوهش هاي اقتصادي در برنامه ریزي، قانونگذاري و تهیه نقشه
راه براي آینده مالی و تجاري و اقتصادي کشورها نقش مهمی
دارند. در کشورهاي توسعه یافته، این نوع پژوهش ها به طور
مداوم انجام می شود. چهره اقتصادي که معرفی می شود، در این

 
حوزه فعالیت می کند. 

به گزارش صداي بورس، پژوهش هاي اقتصادي در برنامه ریزي،
قانونگذاري و تهیه نقشه راه براي آینده مالی و تجاري و اقتصادي
کشورها نقش مهمی دارند. در کشورهاي توسعه یافته، این نوع

 
پژوهش ها به طور مداوم انجام می شود. چهره اقتصادي که معرفی می شود، در این حوزه فعالیت می کند. 

 
عضو انجمن اقتصادآمریکا 

بتسی آیر استیونسون، متولد 1971 اقتصاددان و استاد اقتصاد در دانشگاه میشیگان است. او عضو هیأت مدیره انجمن اقتصاد
آمریکاست. استیونسون همچنین از همکاران موسسه پژوهش هاي اقتصادي Ifo در مونیخ و پژوهشگر اداره ملی پژوهش هاي

 
اقتصادي (سازمان خصوصی و غیرانتفاعی آمریکایی) است. 

 
روند تحصیلات 

بتسی استیونسون در سال 1993 مدرك کارشناسی اقتصاد و ریاضیات را از کالج ولسلی دریافت کرد. پس از اشتغال به کار در فدرال
رزرو (بانک مرکزي آمریکا) به عنوان پژوهشگر، او به ادامه تحصیل در دانشگاه هاروارد پرداخت و در سال 2001 موفق شد مدرك
کارشناسی ارشد و سپس دکتراي اقتصاد خود را از این دانشگاه دریافت کند. گرگوري منکیو، کارولین هاکسبی، لارنس کاتز و کلودیا

 
گولدین از جمله استادان او در دانشگاه هاروارد بودند. 

 
حضور در شوراي مشاوران اقتصادي 

دولت باراك اوباما در دومین سال فعالیت خود، استیونسون را به عضویت شوراي مشاوران اقتصادي منصوب کرد. او از سال 2013 تا
2015 عضو این شورا بود. پیش از آن، استیونسون در سال هاي 2010 و 2011 به عنوان اقتصاددان ارشد در وزارت کار آمریکا خدمت

 
می کرد. قبل از حضور در وزارت کار آمریکا نیز به عنوان استادیار در دانشکده وارتون دانشگاه پنسیلوانیا مشغول به فعالیت بود. 

در نوامبر 2020، استیونسون به طور داوطلبانه به عضویت نهادي درآمد که مسئولیت نظارت بر روند انتقال قدرت به رئیس جمهوري



 
جدید، جو بایدن را به عهده داشت. نظارت او مربوط به فعالیت هاي وزارت خزانه داري آمریکا بود. 

 
فعالیت ها 

در حال حاضر بتسی استیونسون به عنوان استاد اقتصاد در دانشکده جرالد فورد دانشگاه میشیگان مشغول فعالیت است. او از سال
2008 به عنوان پژوهشگر در اداره ملی پژوهش هاي اقتصادي مشغول فعالیت است و از سال 2010 نیز در هیأت مدیره انجمن اقتصاد

 
آمریکا عضویت دارد. 

در سال 2011 استیونسون به عنوان مشاور به موسسه بروکینگز پیوست. در همین سال، به عضویت هیأت تحریریه نشریه بین المللی
رفاه و توسعه درآمد. در مارس 2019، او با حضور در کمیته شرکت ها و تجارت خرد مجلس سنا حضور یافت و درباره برخی مسائل

 
حیاتی پیش روي کارگران آمریکایی همچون حمایت ناکافی از خانواده ها و موضوع فناوري به اداي شهادت پرداخت. 

استیونسون همچنین وظیفه هدایت یک پژوهش درباره ارتباط بین نابرابري ثروت و شادي را به همراه جاستین وولفرز به عهده داشت.
این پژوهش که بر بازتوزیع ثروت تمرکز داشت، می گوید: انتقال 10 درصد ثروت به افراد کم درآمد موجب افزایش شاخص شادي در
جامعه می شود. او از سال 2007 تاکنون به عنوان پژوهشگر با موسسه مطالعات اقتصادي CESifo همکاري می کند. همچنین بتسی
استیونسون همسر جاستین وولفرز اقتصاددان استرالیایی است. این زوج اقتصاددان در حوزه پژوهش هاي اقتصادي همکاري هاي

 
زیادي داشته اند. 

 
علی دانیال 
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خط و نشان قوه قضاییه براي سامسونگ و ال جی / بازگشت برندهاي کره اي

به ایران ممنوع!

منبع: تیکشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1400/01/20

تسنیم نوشت: معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار
لوازم خانگی ایران گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع

شرکت ها بخواهند به کشور بیایند.

تسنیم نوشت: معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار
لوازم خانگی ایران گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع شرکت

 
ها بخواهند به کشور بیایند. 

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه صنعتی
انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه اگر مبارزه جدي با قاچاق
نداشته باشیم صنایع کشور در معرض خطر قرار خواهند گرفت،
گفت: یکی از موانع بر سر راه رشد و توسعه صنایع، قاچاق است.
درحال حاضر نه فقط در حوزه لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی
که مشابه داخلی آن وجود داشته باشد اجازه واردات نخواهیم داد
و در صورت اقدام در این خصوص، عاملان تحت تعقیب قضایی

 
قرار خواهند گرفت. 

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران با
اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی

 
دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور ما وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم خانگی به پیشرفت هاي
خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می شود که این محصول

 
خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 



وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

نباشد.



رایزنی با مقامات آذربایجان براي عفو یا تخفیف زندانیان ایرانی/ رونمایی از

نخستین نمونه قطار ملی مترو

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1400/01/20

گزیده اي از پست هاي سیاسیون در فضاي مجازي را در گزارش زیر مشاهده می کنید.

به گزارش خبرنگار حوزه سیاسیون گروه فضاي مجازي باشگاه خبرنگاران جوان، چهره هاي سیاسی کشور هم مانند بقیه مردم

 
در شبکه هاي اجتماعی صفحاتی را دارند که در آن نسبت به اتفاقاتی که رخ می دهد پست یا توئیت هایی را منتشر می کنند. 

برخی از مسئولان حاضر در فضاي مجازي، گاهی از این فضا براي اطلاع رسانی و پخش اخبار مربوط به حوزه هاي تحت اختیارشان

 
نیز استفاده می کنند و به طور مستقیم با مردم در ارتباط و پاسخگوي سوال هاي آن ها هستند. 

 
بیشتر بخوانید 

- وضعیت کنونی کرونا در کشور قابل کنترل نیست/ اینترنت پر سرعت به روستا هاي زنجان رسید در ادامه می توانید بخشی از

 
فعالیت چهره هاي مطرح سیاسی کشور در فضاي مجازي را مشاهده کنید: 

 
سید عباس موسوي، سفیر ایران در جمهوري آذربایجان؛ توئیتی را درباره زندانیان ایرانی در این کشور منتشر کرد: 

" از ابتداي سال ضمن بازدید از دو زندان با 40 نفر از حدود 200 شهروند ایرانی زندانی در آذربایجان ملاقات کردم. جرم اکثر آن ها
مواد مخدري، بر اثر غفلت یا اغفال است. تلاش میکنم ضمن دیدار با همه هموطنان زندانی، در رایزنی نزدیک با مقامات آذربایجان

 
زمینه انتقال، عفو یا تخفیف مجازات آنان فراهم شود." 



 
 

 
مرتضی مرادیان، سفیر ایران در دانمارك؛ در سالروز شهادت سید مرتضی آوینی، توئیتی را براي گرامیداشت یاد ایشان منتشر کرد: 

" او را به روایت فتح می شناسند. بدون شک این مستند بهترین و مهم ترین مستند تاریخ ایران است. سال هایی که روایت فتح
پخش می شد از صداي نجیب، دلنشین و کلام عمیق او لذت می بردیم، ولی تا قبل از شهادتش متوجه نشدیم صاحب صدا چه کسی

 
بود. در گمنامی خدمت کردن هنر مردان خداست." 

 
 



 
پیروز حناچی، شهردار تهران؛ با انتشار تصاویري از قطار ملی مترو؛ خبر از افتتاح این قطارها داد: 

 
" رونمایی از نخستین نمونه قطار ملی مترو 

شهرداري تهران با هدف تامین نیاز شبکه ریلی عظیم پایتخت اقدام به سفارش و ساخت نخستین قطار ملی مترو با سطح داخلی

 
سازي بیش از 80 درصد نمود که به لطف خداوند متعال و با تلاش مهندسان و صنعتگران داخلی از نخستین نمونه آن رونمایی شد. 

تکمیل دانش ساخت و طراحی تجهیزات، رفع انحصار و وابستگی مطلق و استفاده از حداکثر توان ظرفیت داخلی از اهداف پروژه

 
ساخت یک رام قطار مترو بود و این طرح یکی از سریع ترین پروژه هاي طراحی بود که به انجام رسید. 

طراحی زیر سیستم هاي مطابق با استاندراد هاي ملی و جهانی، کسب توانمندي لازم براي ساخت واگن، کسب دانش فنی براي

 
ساخت انواع قطار هاي برقی و ایجاد اشتغال در کارخانجات داخلی از نتایج حاصل از اجراي این پروژه بود. 

با فعال شدن خط تولید قطار ملی، علاوه بر ایجاد 5 هزار شغل مستقیم و 10 هزار شغل غیرمستقیم پایدار، هزینه ي ساخت قطار

 
مترو نیز 20 درصد کاهش خواهدداشت." 

 
 

 
مهدي فضائلی، عضو دفتر حفظ و نشر آثار رهبر انقلاب؛ توئیتی را با هشتگ #حرف_قطعی و مذاکرات دوباره برجام، منتشر کرد: 

" امروز عزت استقلال و منافع ملی در گرو تحقق حرف قطعی یعنی رفع همه تحریم ها و راستی آزمایی آن است، انشااالله نام مذاکره

 
کنندگان به عنوان خادم ثبت شود." 

 
 

حسن عابدینی، تحلیلگر و کارشناس مسائل بین الملل؛ توئیتی را با هشتگ #حرف_قطعی که کلیدواژه بیانات رهبر معظم انقلاب

 
درباره برجام بوده منتشر کرد: 



" غرب، بازي با کلمات را رها کند. ایران براي راستی آزمایی لغو تحریم ها در زمینه فروش نفت باید بتواند قرارداد منعقد، نفت را

 
صادر و منابع مالی را از طریق نظام بانکی به داخل منتقل کند. 

 
در حوزه بانکی هم بتواند تراکنش هاي مالی لازم را از کانال هاي مالی مختلف انجام بدهد." 

 
 

 
مرتضی قرقی، خبرنگار شبکه خبر؛ خبر از آزاد شدن کشتی نفت کش کره جنوبی داد: 

 
" با آزاد شدن کشتی نفت کش کره جنوبی راه براي آزاد شدن پول هاي بلوکه شده ایران در بانک هاي این کشور هموار شد. " 



«اورژانس کسب و کار» ناجی بنگاه هاي اقتصادي و مانع تعدیل نیرو

منبع: عصر بازارشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1400/01/20

عصر بازار- رییس مرکز ملی پایش سیاست ها و برنامه هاي اشتغال گفت: راه اندازي اورژانس کسب و کار، ناجی کسب و
کارها و به تبع آن مانع تعدیل نیرو است و به کمک اطلاعات جمع آوري شده سیاست هاي اشتغال نیز رصد و پایش می

شود.

عصر بازار- رییس مرکز ملی پایش سیاست ها و برنامه هاي اشتغال گفت: راه اندازي اورژانس کسب و کار، ناجی کسب و کارها و

 
به تبع آن مانع تعدیل نیرو است و به کمک اطلاعات جمع آوري شده سیاست هاي اشتغال نیز رصد و پایش می شود. 

به گزارش پایگاه خبري «عصربازار» به نقل از ایرنا، ایجاد اشتغال همواره مهمترین دغدغه دولت هاست اما در کنار این موضوع باید
حفظ اشتغال موجود نیز مورد توجه قرار گیرد و نباید ایجاد واحدهاي تولیدي جدید ما را از مشاغل و تولید موجود غافل کند. مقوله

 
اي که سال گذشته از اولویت هاي نخست وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی بود. 

اشتغالزایی و صیانت از نیروي کار به صورت ویژه در دستور کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی قرار داشت و طرح ها و برنامه هاي
مختلفی از جمله طرح کارورزي دانش آموختگان دانشگاهی، معافیت هاي بیمه کارفرمایی، مهارت آموزي در محیط کار واقعی و یارانه

 
دستمزد در سطح استان ها ایجاد شد. 

در کنار طرح هاي مذکور در روزهاي پایانی سال گذشته وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از اورژانس کسب و کار رونمایی کرد و طی

 
روزهاي اخیر در حساب کاربري خود در در توئیتر اعلام کرد که به کمک این سامانه از ریزش 300 هزار نیروي کار خبر داد. 

 
در این راستا با رییس مرکز ملی پایش سیاست ها و برنامه هاي اشتغال در خصوص چگونگی راه اندازي این سامانه گفت وگو کردیم. 

«مرتضی محرم خانی» درباره ایده راه اندازي اورژانس کسب و کار اظهارداشت: ایده تشکیل مرکز مدیریت اورژانس کسب و کار توسط
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی ارائه شد زیرا شاهد بودیم با وجود سیاستگذاري در زمینه کسب و کار با تعدیل و ریزش اشتغال

 
مواجه بودیم. 

وي افزود: در صورتی که سالیانه یک میلیون شغل ایجاد می کردیم و حدود 350 هزار نفر شغل خود را از دست می دادند و دوباره با

 
صرف هزینه هنگفت و سیاستگذاري جدید ناچار بودیم براي این افراد برنامه اشتغال تهیه کنیم. 

رییس مرکز ملی پایش سیاست ها و برنامه هاي اشتغال اضافه کرد: بنابراین تصمیم گرفتیم سیستم هشداري تهیه کنیم تا بنگاه هاي
اقتصادي که با مشکلات مختلف مواجه می شوند پیش از تعدیل نیروي کار، اعلام کنند تا با ارائه راه حل مناسب از بیکاري 30 درصد

 
نیروي انسانی جلوگیري کنیم. 

وي بیان کرد: اواسط سال گذشته ایده اورژانس کسب و کار مطرح و مطالعات لازم در این زمینه انجام شد و پس از آن با مشارکت

 
جهاد دانشگاهی این مرکز به صورت رسمی توسط وزیر تعاون افتتاح شد. 



محرم خانی اظهارداشت: مرکز ملی پایش برنامه ها و سیاست هاي اشتغال در کنار اورژانس کسب و کار فعال است و در این مرکز پس
از اخذ داده هاي مرکز اورژانس درباره عواملی که موجب اختلال فعالیت کسب و کارها می شود، سیاستگذاري ها و برنامه هاي اشتغال

 
رصد و پایش می شود و این اطلاعات مهمترین آورده براي سیاستگذاري هاست. 

وي اضافه کرد: در حال حاضر مرکز ملی پایش برنامه ها و سیسات هاي اشتغال کار خود را شروع کرده است و طبق برنامه از پیش

 
تعیین شده در حال توافق با دستگاه هاي اجرایی هستیم چرا که نیاز به هماهنگی بین دستگاهی داریم. 

رییس مرکز ملی پایش سیاست ها و برنامه هاي اشتغال گفت: تمامی کسب و کارها به صورت رسمی و غیررسمی مخاطب اورژانس
کسب و کار است و تمایل داریم بنگاه هاي غیر رسمی به بنگاه رسمی تبدیل شوند، چون این تبدیل، به حوزه اقتصاد و بازار کار کمک

 
می کند. 

وي درباره روند انجام کار در اورژانس کسب و کار گفت: روند فعالیت این مرکز همچون اورژانس سلامت است به این صورت که پس از
اینکه اطلاعات مربوط به مشکلات واحدها اخذ شود، پرونده اي تشکیل می شود و متناسب با مساله، پرونده به دستگاه اجرایی ارجاع

 
می شود و کارشناس ملزم است مساله را بررسی کند و تا وصول نتیجه بر فرآیندها نظارت کند. 

محرم خانی گفت: پیش بینی ما این است که با شروع به فعالیت اورژانس کسب و کار از تعدیل 300 تا 350 هزار نیروي کار در سال

 
جلوگیري شود. 

وي مهمترین هدف از تشکیل اورژانس کسب و کار و مرکز ملی پایش سیاست ها و برنامه هاي اشتغال را جلوگیري از تعدیل نیرو،
جلوگیري از تعطیل شدن بنگاه هاي کسب و کار، هدایت درست منابع و بودجه اشتغال عنوان کرد و ایجاد این دو مرکز را دو آورده

مهم سال 99 دانست.



خط و نشان قوه قضاییه براي سامسونگ و ال جی / بازگشت برندهاي کره اي

به ایران ممنوع!

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1400/01/20

تسنیم نوشت: معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار
لوازم خانگی ایران گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع

شرکت ها بخواهند به کشور بیایند.

تسنیم نوشت: معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ
به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ
به بازار لوازم خانگی ایران گفت: این دو شرکت در شرایط
سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه

 
نمی دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند. 

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه
صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه اگر مبارزه

جدي با قاچاق نداشته باشیم صنایع کشور در معرض خطر قرار خواهند گرفت، گفت: یکی از موانع بر سر راه رشد و توسعه صنایع،
قاچاق است. درحال حاضر نه فقط در حوزه لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه داخلی آن وجود داشته باشد اجازه واردات

 
نخواهیم داد و در صورت اقدام در این خصوص، عاملان تحت تعقیب قضایی قرار خواهند گرفت. 

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران با
اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی

 
دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور ما وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم خانگی به پیشرفت هاي
خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می شود که این محصول

 
خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 



وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

 
نباشد. 
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با وزارت بهداشت توافق کردیم مجدداً بر قطع زنجیره کرونا متمرکز شویم /

بسیج موج چهارم را مهار می کند

منبع: دیار آفتابشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1400/01/20

رئیس سازمان بسیج گفت: در شرایط فعلی، با وزارت بهداشت توافق کردیم تا با همکاري مردم مجدداً بر قطع زنجیره کرونا
متمرکز شویم و طرح غربالگري شهید سلیمانی را اجرا کنیم.

به گزارش دیار آفتاب؛ به نقل از  خبرگزاري بسیج، سردار سرتیپ
پاسدار غلامرضا سلیمانی صبح امروز در جمع خبرنگاران ضمن تبریک
اعیاد شعبانیه به مردم شهیدپرور و ولایتمدار استان گیلان با اشاره به
پیشینه بسیج اظهار داشت: بسیج در سال 58 با فرمان امام راحل

 
تشکیل شد و از ابتدا یک تشکیلات مردمی بود. 

رئیس سازمان بسیج خاطرنشان کرد: در دوران دفاع مقدس، شرایط
ایجاب کرد که فرزندان مردم به عنوان بسیجی داوطلب در میدان هاي نبرد حضور پیدا کنند و با ورود تفکر بسیجی به میدان نبرد،

 
مکتب دفاعی انقلاب اسلامی شکل گرفت و این مکتب توانست ساختار هاي بسیار سنگین و عظیم تهاجم دشمن را شکست دهد. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه بسیج بعد از دوران دفاع مقدس در ابعاد مختلف خود را موظف به پاسخگویی به ملت شریف ایران، رفع
نیاز هاي انقلاب و نظام مقدس جمهوري اسلامی دانست افزود: بسیج به عنوان تشکیلات انقلاب یا بزرگترین تشکیلات مردمی در روي

 
کره زمین، سند راهبردي مبتنی بر گام دوم انقلاب را تکمیل و تقدیم محضر رهبر معظم انقلاب کرد. 

وي افزود: رهبر معظم انقلاب در اسفندماه سال گذشته سند راهبردي مذکور را براي بسیج تصویب کردند و این سند امروز مسیر
حرکت بسیج در بیانیه گام دوم انقلاب را تعیین می کند و نخستین سند راهبردي مبتنی بر بیانیه گام دوم است از طرفی ما باید یک

 
بسیج جدید براي ملت ایران در گام دوم بسازیم. 

رئیس سازمان بسیج با بیان اینکه بسیج پاره تن مردم است و هیچ گاه مصالح مردم به ویژه مصالح مردم مظلوم و مستضعف را فراموش
نخواهد کرد افزود: بسیج در امتداد همه دستگاه هاي خدمات رسان همچنان آماده خدمات رسانی است و در سال هاي گذشته همواره

 
خود را مکلف دانسته که در محرومیت زدایی در سطح کشور نقش آفرین باشد. 

سردار سلیمانی با اعلام اینکه در سال گذشته بیش از 12 هزار پروژه محرومیت زدایی توسط بسیج در کشور اجرا شده که هزار و 500
پروژه مربوط به استان گیلان بوده است تصریح کرد: هزار واحد مسکونی براي محرومان در گیلان احداث شد و در سال جاري نیز

 
بیش از 700 واحد مسکونی دیگر براي محرومان احداث شد. 

وي با اشاره به فعالیت و همکاري 42 هزار گروه جهادي در حوزه هاي مذکور ابراز داشت: بیش از 700 هزار نفر از جوانان عزیز در
سراسر میهن اسلامی در قالب این گروه هاي جهادي و در صحنه ها و مقاطع مختلف به امداد مردم و خدمات رسانی به محرومان



 
مشغول هستند. 

رئیس سازمان بسیج با بیان اینکه گروه هاي جهادي هر سال رو به گسترش هستند عنوان کرد: در سال 98 تعداد گروه هاي جهادي
به 17 هزار نفر می رسید و در سال 99 دو برابر افزایش پیدا کرد و در سال 1400 نیز گسترش خواهد یافت و بسیج به عنوان فرزندانِ

 
این ملت و پاره تن ملت در همه استان ها از جمله گیلان آماده خدمات رسانی است. 

سردار سلیمانی با اشاره به اهداف طرح هاي اقتصاد مقاومتی اجرا شده توسط بسیج خاطرنشان کرد: معتقدیم در موضوع مربوط به
اقتصاد مقاومتی هنوز دچار عقب ماندگی هستیم از طرفی اگر مردم در صحنه حضور پیدا کنند اقتصاد مقاومتی ما به اقتصاد مقاومتی

 
مردم سالار تبدیل خواهد شد. 

وي با اشاره به ظرفیت بسیج به عنوان یک تشکل مردمی در بسترسازي، زمینه سازي و تسهیل گري در جهت نقش آفرینی در عرصه
اقتصاد مقاومتی و حل مسائل اقتصادي گفت: در زمینه اقتصاد مقاومتی در گیلان برنامه هاي زیادي داریم و تاکید بر افزایش بهره

 
وري محصول راهبردي برنج داریم و هماهنگی هاي لازم در این زمینه انجام شده است. 

رئیس سازمان بسیج تصریح کرد: در حال حاضر طرح همگام با کشاورز حجم قابل توجهی از مزارع برنج استان را تحت پوشش قرار
داده و با استاندار و مسئولان گیلان نیز جلسه داشتیم و تلاش مان در راستاي افزایش بهره وري و افزایش هاي قابل توجه در ارقام

 
مختلف برنج است. 

سردار سلیمانی ابراز داشت: براي حمایت از سایر محصولات کشاورزي استان و کاشت درخت صنوبر، توافقنامه اي بین جهاد کشاورزي

 
استان، بسیج و سپاه قدس گیلان امضا شده است و در این زمینه نیز پشتیبانی هاي لازم انجام خواهد شد. 

وي اهمیت و جایگاه گیلان در صنایع چوب و نئوپان را مورد توجه قرار داد و با اشاره به هدف گذاري بسیج در این حوزه تصریح کرد:
یکی دیگر از اقدامات مدنظر، عارضه یابی صنایع متوسط و کوچک است که در این راستا 400 واحد صنعتی گیلان عارضه یابی شدند

 
و بایستی کمک کنیم تا موانع پیش روي آن ها برداشته شود. 

سردار سلیمانی با اشاره به اجراي طرح صنعت یار بسیج جهت کمک به واحد هاي صنعتی گفت: پایش وضعیت واحد هاي صنعتی و
بررسی مشکلات شان موردتاکید است و در این زمینه اگر واحد ها با مشکلات مالی، قانونی، بازار یا زنجیره تولید روبه رو باشند به
تناسب براي حل مشکلات آن ها برنامه ریزي می شود و از گروه هاي علمی، اساتید، نخبگان و شرکت هاي دانش بنیان نیز در این

 
عرصه استفاده می کنیم. 

رئیس سازمان بسیج ظرفیت هاي خوب صنایع تولیدي استان را مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: یکی از همین شرکت ها می تواند کل
کپسول اکسیژن موردنیاز بیمارستان ها را تامین کند بنابراین چرا باید واردات داشته باشیم در حالی که این ها ارزآوري و اشتغال

 
ایجاد می کنند و باعث رشد پول ملی و صادرات می شوند. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه بسیج براي حل مشکلات واحد هاي تولیدي، کلینیک صنعت دارد افزود: وضعیت 400 واحد تولیدي
گیلان شناسایی و مشکلاتشان بررسی شد و بایستی به کمک آن ها بشتابیم و پشتیبانی هاي لازم را داشته باشیم و موانع را از پیش

 
روي آن ها برداریم. 



وي با اشاره به برنامه هاي بسیج براي اقتصاد خانواده ها از جمله خانواده هاي روستایی و شهري خاطرنشان کرد: در راستاي تشکیل
صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار و اشتغالزا، بیش از هزار و 100 صندوق در استان گیلان راه اندازي شده و تعدادي از آن ها

 
قابلیت تبدیل به تعاونی دارند. 

رئیس سازمان بسیج وضعیت طرح هاي اشتغالزایی بسیج در سطح استان گیلان را مورد ارزیابی قرار داد و بیان کرد: عملکرد بسیج و

 
سپاه قدس گیلان در این موضوعات خوب بوده است و امسال هم براي ایجاد 200 هزار شغل در سطح کشور هدف گذاري کردیم. 

سردار سلیمانی گفت: ما در مهارت آموزي هم ظرفیت داریم از طرفی می توان زنجیره هاي تولید را فعال کرد تا کسی که شغل ایجاد
می کند بتواند محصول خود را وارد بازار کرده و برندسازي کند البته براي بازار هاي صادراتی هم پشتیبانی هاي لازم را خواهیم داشت

 
و امروز بسیاري از استان ها توانستند محصولاتشان را با همکاري بنیاد تعاون بسیج به کشور ها صادر کنند. 

وي افزود:  پیشنهاد دادیم امسال حجم زیادي ار اشتغال را به گیلان اختصاص دهیم؛ جوانان عزیزي که جویاي کار هستند و می
خواهند در عرصه تولید فعالیت و از تسهیلات استفاده کنند البته تسهیلات به صورت قرض الحسنه و آموزش ها رایگان است و در

 
مسیر تسهیل گري و وارد شدن به زنجیره ارزش افزوده هیچ منتی به گردن مردم نمی گذاریم. 

رئیس سازمان بسیج گفت: براي هر شهرستان یک مرکز رشد و براي تعدادي از شهرستان ها نیز مرکز علم و فناوري فعال خواهیم
کرد در نتیجه تمامی شهرستان ها را تحت پوشش مراکز علم و فناوري بسیج خواهیم برد و این مراکز ایده ها و خلاقیت ها را

 
شناسایی می کنند تا پشتیبانی و هدایت شوند. 

سردار سلیمانی با اشاره به مهم ترین اقدامات بسیج در عرصه مقابله با کرونا و آمادگی همه جانبه براي مقابله با این بیماري در موج
چهارم افزود: از ابتداي شیوع کرونا همواره براي مقابله با این بیماري اعلام آمادگی کردیم و در مرحله نخست طرح غربالگري و

 
همچنین تولید محصولاتی مانند ماسک را در سراسر کشور با تکیه بر قدرت مردم بر عهده گرفتیم. 

وي با بیان اینکه روزانه 20 میلیون ماسک توسط بسیج و گروه هاي مردمی در کشور تولید می شد و اگر این کار نبود شاید در تأمین
ماسک با مشکل روبه رو می شدیم تصریح کرد: هم اکنون کشورمان می تواند صادرکننده ماسک باشد و ماسک هاي تولیدي نیز مورد

 
تایید وزارت بهداشت قرار گرفته بود. 

رئیس سازمان بسیج با اشاره به اجراي طرح غربالگري شهید سلیمانی در آبان ماه سال گذشته که استراتژي و راهبرد آن تمرکز بر
قطع زنجیره کرونا بود گفت: در طرح شهید سلیمانی توانستیم ظرف مدت 40 روز با همکاري وزارت بهداشت تعداد مبتلایان را کاهش

 
دهیم تا جایی که عدد مرگ و میر به زیر 100 نفر در کشور رسید. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه مسافرت هاي نوروزي، رفت و آمد ها و کاهش رعایت پروتکل هاي بهداشتی مجدداً باعث افزایش آمار
مبتلایان شد تصریح کرد: در شرایط فعلی، با وزارت بهداشت توافق کردیم تا با همکاري مردم مجدداً بر قطع زنجیره کرونا متمرکز

 
شویم و طرح غربالگري شهید سلیمانی را اجرا کنیم. 

رئیس سازمان بسیج از توزیع بسته هاي کمک معیشتی بین نیازمندان همزمان با آغاز ماه مبارك رمضان در کشور خبر داد و افزود:
کسانی که تحت سیستم غربالگري شهید سلیمانی در قرنطینه قرار می گیرند از لحاظ نیازمندي هاي ضروري و بسته هاي معیشتی

 
مجدداً پشتیبانی می شوند. 



انتهاي پیام



راه اندازي شغل را براي کارجویان آسان کنیم

منبع: بهار نیوزشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1400/01/20

گروه اقتصادي: دبیرکل کانون عالی انجمن هاي صنفی
کارگران می گوید امروز هر جوان ایرانی یک کارآفرین
خلاق است که سرمایه لازم براي شروع یک کسب و کار را
دارد و کافی است شرایط راه اندازي شغل و دادن مجوز را
برایشان آسان کنیم و به جاي مچ گیري دستشان را
بگیریم.به گزارش ایسنا،هادي ابوي حفظ اشتغال موجود را
از اولویتهاي سال جدید عنوان کرد و گفت: معتقدم در

شرایط فعلی حفظ اشتغال از ایجاد اشتغال مهم تر است؛ البته اگر بتوانیم به سمت ایجاد شغل برویم خوب است ولی با توجه به
شرایط کرونا لازم است حمایتهاي بیشتري از کسب و کارها، کارگران بنگاههاي اقتصادي و نیروهاي کار شاغل صورت گیرد تا ریزش
نیروهاي کار را شاهد نباشیم. وي ادامه داد: در شرایط اقتصادي فعلی به جاي پلمب کارگاه ها و واحدهاي اقتصادي باید به تسهیل
گري روي بیاوریم و مشکل بنگاهها و کسب وکارها را ریشه اي حل کنیم. اگر یک کسب و کار براي راه اندازي نیاز به مجوز دارد

 
صدور مجوز را تسهیل کنیم و اگر بنیه مالی ضعیفی دارد با پرداخت تسهیلات ارزان قیمت، حمایتش کنیم. 

این مقام مسئول کارگري تصریح کرد: شاید در گذشته عده اي جوان داراي ایده تحت عنوان کارآفرین به دنبال ایجاد شغل بودند و
مراحل سخت و پر پیچ و خم گرفتن مجوزهاي لازم براي شروع کار را باید طی می کردند ولی امروز هر جوان ایرانی یک کارآفرین
خلاق و داراي ایده است که ممکن است حتی نیاز به سرمایه اولیه نداشته باشد و سرمایه لازم براي شروع کسب و کار را در اختیار
داشته باشد ولی به خاطر گرفتن مجوز از چند ارگان و دستگاه ماهها طول بکشد تا بتواند کسب و کار خود را راه اندازي کند.ابوي
افزود: درست است که براي ایجاد هر شغل باید اصول آن کار رعایت شود و استانداردهاي لازم مورد توجه قرار گیرد ولی به جاي مچ

 
گیري باید دست جوانان جویاي کار را بگیریم و مانع تراشی و سنگ اندازي نکنیم. 

دبیرکل کانون عالی انجمن هاي صنفی کارگران ادامه داد: در دوران کرونا براي راه اندازي برخی از مشاغل خرد و خانگی از کمیته
امداد یک خط اعتباري گرفتیم و دیدیم که جوانان جویاي کاري که داراي ایده و خلاقیت بودند در بحث تامین سوغات و هدایا و
انگشتر با اشتیاق وارد عمل شدند و کارگاههاي کوچک را با مبالغ بسیار پایین راه اندازي کردند.به گفته وي یک کسب و کار کوچک با
50 میلیون تومان قابل راه اندازي است لذا تا می توانیم باید از جوانان خلاق و جویاي کار حمایت و شرایط ایجاد شغل را آسان کنیم.



افتتاح نخستین مرکز نیکوکاري دانشگاه پیام نور کشور در شاهرود

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1400/01/20

نخستین مرکز نیکوکاري دانشگاه پیام نور کشور در دانشگاه پیام نور شاهرود با هدف ارائه خدمات آموزشی، پژوهشی و کمک
هاي معیشتی به افراد نیازمند افتتاح شد.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما استان سمنان، سعادت اله فرامرزي رئیس دانشگاه پیام نور شاهرود با اشاره به اینکه این مرکز با
هدف ارائه خدمات آموزشی، پژوهشی و کمک هاي معیشتی به افراد نیازمند راه اندازي شده است گفت: این مرکز داراي یک پایگاه در

 
دانشگاه پیام نور و یک پایگاه در یکی از مناطق کمتر برخوردار شاهرود است. 

 
فرامرزي افزود: در این پایگاه دانشجویان، اساتید و کارکنان دانشگاه پیام نور شاهرود مشارکت دارند. 

محمد بلوچی رئیس کمیته امداد امام خمینی (ره) شاهرود نیز گفت: هم اکنون 21 مرکز نیکوکاري در شاهرود فعالند که از این تعداد

 
5 مرکز به صورت تخصصی در زمینه هاي فرهنگی، اشتغال، جهیزیه و درمان فعالیت می کنند. 

{sepehr_media_6269429_400_300$}



تعداد نیروهاي دانشی فعال در شرکت هاي دانش بنیان دانشگاه شریف

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1400/01/20

فصل اقتصاد - رییس دانشگاه شریف از فعالیت بیش از 100 شرکت دانش بنیان در این دانشگاه خبر داد و گفت: بیش از 3
هزار نفر نیروي دانشی در این شرکت ها مشغول به کار هستند.

فصل اقتصاد - رییس دانشگاه شریف از فعالیت بیش از
100 شرکت دانش بنیان در این دانشگاه خبر داد و گفت:
بیش از 3 هزار نفر نیروي دانشی در این شرکت ها مشغول

 
به کار هستند. 

دکتر محمود فتوحی در آیین بهره برداري از طرح هاي
توسعه اي ناحیه نوآوري گزارشی در این زمینه ارائه داد و

گفت: خداوند را شاکرم که یکی از ایده هاي بزرگ و اساسی دانشگاه صنعتی شریف براي ایجاد یک اکوسیستم جدید در کنار دانشگاه
تحت عنوان ناحیه نوآوري شریف به ثمر نشسته و از آن رونمایی شد، براي ما در دانشگاه صنعتی شریف باعث مباهات است که این

 
رونمایی در حضور ریاست محترم جمهور صورت گرفت. 

وي افزود: این طرح که بر اساس یک مطالعه طولانی و براي تکمیل اقدامات قبلی دانشگاه در حوزه تجاري سازي دانش و ترویج
کارآفرینی پیشنهاد و اجرا شده است، تحول بزرگی را در توسعه و استقلال شرکت هاي دانش بنیان و نیز نهادهاي خدمت دهنده به
این شرکت ها در اطراف دانشگاه رقم می زند و علاوه بر ایجاد اشتغال و جلوگیري از مهاجرت نخبگان، در بهبود شرایط اقتصادي و
اجتماعی منطقه نیز تاثیر بسزایی خواهد داشت. در برنامه راهبردي دانشگاه صنعتی شریف سرآمدي آموزش و تربیت نیروي انسانی،
سرآمدي در پژوهش و فناوري و نیز سرآمدي در اثربخشی اجتماعی به عنوان سه هدف مهم و سرلوحه همه فعالیت مورد تایید قرار

 
گرفته است. 

به گفته رییس دانشگاه شریف، مشارکت دانشگاه در ایجاد ناحیه نوآوري شریف به طور مستقیم به دو هدف از سه هدف خود یعنی
سرآمدي در پژوهش و فناوري و سرآمدي در اثربخشی اجتماعی مرتبط است و به طور غیرمستقیم به هدف سوم یعنی سرآمدي در

 
تربیت و آموزش نیروي انسانی کمک می کند. 

فتوحی تاکید کرد: هم اکنون بیش از 500 شـرکت، 15 شــتابدهنده، 8 صندوق و شرکت سرمایه گذاري و 10 مرکز نوآوري در
ناحیه نوآوري شریف مستقر هستند. در شرکت هاي مستقر در این ناحیه بیش از 3 هزار نفر نیروي دانشی مشغول به کار هستند و

 
مجموع فروش این شرکت ها بالغ بر 2 هزار میلیارد تومان است. 

وي تاکید کرد: شرکت هاي دانش بنیان مستقر در ناحیه نوآوري شریف، غالبا توسط دانش آموختگان، اعضاي هیئت علمی دانشگاه و

 
با همکاري فارغ التحصیلان سایر دانشگاه ها ایجاد شده اند که به واقع از مظاهر تجلی ارتباط واقعی صنعت و دانشگاه هستند. 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه شریف، فتوحی افزود: ظرفیت سازي و فعال کردن کسب وکارهاي دانش بنیان در اطراف دانشگاه نه
تنها براي دانشجویان و دانش آموختگان دانشگاه اشتغال ایجاد می کند، بلکه فرصت هاي شغلی جدیدي را براي سایر متقاضیان کار

 
هم فراهم می کند. 

فتوحی تاکید کرد: به علاوه انتظار می رود توسعه ناحیه نوآوري شریف باعث رشد و توسعه زیرساخت هاي شهري و ارتقا و رفاه و



آسایش مردم منطقه شود، طرح توسعه نوآوري شریف براساس این اصل اساسی تاکنون پیش رفته است، در آینده نیز پیگیري خواهد
شد تا توسعه فعالیت ها به دست بخش خصوصی و با محوریت بخش خصوصی انجام شود و دانشگاه باید در این زمینه نقش هدایت

 
کننده و تسهیل کننده را داشته باشد. 

رییس دانشگاه شریف اظهار کرد: در این مسیر به دو اصل مهم دیگر نیز توجه کرده است؛ رفاه و آسایش مردم و ساکنین منطقه و
صیانت از محیط زیست و حفظ بافت منطقه، براي این منظور تعاملی جدي با معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري، مدیریت
شهري و سرمایه گذاران بخش خصوصی شکل گرفته است و نتیجه این تعاملات اضافه شدن حدود 70 هزار مترمربع فضا به زیرساخت
هاي فناورانه ناحیه است، به عنوان مثال یکی از طرح هاي توسعه اي در ناحیه نوآوري شریف، احداث برج فناوري طرشت است که با

 
زیربناي 25 هزار متر مربع، محل استقرار و فعالیت بیش از 100 شرکت دانش بنیان است. 

به گفته وي، امید است زیست بوم ایجاد شده در این ناحیه که هسته اصلی آن را دانشگاه صنعتی شریف تشکیل می دهد، نه تنها به
عنوان یکی از الگوهاي دانش بنیان در کشور تبدیل شود و جامعه و در کنار آن دانشگاه، از دستاوردهاي اقتصادي و اجتماعی آن
منتفع شود، بلکه بستري کلیدي در پشتیبانی از مسیر رشد و بالندگی کارآفرینان و ارزش آفرینان بوده و برطرف کننده موانع پیش

 
روي آنها باشد. 

انتهاي پیام



پرورش قارچ دکمه اي؛ مهارتی زودبازده

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1400/01/20

پرورش قارچ دکمه اي مهارتی زودبازده و پرتقاضاست که این روز ها اشتغالزایی بسیار خوبی در کشورمان دارد.

به گزارش خبرنگار خبرگزاري صدا و سیما؛ قارچ به عنوان
منبعی سرشار از پروتئین و اسید هاي آمینه، کربوهیدرات
ها چربیها، ویتامین ها، مواد معدنی پتاسیم مس فسفر و
آهن و سایر مواد غذایی علاوه بر طعم خاص و منحصر به
فرد در لیست غذایی انسان قرار گرفته و امروزه مصرف
قارچ نه به عنوان عطر و طعم بلکه به عنوان یک منبع

 
غذایی مورد توجه است. 

پرورش قارچ دکمه اي زیر مجموعه رشته کشاورزي است
که در صنایع غذایی کاربرد دارد. آموزشگاه دولتی و برخی

 
از آموزشگاه هاي آزاد فنی و حرفه اي در سراسر کشور این مهارت را آموزش می دهند. 

 
مدت دوره آموزش پرورش قارچ دکمه اي 165 ساعت است که 63 ساعت آموزش نظري و 102 ساعت آموزش عملی است. 

شرایط لازم براي شرکت در دوره هاي سازمان آموزش فنی و حرفه اي، پایان دوره راهنمایی تحصیلی، سلامت کامل جسمانی و روانی

 
و حداقل داشتن 15 سال سن است. 

قارچ خوراکی یک محصول زودبازده است که کشت آن به دلایلی نظیر شاخص اقتصادي، زیست محیطی، تهویه اي و دارویی اهمیت
زیادي دارد و وضعیت این شغل از نظر اشتغال زایی در حال حاضر بسیار زیاد است.



مقام قضایی: سامسونگ و ال جی اجازه ندارند به ایران برگردند !

منبع: رکناشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1400/01/20

رکنا: معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم
خانگی ایران گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع

شرکت ها بخواهند به کشور بیایند.

به گزارش رکنا، سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط
تولید گروه صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه
اگر مبارزه جدي با قاچاق نداشته باشیم صنایع کشور در
معرض خطر قرار خواهند گرفت، گفت: یکی از موانع بر سر
راه رشد و توسعه صنایع، قاچاق است. درحال حاضر نه
فقط در حوزه لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه

داخلی آن وجود داشته باشد اجازه واردات نخواهیم داد و در صورت اقدام در این خصوص، عاملان تحت تعقیب قضایی قرار خواهند

 
گرفت. 

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران با
اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی

 
دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور ما وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم خانگی به پیشرفت هاي
خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می شود که این محصول

 
خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 



وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

نباشد.آخرین قیمت هاي بازار ایران را اینجا کلیک کنید.



عملیات اجرایی احداث سد گابریک از سر گرفته می شود

منبع: قلمناشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1400/01/20

جمشید عیدانی در جلسه هماهنگی اجراي پروژه سد گابریک با استاندار هرمرگان که با حضور مهندس کرباسچی مجري
طرح سد گابریک در استانداري هرمزگان برگزار شد، با اشاره به همکاري بسیار خوب قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء (ص)

سپاه پاسداران در احداث این سد، گفت: سالانه مقدار زیادي از آب باران و سیلاب ها به ...

سرپرست شرکت آب منطقه اي هرمزگان: عملیات اجرایی
احداث سد گابریک از سر گرفته می شود
هرمزگان_سرپرست شرکت آب منطقه اي استان هرمزگان
گفت: با هماهنگی هاي صورت گرفته، عملیات اجرایی
احداث سد گابریک طی یک هفته آینده از سر گرفته

 
خواهد شد. 

جمشید عیدانی در جلسه هماهنگی اجراي پروژه سد
گابریک با استاندار هرمرگان که با حضور مهندس
کرباسچی مجري طرح سد گابریک در استانداري هرمزگان

برگزار شد، با اشاره به همکاري بسیار خوب قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء (ص) سپاه پاسداران در احداث این سد، گفت: سالانه مقدار
زیادي از آب باران و سیلاب ها به رودخانه ها می ریزد که احداث سد در این مسیل ها می تواند زمینه ساز و تسهیل کننده افزایش

 
اشتغال و توسعه متوازن منطقه شود. 

وي اجراي این پروژه را سرمنشاء جهش تولید در حوزه هاي مختلف دانست و عنوان کرد: اجراي این طرح به مدیریت صحیح منابع

 
آبی در شرایط نامساعد بارشی و خشکسالی و همچنین کنترل سیلاب هاي بزرگ مانند سال هاي اخیر کمک خواهد کرد. 

سرپرست شرکت آب منطقه اي استان هرمزگان با اشاره به همکاري و هماهنگی موجود میان نهادهاي مرتبط براي اجراي این پروژه،
خاطرنشان کرد: وجود مشکلات اجتماعی و تعارضات مردمی یکی از دلایل تاخیر اجراي این پروژه بود که با همکاري مسئولین مرتبط

 
از جمله نماینده محترم مردم شرق استان هرمزگان و مدیران دولتی، عملیات اجرایی احداث گابریک به سرعت آغاز می شود. 

عیدانی با ذکر این نکته که سد گابریک در 75 کیلومتري شرق جاسک واقع شده است، تصریح کرد: این سد ظرفیت ذخیره سازي

 
270 میلیون متر مکعب آب را دارد. 

وي تامین آب اراضی کشاورزي را یکی از اهداف احداث سد گابریک دانست و اظهار کرد: حفاظت مجاورین این سد در برابر سیل هاي

 
سهمگین مخرب و کاهش میزان تخریب خاك هاي زراعی از دیگر مزیت هاي احداث این سد براي مردم منطقه است. 

انتهاي پیام/



حمایت از تولید و رفع موانع در تحقق اقتصاد مقاومتی

منبع: خبرگزاري علم و فناوريشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1400/01/20

حمایت از تولید و رفع موانع اصلی ترین تمرکز در سطح ملی و استانی بر تحقق هدف ها و برنامه هاي اقتصاد مقاومتی می
باشد.

مدیر مرکز حمایت از مخترعین و مبتکرین مطرح کرد: حمایت از تولید و
رفع موانع در تحقق اقتصاد مقاومتی حمایت از تولید و رفع موانع اصلی
ترین تمرکز در سطح ملی و استانی بر تحقق هدف ها و برنامه هاي اقتصاد
مقاومتی می باشد. به گزارش خبرگزاري علم و فناوري از اردبیل، علی
نعمتی، مدیر مرکز حمایت از مخترعین و مبتکرین سازمان بسیج علمی،
پژوهشی و فناوري سپاه حضرت عباس (ع) استان اردبیل گفت: مقام معظم
رهبري با دوراندیشی امسال را نیز با موضوع و محوریت حمایت از تولید و
رونق روزافزون با عنوان «تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها» نام گذاري

 
کردند تا اصلی ترین تمرکز در سطح ملی و استانی بر تحقق هدف ها و برنامه هاي اقتصاد مقاومتی باشد. 

وي افزود: ضرورت دارد از ابتداي سال در کنار پشتیبانی همه جانبه مدیران دستگاه هاي مرتبط، مصمم به رفع موانع تولید باشیم تا
مشکلات و نارسائی هاي بانکی، بیمه اي، مالیاتی، زیرساختی و حتی صدور مجوزها تسهیل شود و در سایه آن سرمایه گذاران،

 
کارآفرینان و فعالان عرصه تولید و صنعت بتوانند به مقصود نهایی در افزایش تولید و ایجاد فرصت هاي جدید اشتغال دست یابند. 

نعمتی تولید را اصلی ترین نیاز امروز کشور در گذر از مشکلات داخلی و رفع تحریم هاي استکبار جهانی برشمرد و گفت: اگر بتوان به
صورت ملی و فراگیر چالش هاي پیش روي تولید احصا و در هر ماه یکی از آنها برطرف شود، در پایان سال به یک خروجی مناسب در

 
رونق بخشی به تولید خواهیم رسید که خود این امر زمینه ساز تحول و تحرك بیشتر در همه بخش ها خواهد بود. 

وي تصریح کرد: مرکز رشد سازمان بسیج علمی، پژوهشی و فناوري استان اردبیل محلی مناسب براي کمک به افراد مستعد، نخبگان ،
نوآوران ، مبتکران بسیجی و شرکت هاي کوچک و نوپا در راستاي تبدیل ایده به پدیده از طریق حمایت هاي مالی ، خدمات مشاوره

 
اي ، کارگاهی و آزمایشگاه می باشد. 

مدیر مرکز حمایت از مخترعین و مبتکرین به اهداف این مرکز اشاره کرد و افزود: یکی از اهداف این مرکز رشد ایجاد فضایی مناسب
براي به اثبات رساندن طرح ها و ایده هاي نوآورانه براي آحاد مختلف جوانان ونوجوانان به ویژه بسیجیان است، در همین راستا
ظرفیت ها و توانمندي هاي بالقوه و بالفعل استان جهت بهره برداري شناسایی می شود، زمینه حمایت هاي موثر از نوآوري و خلاقیت

 
نیروهاي جوان بسیجی در این مرکز ایجاد می شود. 

نعمتی گفت: در جهت ایجاد و رشد و توسعه واحدهاي کوچک و طرح هاي صنعتی جهت تجاري سازي در زمینه هاي مختلف علمی و

 
پژوهشی حمایت می کنیم. 



وي خاطرنشان کرد: مراکز رشد استانی با فراهم سازي زیر ساخت مناسب جهت به اثبات رساندن ایده ها / طرح ها و تجاري سازي
آنها فضاي علمی ، کارگاهی و آزمایشگاهی مناسب با توجه به ظرفیت استان را فراهم می کند، مشاوره هاي علمی و تخصصی با بهره

گیري از ظرفیت اقشار دانشور در بسیج ارائه می دهد.



ائمه جمعه سراسر کشور تأکید کردند؛ تحقق شعار سال در گرو رفع موانع تولید

است

منبع: شفقناشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1400/01/20

شفقنا- آیین نماز جمعه، 13 فروردین، با رعایت مقررات و شیوه نامه هاي بهداشتی در استان ها و شهرستان هایی که به
تشخیص ستاد ملی کرونا مجاز اعلام شدند برپا شد و مشروح سخنان ائمه جمعه در شهرهاي مختلف به شرح زیر است. امام

جمعه شهرکرد: ماه رمضان فرصتی براي تقویت گفتمان علوي باشد نماینده ولی فقیه در ...

 
 

شفقنا- آیین نماز جمعه، 13 فروردین، با رعایت مقررات و شیوه نامه هاي بهداشتی در استان ها و شهرستان هایی که به تشخیص

 
ستاد ملی کرونا مجاز اعلام شدند برپا شد و مشروح سخنان ائمه جمعه در شهرهاي مختلف به شرح زیر است. 

 
امام جمعه شهرکرد: ماه رمضان فرصتی براي تقویت گفتمان علوي باشد 

 نماینده ولی فقیه در چهارمحال و بختیاري و امام جمعه
امام جمعه شهرکرد: ماه رمضان فرصتی براي تقویت گفتمان

علوي باشد

شهرکرد گفت: یکی از مهمترین اموري که در ماه مبارك رمضان باید به خوبی به آن پرداخته شود تقویت گفتمان علوي و رهبري

 
است تا در پرتو آن بتوان از انقلاب اسلامی صیانت کرد. 

حجت الاسلام و المسلمین محمدعلی نکونام در پیام جمعه که جایگزین نماز جمعه این هفته شهرکرد به واسطه وضعیت قرمز شیوع
کرونا شده است، با اشاره به ماه مبارك رمضان افزود: به زودي وارد ماه مهمانی الهی می شویم و باید این فرصت را غنمیت شمرده و از

 
برکات این ماه به خوبی استفاده کرد. 

وي به خطبه شعبانیه اشاره کرد و گفت: پیامبر گرامی اسلام موضوعات مهمی در این خطبه عنوان کرده است که از جمله آن می توان
به باور به معاد است، مراقبت از نیازمندان، اخلاق محوري، خودمراقبتی، یتیم نوازي، توبه، خضوع در محضر پروردگار، افطاري دادن،

 
خودداري از مردم آزاري، عمق بخشی با پیامبر اکرم(ص) و اهل بیت(ع)، ورع و تقویت تقوا اشاره کرد. 

نکونام با توصیه نسبت به جهاد اکبر و خودمراقبتی، اظهار داشت: مبارزه با هواي نفس از مهمترین اموري است که لازمه جهاد اکبر به

 
شمار می رود و پیروي از سبک زندگی علوي می تواند ما در این مسیر به خوبی یاري دهد. 

امام جمعه شهرکرد افزود: امروز مقام معظم رهبري همین سبک علوي را با شدت و حدت دارد دنبال می کنند و مدام و مستمر به
مقاومت و هوشیاري و فراست و ایستادگی در برابر دشمن جلاد و فریب نخوردن در برابر او و مکر آن ها را خنثی کردن،  دعوت می

 
کنند. 

نکونام خاطر نشان کرد: در ماه مبارك رمضان یکی از چیزهایی که باید در وجود ما شکل بگیرد همین گفتمان علوي و گفتمان

 
رهبري و گفتمان اصیلی است که انقلاب را حفظ می کند و صیانت به همه ابعاد انقلاب می بخشد. 



وي، ضرورت سپردن امور به انقلابیون را از دیگر رهنمودهاي خود در این پیام برشمرد و گفت: یکی از مسائل مهمی که جزو برنامه

 
هاي ما باید باشد، صیانت از انقلاب با سپردن کار به انقلابیون است. 

نکونام در تعریف انقلابیون، اظهار داشت: انقلابیون کسانی هستند که پایبند به مبانی و ارزش هاي اساسی انقلاب باشند، هدف آنها
آرمان هاي انقلاب است و در این مسیر همت والایی دارند، پایبندي به استقلال همه جانیه کشور هستند، در برابر دشمن حساسند و

 
تقواي دینی و سیاسی دارند. 

نماینده ولی فقیه در چهارمحال و بختیاري در بخش دیگري از پیام جمعه با گرامیداشت 20 فروردین روز ملی فناوري هسته اي و روز
هنر انقلاب اسلامی به مناسبت شهادت سید مرتضی آوینی، تصریح کرد: همه می دانیم  که دانش و فناوري هسته اي ضرورت کشور و

 
نیاز حقیقی مردم و معاش مردم است و در عرصه پزشکی، دارو و انرژي کاربرد دارد. 

نکونام با تاکید بر اینکه ایران به دنبال سلاح هسته اي نیست، افزود: ما به دنبال دانش صلح آمیز هسته اي هستیم و دانش هسته اي
مان را باید دنبال کنیم و بایستیم و مقاومت کنیم و به هیچ وجه اجازه ندهیم با امتیاز دادن ها جلوي رشد دانش هسته اي گرفته

 
شود. 

وي در خصوص هنر انقلاب اسلامی نیز گفت: هنر انقلاب اسلامی این است که ما بتوانیم ضرورت هاي کشور را پیش ببریم، هنر
انقلاب اسلامی این است که پرچم انقلاب را همچنان برافراشته نگهداریم و این راه همچنان پر رهرو باشد و خدایی نخواسته ضعف بر

 
انقلاب و انقلابیون حاکم نشود. 

 
علم الهدي: بی اثر بودن ویروس کرونا در حرم ائمه باوري خرافی است 

 نماینده ولی فقیه در خراسان رضوي و امام جمعه مشهد گفت:
علم الهدي: بی اثر بودن ویروس کرونا در حرم ائمه باوري

خرافی است

اینکه برخی می گویند عامل انتقال ویروس کرونا و بیماري در حرم مطهر ائمه اطهار (ع) کارآیی ندارد، نادرست و نتیجه افکار مشتی

 
خرافه پرور است. 

آیت االله سید احمد علم الهدي در خطبه هاي این هفته نماز جمعه مشهد در حرم مطهر رضوي با انتقاد از برخی شبهه افکنی هاي
خرافی در باب اینکه کسی در محضر امام رضا (ع) مریض نمی شود و نیازي به رعایت پروتکل هاي بهداشتی در حرم رضوي نیست،
افزود: همانطور که اگر کسی در حرم بول کند حرم نجس می شود و باید پاك شود، اگر شخص ناقلی در حرم ضریح را ببوسد، موجب

 
انتشار ویروس می شود، پس لازم است در حرم و اماکن متبرکه نیز همه پروتکل هاي بهداشتی رعایت شود. 

وي افزود: شکی در این نیست که زیارت امام رضا (ع) شفابخش است و آن بزرگوار ولایت مطلقه دارند، اما عنایت ایشان به جریان
غیرمعقول تعلق نمی گیرد مثل این است که کسی خود را از پشت بام حضرت به پایین پرت کرده و انتظار داشته باشد که حضرت وي
را نگه دارد، نه خیر اینطور نیست به زمین می افتد و استخوانش هم خرد می شود و چنین حرکت هاي غیرمعقولی مشمول کرامت

 
ائمه قرار نمی گیرد. 

آیت االله علم الهدي در خصوص چرایی برگزاري نماز جمعه در مشهد، علیرغم شرایط قرمز کرونایی، توضیح داد: در شهر مقدس مشهد



با توجه به امکانات فراهم آمده از سوي آستان قدس رضوي و وسعت صحن پیامبر اکرم (ص) امکان برگزاري این فریضه الهی با رعایت
همه پروتکل هاي بهداشتی مهیا است و برپا داشتن نماز جمعه با این شرایط با مشکلی مواجه نیست، که یقینا اگر محیط بسته و

 
محدود بود، امکان برگزاري نماز جمعه در این شهر نیز وجود نداشت. 

وي افزود: بنا بر این انعقاد نماز جمعه مستوجب شیوع این بیماري منحوس نیست و نمازگزاران نیز موظف به رعایت تمام و کمال
پروتکل هاي بهداشتی و فاصله اجتماعی هستند، مدیریت برنامه هاي حرم با تولیت حرم مطهر است، مدیریت حرم مطهر تولیت محور
است و مدیریت آن نیز منصوب از طرف مقام عظماي ولایت است، آستان قدس رضوي بهترین و جدي ترین برنامه ها را در راستاي
اجراي پروتکل هاي بهداشتی به کار گرفته است و هزینه خرید ماسک براي زائران توسط این نهاد در یک ماه حدود 2 میلیارد تومان

 
است. 

امام جمعه مشهد با اشاره به آغاز موج چهارم بیماري کرونا در کشور گفت: وضعیتی که اکنون دچار آن هستیم یا نتیجه عملی عامدانه

 
و یا بی تدبیري و مدیریتی جاهلانه است. 

علم الهدي با طرح این پرسش که چرا به یکباره همه شهرهاي کشور قرمز شد، افزود: یک نظریه این است که این کار را عامدانه انجام
دادند، معلوم بود هنگامی که همه شهرهاي ترکیه در وضعیت قرمز قرار داشت و وزیر بهداشت اعلام خطر کرده بود که پروازهاي ترکیه
را لغو کنید، اما این کار را نکردند تا در آستانه انتخابات شور و نشاط و شادابی و هیجان مردم را بگیرند و میزان مشارکت حداکثري

 
مردم را کاهش دهند. 

امام جمعه مشهد خاطرنشان کرد: البته ما شرعا نمی توانیم کسی را متهم کنیم، نگاه خوش بینانه این است که این اوضاع و احوال
نتیجه مدیریتی جاهلانه است، همه از اوضاع و احوال کرونایی ترکیه اطلاع داشتند، با این حال پروازها به این کشور را آزاد گذاشتند و

 
اگر عمدي در کار نبوده باشد می توان این وضعیت را نتیجه مدیریت جاهلانه دانست. 

علم الهدي گفت: ما در ماه شعبان دو پیک زیارتی داشتیم اما وضعیت مشهد آبی بود، وضعیت از زمانی قرمز شد که مسافران ترکیه
برگشتند، در هر حال باید تدبیري اتخاذ کنیم که با رعایت حداکثري پروتکل هاي بهداشتی، مراسم هاي مذهبی را نیز اجرا کنیم،

 
عده اي این شرایط را فراهم آورده و همه چیز را تعطیل کردند تا دودش به چشم ماه رمضان و مراسم مذهبی مردم برود. 

وي تاکید کرد: مردم ما شعور سیاسی بالایی دارند و این مسایل را درك می کنند و می دانند که علت پیدایش موج چهارم کرونا

 
چیست، به ما قبلا گفتند کرونا تمام شده است و ما دیدیم که تمام نشده و کرونا دوباره برگشت. 

نماینده ولی فقیه در خراسان رضوي بر توقع معقول زن و شوهر از همدیگر بر اساس موازین دینی و سیره ائمه تاکید کرد و گفت: زن
و شوهر باید هریک دیگري را مرجع برآورده سازي خواسته هاي خود بداند، و نباید از هم توقعات نابجا و خلاف عقل داشته باشند که

 
منجر به اختلاف می شود. 

آیت االله علم الهدي افزود: توقعات باید در حد و حدود حوزه تکلیف باشد، مدیریت منزل بر عهده زن و تامین تکفل بر عهده مرد است،
مرد موظف به تامین مایحتاج معقول منزل است، تامین هزینه هاي تجملاتی و غیرمتعارف وظیفه مرد نیست، براي رابطه عاطفی با

 
خانواده طرفین احترام و اعتبار قایل شوند، و توقعات باید بر اساس مصلحت زندگی باشد. 

 
امام جمعه مهریز: تحقق شعار سال در گرو رفع موانع تولید است 



امام جمعه مهریز گفت: تحقق شعار سال و اجراي کامل پیام
امام جمعه مهریز: تحقق شعار سال در گرو رفع موانع تولید

است

نوروزي مقام معظم رهبري در گرو همکاري و تلاش مسوولان و دولتمردان در بخش هاي مختلف و تلاش عملی براي رفع موانع دست

 
و پاگیر تولید است. 

حجت الاسلام عبدالرضا محی الدینی در پیام جمعه این هفته خود به اهمیت نامگذاري امسال توسط معظم له اشاره کرد و افزود: یکی

 
از پایه هاي اصلی پیشرفت همه جانبه و متوازن کشور اسلامی در گرو رفع موانع تولید و حمایت از اشتغال مولد و مفید است . 

وي با بیان اینکه در این خصوص هرچند طی سال هاي گذشته بر اساس مطالبه مقام معظم رهبري و نیاز کشور در زمینه جهش
تولید اقداماتی صورت گرفته، آن را ناکافی ذکر کرد و ادامه داد: براي تحقق شعار امسال که بسیار حکیمانه و بر اساس مصالح نظام

 
طرح شده همه باید وظایف خود را انجام دهند. 

رییس شوراي فرهنگ عمومی مهریز اظهار کرد: براي تحقق شعار سال و کمک به تولید و اشتغال باید کارهاي مختلفی توسط مجلس
و دولت اجرا شود که از مهمترین آنها می توان به وضع قوانین مناسب، تسهیل گري در تولید، کاهش بوروکراسی اداري، محدود کردن

 
واردات، توجه به صادرات و مبارزه با قاچاق کالا اشاره کرد. 

به گفته محی الدینی، حمایت از شرکت هاي کوچک نوآور و دانش بنیان، نظارت بر مالیات ارزش افزوده، برنامه ریزي همه جانبه
علمی بر اساس نیازهاي اقتصادي کشور به صورت دقیق و جلب همکاري و مشارکت علاقه مندان دلسوز براي کمک به نظام در تولید

 
و اشتغال باید لحاظ شود. 

محی الدینی با تبریک فرارسیدن ماه مبارك رمضان به اهمیت و منزلت آن در بین امت اسلام و مکتب حیاتبخش اسلام اشاره کرد و
از مردم خواست قدر تمامی لحظات آن را با روزه داري، تلاوت کلام وحی، خودسازي و سایر انجام وظایف شرعی بیش از گذشته

 
بدانتد و حرمت میهمانی خدا را حفظ کنند. 

مدیر حوزه هاي علمیه مهریز اظهار کرد: ذکر و یاد خدا، استغفار، خودسازي، بهره گیري از تمامی ایام آن و استفاده از معنویت رمضان
باید در ضافیت الهی بنحو مناسب و جدي مدنظر همه مردم و جوانان قرار گیرد که نقش مهمی در ارتباط با حضرت حق و سازندگی

 
روحی و روانی دارد. 

محی الدینی به ویروس کرونا اشاره کرد و با قدردانی از همراهی مردم به اهمیت توجه و رعایت نکات بهداشتی به خصوص توجه به
فاصله گذاري اجتماعی و استفاده از ماسک براي پیشگیري از آن پرداخت و گفت: همراهی مردم نقش مهمی در کاهش بیماري و

 
آسیب هاي ناشی از آن دارد. 

امام جمعه مهریز به سالگرد شهادت سید شهیدان اهل قلم شهید سید مرتضی آوینی که به عنوان روز هنر اسلامی نامگذاري شده
اشاره کرد و با گرامیداشت یاد و خاطره این شهید والامقام یادآور شد: رسانه هاي گروهی و هنرمندان متدین و انقلابی رسالت خطیري

 
در انتقال و گسترش فرهنگ ناب در جامعه و بین جوانان دارند. 

محی الدینی همچنین به سالروز شهادت سردار سرفراز اسلام و انقلاب اسلامی شهید صیاد شیرازي اشاره کرد و با گرامیداشت یاد و



خاطره وي و تمامی شهداي دوران طلایی هشت سال دفاع مقدس افزود: زنده نگه داشتن یاد شهیدان و تبیین آرمان والا و پاسداري

 
از اهداف مقدس آنها یک وظیفه مهم دینی و انقلابی است. 

 
مرکز شهرستان مهریز در 30 کیلومتري جنوب شهر یزد قرار دارد. 

 
امام جمعه بجنورد: تولید با تکیه بر ظرفیت داخلی رونق می گیرد 

 نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی و امام جمعه بجنورد گفت: براي رونق تولید باید از استعداد و ظرفیت هاي داخلی استفاده کرد

 
در این صورت است که تحریم هاي ظالمانه بی اثر می شود. 

حجت الاسلام  رضا نوري در خطبه هاي مجازي این هفته نماز جمعه بجنورد با اشاره به شعار سال مبنی بر تولید، پشتیبانی و مانع
زدایی اظهار داشت: باید موانع را از سر راه جهادگران عرصه تولید برداشت و در این صورت دشمنان ما توانایی شکست ما را نخواهند

 
داشت. 

وي واردات بی رویه را مانع بزرگی براي تولید کشور دانست و گفت: در مواردي کالاهاي لوکس با تعرفه پایین وارد می شود که همان

 
کالا هم در داخل تولید می شود. 

وي با بیان اینکه واردات بی رویه باید مدیریت شود، عنوان کرد: تکیه اول ما باید بر تولیدات داخلی باشد ضمن اینکه باید زمان

 
رسیدن کالا از تولید به مصرف کننده نیز مدیریت شود و از زمانبر بودن کالاي وارداتی در گمرکات و انبارها جلوگیري کرد. 

امام جمعه بجنورد واسطه گیري را مانع دیگر اقتصاد عنوان کرد و گفت: اگر زمان واردات کالا به مصرف کننده به درستی مدیریت

 
شود واسطه گري نیز در اقتصاد کشور حذف می شود. 

وي بیان کرد: ما نباید ابزارآلات کشاورزي و نهاده را با قیمت بالا به کشاورز بفروشیم و در عوض کالاهاي استراتژیک کشاورزان را با

 
قیمت خود خرید کنیم این تنها مواردي از موانع تولید است که باید برداشته شود. 

 
شرکت در انتخابات تکلیف شرعی و قانونی است 

حجت الاسلام نوري در ادامه به اهمیت مشارکت در انتخابات 1400 اشاره کرد و گفت: همه ما باید نسبت به سرنوشت جامعه و مردم

 
حساس باشیم و فردي را انتخاب کنیم که کارآیی بیشتري براي نظام داشته باشد. 

نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی کارآمدي را مهمترین ویژگی انتخاب اصلح بیان کرد و افزود: رییس جمهوري آینده باید فردي

 
توانمند، کارآمد و پر انرژي باشد چرا که تمامی اختیار کشور را بر عهده دارد. 

امام جمعه بجنورد تاکید کرد: هیات وزیران و معاونت برنامه و بودجه توسط رییس جمهوري انتخاب می شوند و این هیات براي تمام

 
مباحث عمرانی، فرهنگی و معیشتی مردم تصمیم گیري می کنند از این لحاظ باید انتخابی اصلح را داشته باشیم. 

وي انتخابات ریاست جمهوري را بسیار با اهمیت دانست و گفت: رییس جمهوري توانایی توسعه همه جانبه کشور را دارد در عوض می



 
تواند پسرفت را براي کشور به ارمغان آورد بنابراین اهمیت این موضوع واضح است و باید فردي جهادي و با اخلاص انتخاب شود. 

حجت الاسلام نوري تصریح کرد: رییس جمهوري که دشمن شناس باشد و به توان جوانان در تولید داخلی اعتقاد داشته باشد می

 
تواند کشور را در برابر تحریم ها حفظ کند. 

 
وي ادامه داد: کسی که می پذیرد وارد این کارزار شود باید خود را وقف مردم کند و با نگاه به داخل متکی بر اقتصاد مقاومتی باشد. 

 
از برکات ماه رمضان بهره ببریم 

حجت الاسلام نوري در ادامه به برکات ماه مبارك رمضان در آستانه ماه مهمانی خداوند اشاره کرد و گفت: ماه رمضان با سه ویژگی

 
برکت، رحمت و مغفرت به زندگی ما انسانها وارد می شود و هر ویژگی اهمیت خاصی دارد که باید سرلوحه زندگی خود قرار دهیم. 

وي دوران زندگانی پیامبر اکرم را نمونه اي از برکات جهان اسلام دانست و تصریح کرد: دوران زندگانی پیامبر بیشترین برکات را براي
بشریت داشت و عرب را از جاهلیت نجات داد این در حالی است که تمامی این کمک هاي بشري هزینه اي براي جهان نداشت که این

 
مدل از زندگی را باید سرلوحه قرار دهیم. 

امام جمعه بجنورد افزود: همه ما با تاسی از زندگی پیامبر اسلام، حضرت علی و امام خمینی به استقبال ماه مبارك رمضان برویم چرا

 
خداوند با نگاه بخشش و رحمت و مغفرت از مهمانان پذیرایی می کند. 

 
امام جمعه قم:گمراهی جهانیان بخاطر کوتاهی در احیاي امر اهل بیت است 

گمراهی جهانیان بخاطر کوتاهی در احیاي امر اهل بیت است امام جمعه قم راهبرد اصلی براي موفقیت مومنان را احیاء امر اهل

بیت (ع) دانست و گفت: تقصیر بخشی از گمراهی مردم جهان به عهده کسانی است که یا ولایت و خلافت اهل بیت(ع) را نپذیرفته و

 
انکار کردند و یا پذیرفته اما نسبت به آن بی تفاوت هستند و به دیگران انتقال نمی دهند. 

 آیت االله سید محمد سعیدي در سخنرانی آدینه اي خود با اشاره به دعاي امام هشتم مبنی بر اینکه خدایا اگر در روزهاي گذشته ماه
شعبان ما را نبخشیده اي در رزوهاي باقی مانده از آن ما را ببخش، اظهار کرد: غفران و بخشش خداوند براي نزول رحمت الهی و دفع

 
بلایا و همچنین براي ورورد به ماه مبارك رمضان بسیار مهم است. 

وي با اشاره به توصیه هاي امام هشتم به اباصلت براي روزهاي پایانی ماه شعبان، اضافه کرد: اولین توصیه ایشان این بود که آنچه به
حال تو مفید است را انجام بده و آنچه براي تو مفید نیست را ترك کن و در قرآن هم آمده است که مؤمنین از کارهاي لغو و بیهوده

 
پرهیز می کنند. 

وي ترك کارهاي بیهوده و انجام کارهاي مفید را راهبرد کلان و خط مشی مؤمنین دانست و مطرح کرد: امیرالمؤمنین (ع) فرمودند
کسی که دنبال کارهاي بیهوده برود از کارهاي مفید باز می ماند و پیامبر(ص) فرمودند که ارجمندترین مردم کسی است که آنچه را

 
که بیهوده است ترك کند. 

سعیدي راهبرد اصلی براي موفقیت مؤمنین را احیاء امر اهل بیت (ع) دانست و گفت: امام هشتم در کلامی نورانی فرمودند که خدا
رحمت کند کسی را که امر ما را احیا کند؛ راوي سؤال کرد که چگونه امر شما احیا می شود؟ ایشان فرمودند که معارف و علوم ما اهل



 
بیت را یاد بگیرید و به دیگران بیاموزید زیرا اگر مردم معارف و علوم ما اهل بیت را بدانند از ما تبعیت می کنند. 

وي با بیان اینکه ما براي عمل به این دستورالعمل امام هشتم (ع) به دو چیز مهم نیازمند هستیم، افزود: اول باید معرفت و شناخت
خود نسب به آنچه براي ما مفید است را افزایش دهیم و وقتی فهمیدیم چه چیزي براي ما مفید است و چه چیزي براي ما مفید

 
نیست براي رسیدن به این هدف برنامه ریزي کنیم. 

امام جمعه قم تاکید کرد: امام باقر (ع) در رابطه با معرفت فرمودند خداوند هیچ عملی را قبول نمی کند مگر با معرفت و شناخت
نسبت به آن و امام هفتم نیز در رابطه با برنامه ریزي فرمودند که براي خود 4 برنامه در روز داشته باشید، فرصتی براي عبادت خدا،
فرصتی براي کسب معاش، فرصتی براي معاشرت و صحبت با دوستانی که اشکالات و عیوب شما را از سر اخلاص و دلسوزانه بگویند و

 
فرصتی هم براي استفاده از لذت هاي متعارف و غیرحرام دنیا. 

وي افزود: توصیه دوم امام هشتم (ع) نسبت به استفاده از فرصت باقی مانده ماه شعبان این بود که زیاد دعا کنید زیرا ما محتاج و
نیازمند هستیم و انسان نیازمند همیشه دست نیازش دراز است و چه کسی بهتر از خداوند متعال است که ما را امربه درخواست از

 
خود کرده است تا براي ما اجابت کند. 

سعیدي اعتراف به گناهان را یکی از راه هاي بدست آوردن نظر لطف خداوند دانست و گفت: توصیه سوم امام هشتم (ع) در ماه شعبان
استغفار نسبت به گناهان و کاستی هایی است که داشته ایم زیرا استغفار زمینه ساز حرکت هاي بعدي ما به سمت خداوند تبارك و

 
تعالی است و اگر قلب انسان پاك نباشد نمی تواند اداء وظیفه و بازگشت به سمت خداوند کند. 

وي توصیه چهارم امام هشتم (ع) را تلاوت قرآن دانست و اظهار کرد: تلاوت قرآن باید یکی از برنامه هاي منظم ما باشد و تلاوت هم

 
باید با تامل و تفکر همراه باشد و توصیه پنجم هم توبه و برگشت به سمت خداوند است. 

رئیس جمهور آینده باید توانایی تشکیل دولت جوان انقلابی را داشته باشد نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی گفت: رئیس جمهور

 
باید به امت خود در تولیدات کشور و سپردن کار به آن ها ایمان داشته باشد و نگاهش تنها به بیرون نباشد. 

 
 

رئیس جمهور آینده باید توانایی تشکیل دولت جوان انقلابی را
داشته باشد

حجت الاسلام و المسلمین نوري در خطبه هاي مجازي نماز جمعه این هفته شهرستان بجنورد اظهار کرد: پیامبر اکرم(ص) ماه

 
رمضان را ماه برکت، رحمت و مغفرت معرفی کرده است. 

وي گفت: معناي برکت افزایش و زیادي نعمت است، رحمت  نیز یعنی عنایاتی که خدا در این ماه به مردم دارد و در واقع محبت

 
همراه باعشق به بندگان خود است. 

نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی در مورد مغفرت خدا در این ماه نیز تصریح کرد: خداوند در افطار ماه رمضان میلیون ها نفر را می

 
آمرزد تا بار سنگین گناه از روي دوششان برداشته شود. 

حجت الاسلام نوري در پایان خطبه اول با اشاره به روز عید فطر خاطر نشان کرد: عید فطر روز جشن خلاصی از گناه است و باید



 
مراقبت شود تا آن را در ادامه نیز حفظ کرد. 

وي در خطبه دوم این هفته به موضوع انتخابات و مانع زدایی پرداخت و گفت: در انتخابات 2 مسأله مورد توجه است که یکی مشارکت

 
و بعد از آن انتخاب اصلح است. 

امام جمعه بجنورد با بیان خصوصیات انتخاب اصلح افزود: شرکت در انتخابات یک تکلیف شرعی، قانونی و عرفی است که امامین
انقلاب شاخصه هاي آن را نام برده اند، رئیس جمهور باید کارآمد، توانمند، پرانرژي باشد چرا که تمام مسؤولین کشور زیر نظر وي کار

 
می کنند. 

نماینده ولی فقیه در خراسان شمالی ضمن اشاره به اهمیت جایگاه ریاست جمهوري خاطر نشان کرد: باید کسی توسط مردم انتخاب
شود که بتواند دولت جوان انقلابی و حزب اللهی مورد نظر رهبري را ایجاد کند و مشکلات عدیده ي پیش پاي مردم را بردارد، فریب

 
نیرنگ هاي دشمن را نخورد و به توان داخلی خود اعتماد داشته باشد. 

حجت الاسلام نوري گفت: رئیس جمهور باید به امت خود در تولیدات کشور و سپردن کار به آن ها ایمان داشته باشد نه اینکه نگاهش

 
فقط به بیرون باشد. 

وي در ادامه راه حل مشکلات جوانان را توجه به شعار امسال دانست و تأکید کرد: اگر در تولید قدرتمند شویم تحریم ها بی اثر خواهد

 
شد و دیگر دشمن به دنبال تحریم ما نخواهد بود. 

امام جمعه بجنورد تصریح کرد: در حال حاضر موانعی در مسیر تولید وجود دارد که برخی از آن شامل واردات بی رویه کالاهاي لوکس
و غیرضروري با ارز دولتی، واردات کالایی که موجب تعطیلی تولیدات داخلی می شود، عدم تسریع در رسیدن کالاي وارداتی به دست

 
مصرف کننده، بلوکه شدن کالاها در انبار و کشتی ها و بعضا فاسدشدن آن ها که نیاز به تدبیر جدي دارد. 

وي در پایان شهادت شهید مرتضی آوینی را گرامی داشت و بیان کرد: این شهید بزرگوار آثار مهمی را از خود به جاي گذاشته که
مورد استفاده است، همچنین شهید صیادشیرازي که تا لحظه شهادت خالصانه و بی ریا تلاش کرد و همچنین روز ملی انرژي هسته

 
اي که امروزه همه کشورها به آن نیاز دارند گرامی می داریم. 

ترفندهاي آمریکا در مذاکرات مسبوق به سابقه است امام جمعه شهرستان کهگیلویه گفت: شرط موفقیت در بازگشت به تعهدات

 
برجام اهتمام به موضع حکیمانه رهبري است. 

 
 

ترفندهاي آمریکا در مذاکرات مسبوق به سابقه است/تیم مذاکره
کننده مراقب باشند

 حجت الاسلام علی وحدانی فر امروز در خطبه مکتوب نماز جمعه با اشاره به مذاکرات اخیر برجامی در وین اظهار داشت: فارغ از

 
اینکه مذاکرات وین و نظایر آن چه سرانجامی پیدا کند،  آمریکا در طول هفتاد سال گذشته در دنیا این طور تحقیر نشده بود. 

امام جمعه شهرستان کهگیلویه گفت: این که تا پشت درهاي مذاکره  چند کشور درباره یک موضوع برود، اما او را پشت در نگه دارند و

 
مانع از ورودش به جمع مذاکره کنندگان شوند چیزي جز حقارت نیست. 



وي ادامه داد: این البته حاصل خباثت ها و عهد شکنی هایی است که دولت هاي اوباما و ترامپ در زیر پا گذاشتن توافق برجام مرتکب
شدند. بنابراین دنیا و گروه 1+4 به جمهوري اسلامی ایران حق داده اند که بگوید آمریکا تا هنگام برداشتن تحریم ها نمی تواند به میز

 
مذاکرات در کمیسیون مشترك برجام برگردد. 

 وي با بیان اینکه تصاویر مذاکرات کمیسیون مشترك بدون حضور پرچم و نماینده آمریکا در داخل سالن نشست تحقیر آمریکاي

 
مستکبر است، افزود: این موضوع براي اهل دقت در دنیا واجد معانی بسیار می باشد. 

حجت الاسلام وحدانی فر تصریح کرد: رهبر حکیم ایران در حال ادب کردن آمریکا است؛ ولو  این که آمریکا خیلی تقلا کرد با رندي و

 
بدون پرداخت هزینه برگردد و دوباره شیطنت را از سر بگیرد. 

 وي با ابراز امیدواري نسبت به این که تیم مذاکره کننده با درس گرفتن از عبرت هاي روند هشت سال گذشته این بار بتوانند از
منافع ملی با شجاعت و قاطعیت صیانت کنند، شرط این موفقیت را اهتمام به موضع حکیمانه نظام و کوتاه نیامدن در مقابل

 
ترفندهاي مسبوق به سابقه تروئیکاي اروپایی و آمریکا دانست. 

امام جمعه دهدشت ادامه داد: آمریکا اگر خواستار بازگشت ایران به تعهدات برجامی است، چاره اي ندارد جز این که همه تحریم هاي

 
نفتی، مالی و بانکی را به شکل قابل راستی آزمایی، لغو کند؛ سپس می تواند به پشت میز کمیسیون مشترك برجام برگردد. 

 وحدانی فر با بیان اینکه تجربه سالیان به ما آموخت که هرگاه سر حقوق خود قاطعیت به خرج دادیم، غرب منفعل شد و متعادل تر

 
رفتار کرد، گفت: اما هر وقت از حقوق خود کوتاه آمدیم آنها وحشی تر و طلبکارتر شدند. 

وي در بخش دیگري از سخنانش با یادآوري هفته بزرگداشت مساجد تصریح کرد: با توجه به وضعیت قرمز کرونا با تبیعت از فرمان

 
رهبر معظم انقلاب براي همراهی با ستاد کرونا همه مساجد و اماکن دینی تعطیل هستند. 

 
حجت الاسلام وحدانی فر افزود: در شرایط فعلی خدام مساجد تنها به پخش اذان و ادعیه قبل از سحر اقدام نمایند. 

وي در خصوص اهتمام براي آبادانی مساجد گفت: آبادي مسجد صرفا به ساخت و ساز نیست بلکه به حضور است، براي این کار لازم
است عزیزان اوقاف و امور خیریه نسبت به جایگزینی هیأت امناي جوان، پاي کار، با انرژي و انگیزه اقدام کنند ضمن اینکه پیر خدامان

 
نیز باید تکریم شوند. 

رئیس شوراي فرهنگ عمومی کهگیلویه نسبت به رواج تیراندازي در عروسی ها هشدار داد و گفت: این رسم غلط مردم را آزار می دهد

 
و آرامش را در ساعت خواب از آنها سلب می کند. 

وي با اشاره به اینکه تیراندازي شبانه در عروسی ها نگرانی عمومی در دهدشت ایجاد کرده است، این رعب و وحشت را مصداق حق
الناس دانست و خواستار برخورد جدي و قاطعانه دستگاه هاي امنیتی با عوامل مخل امنیت شهر و فرهنگ سازي از سوي معتمدان و

 
روحانیون شد. 

وحدانی فر همچنین مردم را به همراهی با دستورالعمل هاي ستاد کرونا فرا خواند و گفت: ما می بینیم مسئولان اقداماتی انجام می



 
دهند اما برخی از مردم سلامت خود و جامعه را در نظر نمی گیرند و بی تفاوت عمل می کنند. 

وي ادامه داد: عروسی هاي با جمعیت بالاي یکهزار نفر برگزار می شود اگر یک نفر ناقل باشد چندین نفر را بیمار می کند آیا باید

 
حتما از قوه قهریه استفاده شود؟ وضعیت شهرستان قرمز است هم مردم و هم مسئولان تلاش کنند از این شرایط عبور کنیم. 

 
انتهاي پیام 
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ممنوعیت ورود سامسونگ و ال جی به کشور

منبع: فرتاك نیوزشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1400/01/20

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه
صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه اگر مبارزه
جدي با قاچاق نداشته باشیم صنایع کشور در معرض خطر
قرار خواهند گرفت، گفت: یکی از موانع بر سر راه رشد و
توسعه صنایع، قاچاق است. درحال حاضر نه فقط در حوزه
لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه داخلی آن وجود
داشته باشد اجازه واردات نخواهیم داد و در صورت اقدام در

 
این خصوص، عاملان تحت تعقیب قضایی قرار خواهند گرفت. 

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران با
اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی

 
دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور ما وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

به گزارش فرتاك نیوز، عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم
خانگی به پیشرفت هاي خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می

 
شود که این محصول خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 

وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از



 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

نباشد.



منطقه ویژه گردشگري علیصدر در همدان ایجاد می شود

منبع: تسنیمشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1400/01/20

گروه استان ها- مدیرعامل شرکت سیاحتی علیصدر گفت: منطقه ویژه گردشگري علیصدر استان همدان در بخش هاي
مختلف و متناسب با نیاز گردشگران در 230 هکتار ساخته می شود.

گروه استان ها- مدیرعامل شرکت سیاحتی علیصدر گفت:
منطقه ویژه گردشگري علیصدر استان همدان در بخش
هاي مختلف و متناسب با نیاز گردشگران در 230 هکتار

 
ساخته می شود. - اخبار استانها - 

مهدي مجیدي در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در همدان،
از اجراي طرح منطقه ویژه گردشگري علیصدر خبر داد و
اظهار داشت: این طرح که سال گذشته نهایی شد امسال
نقشه راه آن تعریف شده و در نهایت در منطقه علیصدر در

 
230 هکتار ساخته خواهد شد. 

وي با اعلام اینکه به دلیل شیوع بیماري کرونا سال گذشته بازدید گردشگران از مجموعه غار علیصدر 85 درصد کاهش یافت افزود:

 
امروز به دلیل اینکه سلامتی مردم براي ما در اولویت قرار دارد اقدام به تعطیلی غار علیصدر کردیم. 

مدیرعامل غار علیصدر با بیان اینکه امیدواریم با بهتر شدن شرایط امسال شرایط بهتري داشته باشیم عنوان کرد: در غار علیصدر
کارکنان مجموعه و مردم روستا در خط مقدم خدمت رسانی به گردشگران و بازدیدکنندگان قرار دارند به همین دلیل نیز توجه به

 
وضعیت و معیشت آنها براي ما در اولویت قرار دارد. 

وي با اشاره به اقدامات این مجموعه تفریحی براي مقابله با شیوع بیماري کرونا و حفظ سلامت مردم بیان کرد: از آنجا که با شیوع
بیماري کرونا تعداد بازدیدکنندگان از مجموعه به شدت کاهش یافت تصمیم گرفتیم براي حفظ اشتغال کارکنان فعال در مجموعه و

 
تأمین ماسک مورد نیاز که به صورت رایگان در اختیار بازدیدکنندگان گذاشته میشد کارگاه تولید ماسک را راه اندازي کنیم. 

مجیدي با بیان اینکه با اقدامات انجام شده و حفظ پروتکل هاي بهداشتی در شش ماه گذشته حتی یک مورد ابتلا به کرونا در
کارکنان مجموعه وجود نداشته است گفت: متأسفانه امسال با وجود تعطیل بودن غار علیصدر و عدم حضور گردشگران به دلیل دید و

 
بازدیدها و دورهمی خانواده ها وضعیت روستا و شهرستان کبودراهنگ به حالت قرمز کرونایی درآمده است. 

وي با تشریح اقدامات مجموعه تفریحی غارعلیصدر براي رسیدگی به وضعیت زندگی و معیشت مردم روستاي علیصدر و همچنین
شهرستان کبودراهنگ افزود: در این مجموعه 200 نفر فعالیت کرده و در روزهاي عادي که شرایط کرونا حاکم نبود به چندین هزار

 
بازدید کننده خدمت رسانی می کنند. 



مدیرعامل شرکت سیاحتی علیصدر بیان کرد: سال گذشته براي فعال کردن غار تخفیف هاي قابل توجهی براي بهره برداران در نظر
گرفته شد به طوري که در این بخش تخفیف 90 درصدي قایل شدیم و 10 درصد دریافتی نیز براي فعال نگه داشتن قراردادها در نظر

 
گرفته شده بود. 

وي همچنین از پرداخت اجاره غار به خزانه دولت خبر داد و مطرح کرد: سال 89 قانون پرداخت اجاره به دولت مصوب شده که

 
تاکنون پرداخت نشده بود به همین دلیل غار موظف است به ازاي هر نفر 3 هزار تومان اجاره را خزانه دولت پرداخت کند. 

مجیدي با اشاره به فعال بودن مجموعه تفریحی عباس آباد در کنار مجموعه علیصدر عنوان کرد: این مجموعه نیز توانست در روزهایی
که به دلیل وضعیت بیماري کرونا سفر به دیگر استان ها ممنوع بود میزبان هم استانی هاي عزیزمان باشد و با تخفیفات خوبی که

 
براي مردم ارائه شد درآمد خوبی را کسب کند. 

وي با بیان اینکه در صورت بهبود شرایط کرونایی و تبدیل شدن وضعیت قرمز استان به آبی کرونایی این مجموعه آمادگی میزبانی از

 
مردم را دارد اظهار داشت: هزینه اجاره خانه ویلاهاي این مجموعه توسط میراث فرهنگی٬ صنایع دستی و گردشگري تعیین می شود. 

مدیرعامل شرکت سیاحتی علیصدر با اشاره به ضرر چند میلیاردي این مجموعه در ایام کرونا گفت: براي تأمین هزینه هاي جاري
مجموعه و پرداخت حقوق کارکنان توانستیم سه میلیارد وام کرونایی دریافت کنیم کما اینکه براي کارکنان فصلی مجموعه نیز با

 
رایزنی و همکاري اداره کل کار و تأمین اجتماعی بیمه بیکاري را براي آنها برقرار کردیم. 

وي با اعلام تعطیلی مجموعه تفریحی غار علیصدر به عنوان بزرگترین مجموعه تفریحی غرب کشور افزود: در شرایط فعلی از نظر
اقتصادي بهره برداري از غار توجیه ندارد کما اینکه ما سال گذشته را با هشت میلیارد تومان زیان به پایان رساندیم به همین دلیل نیز

 
تصمیم گرفتیم براي حفظ سلامتی مردم و تأمین معیشت کارکنان فعال در غار این مجموعه تعطیل نگه داریم. 

 
بستر حضور سرمایه گذاران گردشگري با ارائه بسته هاي حمایتی در استان کرمان فراهم شد 

 
خسارت جبران ناپذیر کرونا به صنعت گردشگري خراسان رضوي/کمک هایی که فقط روي "کاغذ" محقق شد 

 
لغو تورهاي گردشگري ترکیه به آژانس ها ابلاغ شد 

مجیدي چهار فصل نبودن گردشگري همدان را از مهمترین مشکلات این عرصه دانست و بیان کرد: براي اینکه بتوانیم از مواهب
گردشگري چهار فصل استفاده کنیم باید مسئولان مربوط به این عرصه تمهیدات لازم را اندیشیده و با برگزاري برنامه هاي متنوع

اقدام به جذب گردشگر کنند.



آغاز صدور کارت اعتباري خرید با وثیقه سهام عدالت یا یارانه

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1400/01/20

خبرگزاري آریا - وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از آغاز
صدور کارت اعتباري خرید با وثیقه سهام عدالت یا یارانه

 
خبر داد. 

به گزارش خبرگزاري آریا ، محمد شریعتمداري در حساب
شخصی خود در فضاي مجازي نوشت: به ابتکار وزارت
تعاون کار و رفاه اجتماعی و براي نخستین بار تامین مالی
خُرد مبتنی بر زنجیره تولید از طریق صدور کارت اعتباري
خرید با هدف افزایش قدرت خرید مردم و با توثیق سهام

 
عدالت یا یارانه، بدون نیاز به مراجعه به بانک ها آغاز شد. 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی همچنین بر تلاش براي یافتن راهکارهاي عملی کوتاه مدت اقتصادي براي کاهش نرخ بیکاري با
محوریت معاون اقتصادي در ده استان تاکید کرد و در حساب شخصی خود در فضاي مجازي نوشت: در سال 99 براي کاستن از فشار
بیکاري، افزون بر اجراي طرح اشتغال پایدار روستایی نمایندگان ویژه وزیر در مناطق داراي نرخ بیکاري بالا تعیین شدند. یافتن
راهکارهاي عملی کوتاه مدت، کار مهمی است که در ماه هاي پایانی دولت با محوریت معاون اقتصادي در ده استان در حال انجام

 
است. 
<--



نوآوري در خدمات بیمه اي، توقع تشکل هاي صنفی

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1400/01/20

به گزارش گروه اجتماعی خبرگزاري فارس، نیروي کار
انسانی براي هر کارفرما، یک عنصر اصلی در ارتقاء سطح
فعالیت شرکت، سازمان و کارگاه تولیدي محسوب می شود
و بزرگترین چالش مدیران، سلامت کارکنان می باشد.یکی
از مهمترین خدمات در دسترس کارفرمایان براي تامین
سلامت نیروي انسانی استفاده از پوشش خدمات شرکت

 
هاي بیمه می باشد. 

عدم آگاهی کافی در زمینه نوع پوشش بیمه و نحوه ریسک پذیري افراد در بخش هاي مختلف به عنوان یک چالش مهم در برابر
کارفرمایان قرار گرفته است و باعث شده تا در مواردي نتوانند خسارت وارده به نیروي کار یا بخش تولید خود را توسط بیمه ایی که
انجام داده اند، جبران کنند در واقع با متضرر واقع شدن نیروي کار در اثر یک حادثه، این کارفرماي مجموعه است که باید جبران
خسارت را بر عهده گیرد که می توان با آموزش هاي بهینه در این مورد از بروز حادثه پیشگیري و بهترین قرارداد بیمه ایی را منعقد

 
کنند. 

پیرو این موضوع قرار دادي سه جانبه فی مابین سازمان متخصصین و مدیران ایران، کانون سراسري پیمانکاران عمرانی ایران و شرکت
بیمه کوثر منعقد شد تا با همکاري در زمینه شناسایی ریسک هاي حوادث کار و راه هاي پیشگیري و کاهش آن با استفاده از تجربیات

 
کارشناسان و استفاده از نوین ترین آموزش هاي بیمه ایی براي بیمه گذاران قدم بردارند. 

استمرارتولید با توجه به ریسک هاي مختلف حوادث کاري که کارفرمایان، پیمانکاران، مدیران و متخصصین و کارگران را تهدید می

 
کند، محتاج توجه جدي به بستري ایمن براي کار و آموزش هاي لازم براي انجام فعالیت هاي سالم است. 

پشتیبانی و مانع زدایی براي کاهش و جلوگیري از وقوع حوادث کاري و حمایت از مدیران و کارگران مصدوم بعد از حوادث شغلی،
محتاج توجه جدي  همه متصدیانی است که  در این حوزه می توانند نقشی موثردر پیشگیري و حمایت ایفا کنند.با نزدیک شدن به
روز جهانی ایمنی و بهداشت (28آوریل / 8اردیبهشت) و آمار حوادث کاري در سطح  جهان و ایران، تصمیم گرفتیم با مهندس روحانی
دبیر کانون سراسري پیمانکاران عمرانی ایران و دکتر مصدري مدیرعامل سازمان متخصصین و مدیران ایران مصاحبه اي کوتاه داشته

 
باشیم که می توانید ماحصل آن را در ذیل بخوانید. 

مهدي روحانی، دبیر کانون سراسري پیمانکاران عمرانی ایران در زمینه چالش هاي پیش روي مدیران و کارکنان ناشی از وقوع حوادث
منجر به صدمات جسمانی گفت :مطابق با آمار منتشره از سوي سازمان بین المللی کار، سالانه 2.78 میلیون کارگر به علت حوادث
شغلی جان خود را در جهان از دست می دهند و حدود370 میلیون کارگر دیگر نیز از حوادث شغلی غیر کشنده دچار رنج و مصیبت



می شوند.قطعا به غیر از ضررهاي مشهود ناشی از وقوع حوادث، هزینه هاي نامشهودي نیز وجود دارد که در گزارش هاي اعلامی قابل
بیان نیست؛ حوادث و بیماري هاي ناشی از کار از یک طرف باعث رنج و مشکلات مالی و روحی براي کارگران و خانواده این عزیزان
می شود و از طرف دیگر علاوه بر ضررهاي اقتصادي در سطح ملی باعث مشکلات و چالش هاي شدید شخصی براي کارفرما و پیمانکار

 
مقصر حادثه  از لحاظ جنبه خصوصی و عمومی جرم می شود. 

پیرو اعلام مسئولین و تاکید آنها، تأمین سلامت شغلی در محیط کار، به طور مستقیم ارتباط مثبتی با افزایش تولید ناخالص ملی
دارد. سازمان بین المللی کار، هشدار داده است مرگ هر نیروي کار، به طور مستقیم به اقتصاد هر کشوري آسیب می زند و با مرگ هر

 
کارگر، حدود 7500 روز کاري نیز از بین می رود. 

 روحانی بی احتیاطی نیروي کار در زمان انجام کار را به عنوان نخستین  دلیل بروز حادثه در محیط کار اعلام کرد و عدم رعایت
مقررات ایمنی و استفاده از وسائل بی حفاظ را به عنوان عوامل مهم در بروز اینگونه حوادث دانست و اعلام کرد: با توجه به تحقیقاتی
که انجام شده، استفاده از وسائل معیوب، بی احتیاطی، نور ناقص، تهویه نا مطلوب، لباس خطرناك، فقدان اطلاعات، عدم آموزش، عدم
استفاده از وسائل حفاظتی، عدم رعایت مقررات ایمنی و ازدحام و بی نظمی تجهیزات؛ به عنوان مهم ترین دلایل بروز حوادث ناشی از

 
کار شناخته شدند. 

وي افزود: در بعضی استان ها، مهمترین عامل وقوع حوادث مرگبار سقوط و لغزیدن بوده و  اکثر حادثه دیدگان  در کار ساخت و ساز
اشتغال داشته اند و عمده حوادث در بخش ساختمانی رخ داده است. سازمان تامین اجتماعی هم بی احتیاطی را علت نیمی از حوادث

 
کار می داند، بریدگی، شکستگی، سقوط ، قطع دست و انگشت دست شایع ترین آسیب هاي محیط هاي کار در ایران است. 

دبیر کانون سراسري پیمانکاران عمرانی ایران، آموزش صحیح را باعث کنترل و کاهش حوادث وخسارت هاي تبعی بیان کرد و گفت:
به نظر من پیشگیري با تکیه بر آموزش هاي موثر با تکیه برروشهاي متمایز و حمایت جهت جبران خسارت  با اخذ خدمات بیمه اي

 
مناسب، بهترین پشتیبانی است و هر دو مستلزم آگاهی و اطلاع از تبعات قصور و کوتاهی ها است. 

وي مهمترین اهداف این قرار داد سه جانبه را با اشاره به سخنرانی مدبرانه مدیرعامل بیمه کوثر اینگونه شرح داد: همکاري در زمینه
شناسایی ریسک هاي حوادث کار و راه هاي جلوگیري و کاهش آن با استفاده از نتایج تحقیقات و تجربیات کارشناسان، شناسایی و
استفاده از راه هاي نوین آموزش بیمه گذاران براي آشنایی با مسایل ناشی از حوادث منجر به خسارت هاي جانی و مالی و نیز آگاهی
از تبعات رعایت نکردن نکات ایمنی و قوانین حفاظت فنی، ارتقا دانش بیمه اي در هنگام خرید بیمه نامه و اقدام هاي لازم در خصوص
چگونگی دریافت خسارت، طراحی و معرفی بیمه نامه ها متناسب با نیاز پیمانکاران، متخصصان و مدیران، راه اندازي سامانه

 
پاسخگویی جامعه هدف از جمله اهداف این تفاهم نامه است. 

یکی از پرسش هاي مطرح شده توسط خبرنگار ما موانع موجود در این راه بود و توقع ایشان با توجه به شعار سال مبنی بر مانع زدایی
بود که مهندس روحانی اینگونه پاسخ دادند: با توجه به افزایش دیه در سال 1400که تقریبا 45درصد نسبت به سال 1399افزایش
پیدا کرده، قطعا در صورت عدم پشتیبانی صنعت بیمه از فعالیت جهادگران حوزه عمران و مدیران و متخصصین کشور ما شاهد یک
بحران بزرگ خواهیم بود؛ زیرا در صورت وقوع یک حادثه منجر به صدمه جانی براي پیمانکاران فرعی و عوامل اجرایی و کارکنان
ایشان و عدم دارا بودن بیمه نامه مسیولیت یا اخذ بیمه نامه ناقص، مدیر یک پروژه عمرانی یا کارخانه تولیدي باید بابت فوت در ماه
حرام 640میلیون تومان پرداخت کند و در صورت محکومیت به دیه دوم بابت نقص عضوهاي شدید احتمال افزایش دیه از مبلغ دیه

 
فوت نیز بیشتر می شود و این مبالغ بسیار سنگین و خارج از توان بسیاري از فعالین حوزه صنعت و عمران است . 



بنابراین پیرو فرمایشات مقام رهبري توقع داریم؛ در سال 1400 نسبت به سالهاي گذشته پشتیبانی با تخفیف و تقسیط حق بیمه ها
افزایش یافته و شاهد حرکت رو به جلویی در خصوص پوشش هاي کامل تر و جبران خسارت هاي  ناشی از ریسک حوادث
باشیم.بنابراین امیدواریم مدیران صنعت بیمه با تکیه بر نوآوري و درك نیاز مشتریان مختلف نسبت به پوشش ریسک هاي متعدد
ومتفاوت با حداقل مانع سازي اقدام تا بیمه گذاران  پس از رعایت اصول ایمنی با امنیت بیشتر نسبت به تولید و فعالیت هاي عمرانی

 
اقدام کنند. 

 روحانی دبیر کانون سراسري پیمانکاران عمرانی ایران مهم ترین اقدام کانون در خصوص پشتیبانی و مانع زدایی را دعوت از
کارشناسان خبره در حوزه آموزش دانست و گفت: با تکیه بر روش هاي متمایز و همکاري با کلیه انجمن هاي مرتبط جهت تحقق
اهداف این رسالت ضروري از اولویت هاي اصلی کانون است و همچنین قصد داریم نسبت به همه تحولات و تصمیمات صنعت بیمه  از
کانال هاي مطمئن آگاه شده و از طریق مسئولین عالی مقام در مجلس و وزارت هاي مربوطه و بیمه مرکزي، علت ها و عوامل 

 
وعاملین کاستی ها را شناسایی کرده تا مانع ها را بشناسیم و براي مانع زدایی اقدام هاي لازم را انجام دهیم. 

در ادامه این گفت و گو با ایمان مصدري، مدیر عامل سازمان متخصصین و مدیران ایران و رئیس انجمن دانش بنیان ایران هم صحبت
شدیم و انتظارات وي را با توجه به جایگاه مدیریتی ایشان و نقش صنعت بیمه در سال 1400 با شعار تولید، پشتیبانی ها و مانع
زدایی جویا شدیم و بیان داشت:مدیران صنعت بیمه باید نیازها را از طریق واحد تحقیق بازار خود براي  درك عمیق نیازها و دغدغه
هاي بیمه گذاران  شناسائی کرده و متناسب  با نیازهاي متعدد و متفاوت ایشان با تکیه بر نوآوري خدمات متناسب را تعریف و در
بیمه نامه هاي خود معرفی و لحاظ کند. باید مسابقه اي براي ارائه خدمات متفاوت و متمایز شاهد باشیم و موانع منجر به ضرر با

 
روش هاي مدبرانه که به حقوق بیمه گذاران واطمینان و نیاز آنها خدشه وارد نشود رفع کنند. 

تعریف ساده بازاریابی در یک جمله خلاصه می شود که  واکنشی متناسب با نیاز مشتریان است تا براي طرفین فایده ایجاد شود و
نتیجه آن طبق تعریف فیلیپ کاتلر پدر بازاریابی نوین باید منجر به روابط مستحکم شود.  بنابراین در حوزه  صنعت بیمه و رشته
مسئولیت که مستقیما با موضوع حوادث جانی درارتباط است، باید تحقق حمایت و پشتیبانی  از نیازهاي متعدد متخصصین و مدیران

 
و کلیه بیمه گذاران متقاضی خدمات بیمه باشد تا اطمینان ناشی از امنیت ایجاد شود. 

نظر ایشان را در زمینه پشتیبانی صنعت بیمه از مدیران و متخصصین در هنگام مشکلات ناشی از بروز حوادث شغلی و نوآوري در
شناخت نیاز ها جویا شدیم؛وي با اشاره به بحث نوآوري در این زمینه گفت:اگر عنصر نوآوري از هر کسب و کاري حذف شود آن کسب
و کار محکوم به زوال است؛  مگر اینکه بدون توجه به بدیهیات بازاریابی به صورت تکلیفی و ایجاد موانع در حالت انحصار این توقع و
حق بدیهی مشتریان نادیده گرفته شود.بنابراین با توجه به اینکه استراتژي بیمه مرکزي بابت صدور مجوز فعالیت براي شرکت هاي
جدید توسعه محصول و توسعه بازار بوده است،  باید بگویم که این امر فقط با تشویق به نوآوري و خلق خدمات ومحصولات متعدد و

 
جدید حاصل می شود  وگرنه چه لزومی به حضور شرکت هاي متعدد در بازار کشور بود . 

قطعا بزرگان صنعت بیمه آگاهی کامل دارند که افزایش ضریب نفوذ بیمه فقط با تحول در ارائه خدمات و نوآوري  حاصل می شود و
نوآوري متکی به شناخت نیازهاي متفاوت مشتریان متعدد با نیازهاي مختلف است و اگر یک محصول و خدمات به صورت تکراري

 
باشد ، متاسفانه این مشتري است که در توهم حق انتخاب  متعدد، بلاتکلیف باقی خواهد ماند. 

وي در ادامه با انتقاد و پیشنهادي براي درك متقابل نیازهاي مدیران و متخصصین در حوزه تولید و عمران و خدمات، توسط مدیران
صنعت بیمه افزود:مشتري پشت سیستم و در بین رابطه هاي عددي حق بیمه ها و محدودیت ها نیست؛ مشتري در وسط بازار و در
میان حوادث و در راهروي دادگاه هاست؛ توجه به  این چالش ها نیاز اوست که با نگاه مدبرانه متکی بر دانش روز بازاریابی  مدیران و



 
و ارتقا اطلاعات فنی و مهارت هاي شبکه فروش در معرفی سالم محصولات و خدمات باید به آن توجه شود. 

 
فیلیپ کاتلر پدر بازاریابی نوین در کتاب نسل سوم بازاریابی می گوید: 

امروز مصرف کنندگان به دنبال شرکت هایی هستند که در چشم انداز، ماموریت و ارزشهاي خود از عمیق ترین نیازهاي آنان سخن
می گویند. امروز مصرف کننده به دنبال محصولات و خدماتی هستند که علاوه بر الزامات عملکردي و عاطفی ، نیازمندیهاي معنوي

 
ایشان را نیز برآورده می کند. 

بدبهی است که اگر مقام معظم رهبري از پشتیبانی و مانع زدایی می گویند؛ توصیه ایشان علاوه بر رفع الزامات اولیه توجه جدي به

 
نیازهاي عمیق و رفع موانعی است که باعث اختلال در امنیت فکري و عملکردي مدیران ایرانی می شود. 

ایمان مصدري؛مدیر عامل سازمان متخصصین و مدیران ایران مهم ترین اقدام سازمان در خصوص پشتیبانی و مانع زدایی را رسالت و
ماموریت خود دانست و گفت: با تقویت و راه اندازي واحد امور بیمه اي سازمان تصمیم گرفته ایم  که نیازها را شناسائی کرده و براي
رفع این نیازها بهترین اقدامات لازم را انجام دهیم و قطعا یکی از مهم ترین نیازهاي بخش خصوصی داشتن امنیت با تکیه بر خدمات
بیمه است بنابراین تصمیم داریم با مدیریت دانش نسبت به تبدیل دانش ضمنی متخصصین ومدیران  به دانش صریح پلی براي انتقال
این تجربیات به فعالین صنعت بیمه و مدیران ومتخصصین باشیم و نقشی مهم را در این میان انجام دهیم.که انشااالله از طریق مرکز

 
امور بیمه اي سازمان و واحد روابط عمومی در سال 1400 اقدام هاي لازم با همکاري سایر مجموعه هاي سازمان انجام خواهد شد. 

انتهاي پیام/



ضرورت تسریع اجراي طرح هاي عمرانی کهگیلویه و بویراحمد

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1400/01/20

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی براي استفاده از ظرفیت ماده 56 براي سرعت بخشیدن به اجراي طرح هاي عمرانی کهگیلویه
و بویراحمد دستور ویژه داد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز کهگیلویه و
بویراحمد، حسین کلانتري استاندار کهگیلویه و بویراحمد
براي پیگیري مصوبات سفر سال گذشته هیات بلند پایه
وزارت کار به استان با شریعتمداري وزیر تعاون، کار و رفاه

 
اجتماعی دیدار و گفتگو کرد. 

در این دیدار که پناه معاون پشتیبانی و توسعه منابع
انسانی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و نماینده ویژه
وزیر در استان کهگیلویه و بویر احمد حضور داشت آخرین
اقدامات انجام شده در خصوص بند هاي تفاهم نامه مورد

 
بحث و بررسی قرار گرفت. 

استاندار کهگیلویه و بویراحمد در این دیدار گفت: از جمله موارد مورد بحث تسهیل گري در استفاده از ظرفیت ماده 56 (قانون الحاق
مواردي به قانون تنظیم بخشی از مقررات دولت) براي کمک به زیر ساخت هاي استان در حوزه راه ها و سد ها و همچنین تامین
تسهیلات بانکی و استفاده از ظرفیت سازمان هاي توسعه اي وابسته به آن وزارت خانه جهت کمک به افزایش تولید و ایجاد اشتغال در
راستاي کاهش نرخ بیکاري، ایجاد و تکمیل طرح هایی در حوزه درمان سازمان تامین اجتماعی و همچنین مراکز ورزشی و تفریحی

 
براي رفاه حال کارگران بوده است. 

حسین کلانتري گفت: یکی از طرح هاي مهمی که قول اجرا داده شده بود ایجاد گاوداري صنعتی6 هزار راسی به ارزش 500 میلیارد
تومان است که تاکنون دو نقطه در شهرستان جدید التاسیس مارگون شناسایی شده و کارشناسان مشغول بررسی مسائل فنی ان

 
هستند. 

 
وي ادامه داد: در صورت تایید مکان، امکان اجراي این طرح در آن شهرستان فراهم می شود. 

استاندار کهگیلویه و بویراحمد اضافه کرد: باتوجه به تخصیص بیش از 300 میلیارد تومان تسهیلات بانکی از محل بانک هاي عامل
وابسته به آن وزارت خانه، تخصیص 120 میلیارد تومان تسهیلات در حوزه اشتغال روستایی و عشایري به استان علاوه بر تخصیص
سهمیه و همچنین اعلام آمادگی بانک رفاه کشور براي مشارکت در اجراي طرح هاي اقتصادي استان تاکنون اقدامات مهمی از سوي

 
استان انجام شده است. 

وي افزود: این اقدامات از جمله تامین تسهیلات براي شرکت تعاونی تولید خوراك آبزیان و فرآوري و بسته بندي ماهی به ارزش 127
میلیارد تومان است که بانک توسعه تعاون در حال پیگیري موضوع از طریق بانک توسعه تعاون کشور براي چگونگی تامین تسهیلات و

 
همچنین زمینه مشارکت با بانک رفاه به منظور اجراي این طرح است. 

کلانتري با بیان اینکه ایجاد سردخانه و توسعه بازارچه صنایع دستی یکی دیگر از طرح هاي مهم حوزه اقتصادي استان است، عنوان



کرد: در این خصوص 90میلیارد تومان تسهیلات در نظر گرفته شده است و براساس پیگیري هاي انجام شده مقرر شد، تیمی از
سازمان مرکزي تعاون روستایی کشور شامل معاون فنی و بازرگانی آن سازمان جهت هماهنگی و چگونگی اجراي طرح هاي فوق

 
حداکثر تا هفته آینده در استان حضور یابند. 

استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: باتوجه به اعلام آمادگی بانک رفاه کارگران جهت تامین مالی براي حداقل دو طرح در سطح
استان، تاکنون یک طرح توسعه مربوط به شرکت سینره با حجم سرمایه گذاري 70 میلیارد تومان به بانک رفاه کشور معرفی شده

 
است. 

کلانتري با بیان اینکه از خصوصیات مهم این طرح استفاده از ظرفیت سوله بلااستفاده در شهرك صنعتی فرودگاه یاسوج با متراژ 3
هزار و 500 متر مربع زیر بنا و در زمینی به وسعت یک هکتار است، افزود: در صورت راه اندازي این طرح امکان تولید مواد اولیه
شوینده ها در سطح استان به منظور تکمیل حلقه هاي زنجیره اي تولید، تامین مواد اولیه سایر کارخانجات کشور و همچنین صادرات

 
این محصولات فراهم می شود. 

وي بیان کرد: از طرفی با راه اندازي این طرح از خروج 5 میلیون دلار ارز که توسط شرکت سینره سالانه هزینه می شود، جلوگیري

 
می شود. 

استاندار با اشاره به اینکه تعداد 29 طرح تعاونی به مبلغ 42 میلیارد تومان به بانک توسعه تعاون معرفی شدند، اظهار داشت: بانک

 
عامل در حال بررسی مدارك متقاضیان است. 

کلانتري به احیا واحد راکد صنعتی در شهرستان گچساران با عنوان ماشین سازي پارس وابسته به شستا اشاره کرد و گفت: جلسات
مختلفی با حضور مدیرعامل شرکت در گچساران و شرکت هاي پتروشیمی استان برگزار و مقرر شد که شرکت علاوه بر تامین نیاز این

 
صنایع از طریق استان هاي دیگر بازاریابی لازم را انجام دهد. 

وي ادامه داد: در حوزه اشتغال قرار بود هر فرمانداري 3 طرح کلیدي به وزارتخانه ارسال کند که طرح ها از سوي فرمانداري ها اخذ

 
شده و در حال بررسی فنی جهت انعکاس به معاونت اشتغال وزارت متبوع است. 

 
استاندار از وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی خواست تا عملیات اجرایی پروژه ها حداکثر تا یک ماه آینده آغاز شود. 

وي از توجه وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی به توسعه اقتصادي استان و کمک ویژه این وزارت خانه به مردم زلزله زده دنا تشکر و

 
قدردانی کرد. 

کلانتري همچنین از پیگیري هاي دلسوزانه پناه معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی و مجموعه معاونین، روساي سازمان ها و

 
مدیران عامل بانک هاي وابسته به وزارت کار و مدیران اقتصادي استان تقدیر کرد. 

محمد شریعتمداري وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیز در این دیدار به منظور عملیاتی نمودن مصوبات تفاهم نامه که به عهده آن
وزارت خانه بود، گفت: به منظور تسریع در اجراي پروژه هاي مهم و تاثیر گذار عمرانی استان جهت استفاده از ظرفیت ماده 56 (قانون
الحاق مواد به قانون تنظیم بخشی از مقررات دولت) نشستی در هفته آینده با حضور مسئولان سازمان برنامه و بودجه کشور، دستگاه
هاي اجرایی از جمله راه و شهرسازي و آب منطقه اي و نماینده ویژه وزیر کار در تهران برگزار تا بر حسب اولویت طرح هاي عمرانی،

 
زمینه استفاده از این ظرفیت قانونی جهت شتاب بخشیدن به اجراي این طرح ها فراهم شود. 

 
وي تاکید کرد: دستورات لازم جهت اجرایی شدن سایر مصوباتی که مرتبط با حوزه هاي مختلف آن وزارت خانه است، صادر شد. 

باتوجه به اهمیت بالاي این تفاهم نامه و نقش مهمی که در توسعه اقتصادي و عمرانی استان ایجاد خواهد نمود در سال گذشته نیز
نشستی به ریاست وزیر کار و با حضور تمامی معاونان، مدیران عامل بانک ها و موسسات مالی و روساي سازمان هاي وابسته به آن
وزارت خانه و همچنین مسئولان استانی شامل استاندار، نماینده، ولی فقیه در استان، مجمع نمایندگان استان و معاون اقتصادي

 
استاندار برگزار شد. 



یک هیات بلندپایه متشکل ار معاونان و روساي سازمانها، صندوق و بانک هاي زیر مجموعه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در یک
سفر سه روزه در هفته دوم دي ماه 99 براي بررسی مشکلات و بازدید از طرح هاي نیمه تمام و در دست اجرا به کهگیلویه و بویراحمد

سفر کرد.



معاون قضایی دادستان کل کشور: از واردات محصولاتی که نمونه ایرانی

دارند به کشور جلوگیري می شود

منبع: شما نیوزشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1400/01/20

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه صنعتی انتخاب در اصفهان، با اشاره به مشکلات کارخانجات تولیدي به
ویژه لوازم خانگی، اظهار کرد: یکی از بزرگ ترین موانع تولید در صنایع وجود قاچاق است و اگر مبارزه جدي با قاچاق نداشته

باشیم همیشه صنایع داخلی در معرض خطر قرار خواهند گرفت.

 
کد خبر : 978767 1400/01/20 14:07:13 

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه
صنعتی انتخاب در اصفهان، با اشاره به مشکلات
کارخانجات تولیدي به ویژه لوازم خانگی، اظهار کرد: یکی
از بزرگ ترین موانع تولید در صنایع وجود قاچاق است و
اگر مبارزه جدي با قاچاق نداشته باشیم همیشه صنایع

 
داخلی در معرض خطر قرار خواهند گرفت. 

به گزارش شمانیوز به نقل از روابط عمومی گروه انتخاب، سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه صنعتی انتخاب در
اصفهان، با اشاره به مشکلات کارخانجات تولیدي به ویژه لوازم خانگی، اظهار کرد: یکی از بزرگ ترین موانع تولید در صنایع وجود

 
قاچاق است و اگر مبارزه جدي با قاچاق نداشته باشیم همیشه صنایع داخلی در معرض خطر قرار خواهند گرفت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

معاون قضایی دادستان کل کشور با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه
لوازم خانگی به پیشرفت هاي خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا

 
باورمان می شود که این محصول خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 

وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي



خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها، دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

نباشد.



پیش بینی پذیر کردن قیمت ها با پیش خرید مصالح ساختمانی در بورس کالا

منبع: کیوسک خبرشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1400/01/20

محمد باقر قالیباف رییس مجلس شوراي اسلامی در صفحه شخصی خود در توییتر با اشاره به تصویب طرح جهش تولید
مسکن در مجلس، نوشت: براي پیش بینی پذیر کردن قیمت تمام شده، تمهیدات لازم براي پیش خرید مصالح ساختمانی در

بورس کالا درنظر گرفته شده است.

محمد باقر قالیباف رییس مجلس شوراي اسلامی در صفحه شخصی خود در توییتر با اشاره به تصویب طرح جهش تولید مسکن
در مجلس، نوشت: براي پیش بینی پذیر کردن قیمت تمام شده، تمهیدات لازم براي پیش خرید مصالح ساختمانی در بورس کالا

 
درنظر گرفته شده است. 

به گزارش کیوسک خبر به نقل از کالاخبر، قالیباف نوشت: تعهد دادیم نام سال براي مجلس زینت تابلوها و سخنرانی ها نشود.  مجلس
در همین چند روز ابتداي سال، قانون «جهش تولید مسکن» براي تولید سالانه   یک میلیون واحد مسکن  را تصویب کرد. بر اساس این

 
قانون، زمین هاي دولتیِ احتکارشده پس از شفاف سازي، وارد چرخه تولید مسکن براي مردم خواهند شد. 

براي پیش بینی پذیر کردن قیمت تمام شده، تمهیدات لازم براي پیش خرید مصالح ساختمانی در بورس کالا درنظر گرفته شده است
وبراي کاهش هزینه ها نیز تخفیف 30 درصدي در صدور پروانه ساخت و پایان کار اعمال خواهد شد. قانون تحول آفرین جهش

 
مسکن، می تواند موتور پیشران تولید و اشتغال در کشور باشد. 



اخبار خراسان جنوبی / استاندار خراسان جنوبی: انتخابات رقابتی و باشکوه

نتیجه ورود نخبگان است

منبع: روزنامه بیرجند امروزشماره خبر:  27  |  تاریخ: 1400/01/20

استاندار خراسان جنوبی: انتخابات رقابتی و باشکوه نتیجه ورود نخبگان است/3 استاندار خراسان جنوبی گفت: نتیجه ورود
نخبگان و افراد مطلع، برگزاري انتخابات رقابتی و باشکوه است و مشارکت حداکثري باعث تقویت پایه هاي نظام می شود.

حمید ملانوري در حاشیه بازدید از شعبه ثبت نام داوطلبان عضویت در شوراهاي اسلامی ...

 
استاندار خراسان جنوبی: انتخابات رقابتی و باشکوه نتیجه ورود نخبگان است/3 

 استاندار خراسان جنوبی گفت: نتیجه ورود نخبگان و افراد

 
مطلع، برگزاري انتخابات رقابتی و باشکوه است و مشارکت حداکثري باعث تقویت پایه هاي نظام می شود. 

حمید ملانوري در حاشیه بازدید از شعبه ثبت نام داوطلبان عضویت در شوراهاي اسلامی روستاها و تیره هاي عشایري در بخشداري
مرکزي بیرجند افزود: آمارها نشان می دهد، میزان استقبال داوطلبان نسبت به دوره قبل بهتر است اما براي رسیدن به حد نصاب ها،

 
نیاز به ورود علاقه مندان بیشتري داریم. 

وي اظهار داشت: هرچه میزان حضور و ورود افراد به این عرصه پررنگ تر باشد، انتخاباتی که در 28 خرداد برگزار می شود رقابتی تر و

 
باشکوه تر خواهد بود. 

استاندار خراسان جنوبی گفت: همکاران ما در بخشداري هاي سراسر استان در این روز تعطیل وقت گذاشته اند و با دقت و حساسیت

 
در حال ثبت نام مراجعان هستند. 

وي افزود: این بازدید به منظور خداقوت به این عزیزان، سرکشی از حوزه، بررسی روند ثبت نام داوطلبان و اطلاع از مشکلات احتمالی

 
صورت گرفته است. 

ملانوري با اشاره به جایگاه انتخابات در حکومت مردم سالاري دینی و تاکیدات امام راحل و رهبر معظم انقلاب در این خصوص
گفت: انتخابات از شعارهاي اولیه و اصلی انقلاب و نظام جمهوري اسلامی است. 



وي تصریح کرد: انتخابات از همان سال 58 و برگزاري رفراندوم رأي آري به نظام تا الان همواره منشا اساس و محور حضور مردم در

 
تعیین سرنوشت خود بوده است. 

استاندار خراسان جنوبی گفت: در انتخابات است که مردم تعیین می کنند چه کسی، چه تفکري یا چه جریانی، موضوعات پیشرفت

 
کشور را مشخص کند. 

وي با یادآوري اهمیت ورود افراد ذیصلاح و تاثیرگذار به عرصه رقابت، بر نقش احزاب، گروه هاي سیاسی، نهادهاي مدنی و اجتماعی،

 
متنفذین و رسانه ها در تحقق این هدف تاکید کرد. 

ملانوري موضوع مشارکت مردم در انتخابات را بسیار مهم و اساسی خواند و گفت: هرچه مردم بیشتر پاي صندوق ها بیایند، محصول

 
انتخابات با رأي بیشتري انتخاب می شود لذا پشتوانه قوي تري دارد. 

وي افزود: مشارکت حداکثري باعث تقویت پایه هاي نظامی می شود که مردم به آن امید و اعتماد دارند و از ابتداي پیروزي انقلاب

 
اسلامی براي خدمت به محرومان گام هاي بلندي برداشته است. 

استاندار خراسان جنوبی با تاکید بر اینکه دشمن در قالب جنگ روانی همواره به دنبال ایجاد بی انگیزگی در مردم است متذکر شد: بی

 
اعتمادي و انفعال بزرگترین آسیبی است که می تواند حرکت هاي رو به جلوي انقلاب را دچار خدشه کند. 

وي تصریح کرد: در شرایط موجود و با وجود تلاش دشمنان، ورود به عرصه رقابت و نامزدي نخبگان و در زمان رأي گیري مشارکت

 
حداکثري مردم بسیار مهم است. 

ملانوري اظهار امیدواري کرد که 28 خرداد امسال با ورود بهترین افراد، رقابت خوبی را شاهد باشیم و انتخابات با حضور باشکوه مردم

 
برگزار شود. 

وي از همه علاقه مندان و افرادي که از توانایی لازم برخوردارند، خواست از مهلت باقیمانده براي ثبت نام در سامانه جامع انتخابات و

 
داوطلبی در انتخابات شوراهاي اسلامی روستاها و تیره هاي عشایري استفاده کنند. 

استاندار خراسان جنوبی در پنجمین روز نام نویسی داوطلبان عضویت در شوراهاي اسلامی روستا و تیره هاي عشایري از شعبه ثبت

 
نام بخشداري مرکزي بیرجند بازدید کرد. 

ملانوري امروز براي خداقوت به فرماندار، بخشدار و کارکنان بخشداري مرکزي بیرجند به جهت حضور مستمر و پاسخگویی به

 
مراجعان در این مکان حضور یافت. 

گفت و گو با داوطلبان شرکت در انتخابات شوراها و بررسی میزان رضایت مراجعان از خدمات دهی حوزه نام نویسی از دیگر برنامه

 
هاي این بازدید بود. 

 
افزایش 2 برابري داوطلبان شوراهاي روستایی خراسان جنوبی در روز چهارم/3 



 دبیر ستاد انتخابات استان خراسان جنوبی میزان نام نویسی
داوطلبان انتخابات شوراهاي روستا در روز چهارم را بسیار مطلوب خواند و گفت: آمار ثبت نام کنندگان در روز چهارم این دوره بیش از

 
2 برابر مدت مشابه دوره پنجم است. 

مهدي قهرمانی اظهار داشت: امروز 553 داوطلب عضویت در ششمین دوره شوراهاي روستا و تیره هاي عشایري ثبت نام کرده اند در

 
حالی که این آمار روز چهارم دوره قبلی در استان 261 نفر بوده است. 

وي گفت: به نسبت تعداد روستاها و حجم مشارکت کنندگان در عرصه رقابت، شهرستان سربیشه وضعیت مطلوب تري در مقایسه
با دیگر مناطق دارد و طی این چهار روز 224 نفر در شهرستان سربیشه براي عضویت در شوراهاي روستایی و عشایري نام نویسی

 
کرده اند. 

دبیر ستاد انتخابات استان خراسان جنوبی میزان استقبال افراد را در شهرستان بیرجند پررنگ تر عنوان کرد و گفت: طی این مدت

 
مجموع افرادي که ثبت نام خود را در سامانه جامع انتخابات نهایی کرده اند، در شهرستان بیرجند 244 نفر است. 

وي تصریح کرد: اگرچه آمار ثبت نام کننده ها در بیرجند بیشتر است اما به نسبت تعدد روستاها و تعداد افراد، سربیشه شرایط بهتري

 
دارد. 

قهرمانی افزود: تا ساعت 16 امروز &– پنجشنبه 19 فروردین &– تعداد هزار و 376 نفر در استان خراسان جنوبی در سامانه جامع

 
انتخابات نام نویسی کرده اند که هزار و 293 نفر معادل 94 درصد مرد هستند. 

 
وي گفت: 6 درصد ثبت نام کنندگان یعنی 83 نفر را بانوان شامل می شوند. 

مدیرکل سیاسی، انتخابات و تقسیمات کشوري استانداري خراسان جنوبی تصریح کرد: از مجموع افرادي که براي عضویت در شوراهاي
روستایی و عشایري اعلام آمادگی کرده اند، 950 نفر بدون سابقه قبلی وارد عرصه رقابت شدند و 31 درصد قبل از این در شوراها

 
حضور داشته و فعالیت کرده اند. 

وي درباره استقبال افراد از روش هاي ثبت نام گفت: علیرغم تأکیدات فراوان مبنی بر اینکه ثبت نام ها براي حفظ سلامت داوطلبان از

 
طریق روش هاي غیرحضوري باشد اما مراجعه حضوري افراد با 82 درصد همچنان در صدر شیوه هاي نام نویسی است. 



قهرمانی اظهار داشت: هزار و 133 نفر به روش حضوري، 125 نفر معادل 9 درصد از طریق مراجعه به دفاتر پیشخوان دولت، 56 نفر
معادل پنج درصد از شیوه نصب سامانه بر روي رایانه شخصی و 53 نفر معادل چهار درصد نیز با استفاده از تلفن همراه ثبت نام کرده

 
اند. 

ثبت نام داوطلبان شرکت در انتخابات ششمین دوره شوراهاي اسلامی روستا و تیره هاي عشایري از ساعت هشت صبح روز دوشنبه

 
16 فروردین آغاز شد و به مدت هفت روز تا ساعت 18 روز یکشنبه (22 فروردین) ادامه دارد. 

916 روستا در استان خراسان جنوبی واجد شرایط برگزاري انتخابات شوراهاي اسلامی روستا است و داوطلبان براي نشستن بر 4 هزار
و 669 کرسی اصلی و علی البدل به رقابت خواهند پرداخت که تعداد کرسی هاي اصلی شوراهاي روستایی و عشایري استان 2 هزار و

 
807 مورد است. 

 
آزادي 124 زندانی جرائم غیر عمد در سال گذشته/2 

رئیس کل دادگستري خراسان جنوبی گفت: 124 زندانی جرائم غیر عمد، سال گذشته از زندانهاي استان آزاد شدند و به آغوش

 
خانواده بازگشتند. 

رئیس کل دادگستري استان درجلسه ستاد دیه استان گفت: این تعداد زندانی با بدهی بیش از 45 میلیارد تومان با همکاري ستاد

 
دیه، خیران و همچنین گذشت شاکیان از زندان هاي استان آزاد شدند. 

 
حجت الاسلام حمیدي افزود: این افراد شامل 71 زندانی بدهی مالی، 43 زندانی مهریه، 7 زندانی نفقه و 3 زندانی دیه بوده اند. 

حسین پور مدیر نمایندگی ستاد دیه استان هم با اشاره به فراهم شدن زمینه آزادي 16 زندانی غیر عمد با بدهی بیش از 3 میلیارد و
500 میلیون تومان در سال جدید گفت: هم اکنون 78 زندانی جرائم غیر عمد با 19 میلیارد تومان در زندان هاي استان زندانی

 
هستند. 

وي افزود: به دلیل شیوع کرونا جشن گلریزان به صورت حضوري برگزار نمی شود و این جشن در شانزدهم ماه رمضان با همکاري صدا

 
و سیما ي استان برگزار خواهد شد. 

 
کوچ 30 درصد عشایر به خارج از استان/3-2 

 
امسال 30 درصد از عشایر خراسان جنوبی به خارج از استان کوچ می کنند. 

معاون امور عمرانی استاندار در جلسه کوچ بهاره استان با تشکر از همراهی عشایر و دستگاه هاي اجرایی براي خدمت رسانی بهتر به
عشایر در سال گذشته گفت: به علت شرایط خاص به وجود آمده در جامعه روستایی و عشایري ، به علت کاهش بارندگی ها و همه

 
گیري بیماري کرونا می طلبد که نگاه ویژه اي به جامعه عشایري داشته باشیم. 

فرهادي از آموزش هاي مختلف براي جامعه عشایري، هماهنگی دستگاه هاي متولی براي کمک به کوچ عشایر و کاهش حداقلی
مشکلات، اختصاص 65 میلیارد تومانی اعتبارات براي کمک به کوچ، پرداخت به موقع سهم عشایر از محل ماده 38 مالیات برارزش

 
افزوده، تأمین علوفه و انجام واکسیناسیون رایگان دام ها قبل از کوچ از جمله اقداماتی است که براي کوچ بهاره لحاظ خواهد شد. 



مدیر کل امور عشایر خراسان جنوبی هم در این جلسه با بیان
اینکه هر سال از 15 اسفند کوچ بهاره آغاز می شد ، گفت: امسال
به علت کاهش 60 درصدي میانگین بارندگی ها نسبت به سال
قبل ، افزایش میانگین دماي هوا، تبخیر بالاو تشدید کرونا، کوچ

 
امسال از اواخر فروردین انجام می گیرد. 

عصمتی پور با اشاره به اینکه 15 هزار و  676 خانوار عشایر
معادل 81 هزارنفر جمعیت عشایري در چهارمین استان عشایري

کشور زندگی می کنند ، گفت: 80 درصد این جمعیت در مناطق مرزي در شهرستان هاي سربیشه، نهبندان، درمیان و زیرکوه مستقر

 
هستند. 

وي با بیان اینکه خشکسالی باعث شده تا وضع نامطلوبی در چراي دام داشته باشیم گفت: از 3 هزار و 500 هکتار مرتع در اختیار

 
عشایر، 80 درصد آن از بین رفته و خسارت بزرگی به بار آورده است. 

مدیر کل امور عشایر خراسان جنوبی با بیان اینکه 65 درصد کوچ ها در خراسان جنوبی درون استانی است گفت: با اینکه پارسال 
شرایط بارندگی خوبی داشتیم به طوري که میزبان 380 خانوار عشایر سیستان و بلوچستان بودیم ، اما امسال  7 هزار و 500 رأس
دام از سربیشه و نهبندان به سمت سیستان و بلوچستان و تعدادي از بشرویه و طبس به سمت خراسان هاي رضوي و شمالی کوچ

 
خواهند کرد. 

 
عصمتی پور از عشایر خواست تا قبل از  کوچ بهاره براي تزریق واکسیناسیون به دامپزشکی مراجعه کنند. 

 
کشف 20 تن خاك معدنی مس و روي در شهرستان طبس/4 

 
مأموران انتظامی شهرستان طبس در بازرسی از یک کامیون، 20 تن خاك معدنی مس و روي کشف کردند. 

جانشین فرمانده انتظامی طبس گفت: مأموران انتظامی پاسگاه تپه طاق شهرستان طبس در راستاي مبارزه با قاچاق کالا و ارز، هنگام

 
کنترل خودرو هاي عبوري به یک کامیون مشکوك شدند و خودرو را براي بررسی بیشتر متوقف کردند. 

سرهنگ جواد عباسی افزود: مأموران پس از هماهنگی با مقام قضائی، در بازرسی از کامیون، 20 تن خاك معدنی مس و روي قاچاق را

 
کشف کردند که بنا برنظر کارشناسان ارزش ریالی آن یک میلیارد ریال برآورد شد. 

وي گفت: مأموران در این رابطه یک متهم را دستگیر کردند که متهم دستگیر شده به همراه پرونده براي سیر مراحل قانونی به مراجع

 
قضائی معرفی شد. 

 
آموزش هنر حوله بافی در روستا هاي مختاران و اسلام آباد سربیشه/2 

 
45 نفر از هنرآموزان در روستا هاي مختاران و اسلام آباد سربیشه هنر حوله بافی را فرا گرفتند. 

مسئول نمایندگی میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی شهرستان سربیشه گفت: دوره آموزش حوله بافی در روستا هاي
مختاران و اسلام آباد از توابع بخش مود شهرستان سربیشه  با رعایت کامل دستورالعمل هاي بهداشتی پیشگیري از کرونا و با همکاري
فنی حرفه اي شهرستان که مربی این دوره ها را تامین کرد در بازه نیمه اسفند ماه سال گذشته تا نیمه فروردین امسال برگزار و در

 
پایان دوره به هنر آموزان گواهی آموزش اعطا شد. 

حق پناه گفت: «آموزش هاي صنایع دستی از مبانی اولیه ایجاد اشتغال در حوزه صنایع دستی است که بعنوان یکی از اهداف مهم



 
نمایندگی میراث فرهنگی شهرستان سربیشه در سال 1400 در دستور کار قرار گرفته است. 

وي افزود: در ادامه این آموزش ها، اعطاي تسهیلات کم بهره، کمک در ایجاد کارگاهها، کمک در ایجاد تعاونی هاي صنایع دستی و
دسترسی به بازار هاي هدف از اقدامات اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی در ایجاد اشتغال در بخش صنایع دستی

 
خواهد بود. 

 
بخشودگی جرایم کارفرمایان واحد هاي تولیدي/3-2 

 
کارفرمایان براي استفاده از بخشودگی جرائم بیمه اي به سامانه خدمات غیرحضوري تامین اجتماعی مراجعه کنند. 

مدیر کل بیمه تامین اجتماعی استان گفت: در راستاي تحقق شعار سال ، تمام کارفرمایان کارگاه هاي فعال تولیدي، صنعتی، معدنی،
خدماتی و اصناف اعم از حقوقی و حقیقی براي بهره مندي از بخشودگی جرائم، درخواست خود را در سامانه خدمات غیرحضوري

 
تامین اجتماعی به نشانی ES.tamin.ir ثبت کنند. 

محمدي افزود: مانده بدهی کارفرمایان تا پایان اسفند 99 مشمول این طرح می شود و این افراد در صورت پرداخت نقدي یا اقساط

 
12 ماهه، تمام جرائم شان بخشوده خواهد شد. 

 
وي گفت: کارفرمایان واحد هاي ورشکسته و فاقد فعالیت ، کارگران ساختمانی و رانندگان مشمول بخشودگی نمی شوند. 

مدیر عامل بیمه تامین اجتماعی استان همچنین از اجراي مرحله دوم طرح متناسب سازي حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی خبر
داد و افزود: با احتساب مرحله اول، 130 درصد به حقوق این افراد اضافه شده است که بدین ترتیب از حیث افزایش ضریب، تفاوتی با

 
بازنشستگان کشوري نخواهند داشت. 

 
بزرگداشت سومین سالگرد شهادت تنها شهید مدافع حرم استان/3-2 

مراسم بزرگداشت سومین سالگرد شهادت شهید بصیري پور با حضور مسوولان ، مردم و خانواده این شهید در حسینیه جماران

 
بیرجند برگزار شد. 

قائم مقام نماینده ولی فقیه در خراسان جنوبی در این مراسم ضمن بیان ویژگی هاي شاخص و شخصیت والاي این شهید گفت: در
طول تاریخ با وجود تمامی کینه ها و دشمنی هایی که علیه اسلام و انقلاب شده و می شود در فضاي روزگار کنونی تربیت این چنین

 
فرزندان انقلابی و ولایی که براي دفاع از کیان جمهوري اسلامی از جان خود می گذرند بسیار ارزشمند است. 

حجت الاسلام نوفرستی افزود: بدترین دشمنان اهل ایمان صهیونیست ها هستند که صراحتا نقش خود را در به شهادت رساندن

 
نخبگان کشور ما از جمله شهید فخري زاده اعلام می کنند. 

وي همچنین در خصوص اهمیت شرکت گسترده در انتخابات پیش رو گفت: رسالت مهم ما امسال در این امتحان بزرگ داشتن

 
بصیرت و انتخاب رئیس جمهوري بصیر و با روحیه استکبارستیزي است. 

 
تساوي نماینده خراسان جنوبی در لیگ مناطق امید کشور/7 

 
تیم فوتسال امید زغالسنگ طبس به عنوان نماینده خراسان جنوبی در لیگ مناطق امید کشور به تساوي دست یافت. 

تیم فوتسال امید زغالسنگ طبس که در مسابقات لیگ امید مناطق کشور در کاشمر حضور دارد بعدازظهر امروز در دومین دیدار خود

 
به مصاف تیم شهداي امام رضا (ع) گرگان رفت و با نتیجه سه بر سه متوقف شد. 



 
گل هاي این دیدار توسط محمد مهدي سلمانیان (2) و امیر حسین قاسمی به ثمر رسید. 

 
نماینده استان فردا در سومین دیدار خود از ساعت 15 به مصاف شهید درخشانی گرمسار خواهد رفت. 

 
توقیف موتورسیکلت هاي حامل تریاك/4 

 
تکاوران پلیس در یگان تکاوري "دهسلم" نهبندان 108 کیلو و 450 گرم تریاك را در بازرسی از 2 موتورسیکلت کشف کردند. 

فرمانده انتظامی استان گفت: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان با دریافت اطلاعاتی مبنی بر حمل و جابه جایی مواد مخدر

 
توسط سوداگران مرگ در نقاط کویري استان، موضوع را پیگیري و دستگیري قاچاقچیان را در دستور کار خود قرار دادند. 

سردار فرشید افزود: تکاوران پلیس در یگان تکاوري 103"دهسلم" 2 دستگاه موتورسیکلت حامل مواد مخدر را در عمق کویر رهگیري
و کنترل کردند که در یک عملیات ضربتی موتورسیکلت ها را متوقف و در بازرسی از آن ها 108 کیلو و 450 گرم تریاك کشف

 
کردند. 

فرمانده انتظامی استان گفت: مأموران در این رابطه موتورسیکلت ها را توقیف و 2 سوداگر مرگ را دستگیر کردند که متهمان دستگیر

 
شده با تشکیل پرونده و دستور مقام قضائی روانه زندان شدند. 

 
آموزش در تمامی مدارس خراسان جنوبی دوباره غیر حضوري شد/3-2 

 
با قرمز شدن 3 شهرستان و افزایش شهر هاي نارنجی در خراسان جنوبی، آموزش در تمامی مدارس این استان غیر حضوري شد. 

مدیر کل آموزش پرورش استان با اشاره به تغییر وضع و رنگ شهرستان هاي استان از آبی به زرد ، نارنجی و قرمز گفت: بر اساس
آخرین مصوبه ستاد مبارزه با کرونا آموزش حضوري در تمامی مدارس استان تعطیل شده و دانش آموزان از این پس و تا اطلاع بعدي

 
مطالب آموزشی را از 3 کانال شبکه شاد ، رسانه ملی و درسنامه دریافت خواهند کرد. 

واقعی افزود: بر اساس این مصوبه و به منظور جلوگیري از شیوع گسترده موج چهارم کرونا ، حضور کارکنان اداري آمورش و پرورش

 
در شهرستان هاي داراي وضعیت قرمز؛ بیرجند، فردوس و قاین با 50 درصد کادر اداري خواهد بود. 

وي از دانش آموزان و خانواده ها خواست تا هشدار هاي مسئولان درمانی را جدي گرفته و با رعایت پروتکل هاي بهداشتی تلاش

 
کنیم تا آمار مبتلایان استان کاهش یافته و بتوانیم نابودي این ویروس منحوس را جشن بگیریم. 

 
جاده هاي خراسان جنوبی همچنان بوي مرگ می دهند/ اینجا مرگ از روبرو می آید/7 



 
 

قصه پر غصه تصادفات مرگبار در جاده هاي غیر استاندارد خراسان جنوبی گویا تمامی ندارد و هفته اي نیست که شاهد داغدار شدن

 
خانواده ها نباشبم. 

به گزارش باشگاه خبرنگاران روزي نیست که که خبري از تصادفات جاده اي خراسان جنوبی شنیده نشود؛ هفته گذشته 6 نفر در یک

 
تصادف کشته شدند و روز گذشته هم یک خانواده 5 نفري، قربانی جاده هاي مرگ شدند. 

 
تصادفی که در آن از 6 سرنشین پراید تنها یک فرزند کوچک جان سالم به در برد و بار دیگر خانواده ها را داغدار کرد. 

این تصادف مرگبار در 5 کیلومتري محور بیرجند – زاهدان درست در جایی اتفاق افتاد که جاده دوطرفه، کم عرض و عبور خودرو

 
هاي سنگین در آن زیاد است. 

خودروي پراید در حال سبقت گرفتن، با دیدن پلیس ناگهان بر می گردد و اتفاقی وحشتناك می افتد؛ پراید با دو دستگاه تریلر

 
برخورد کرد و فاجعه رخ داد. 

 
سه کیلومتر بیشتر نیست، پر تردد و حادثه ساز! 

اولین بار نیست که جاده هاي دوطرفه خراسان جنوبی قربانی می گیرند، در 10 روز گذشته تنها در دو حادثه رانندگی 11 نفر کشته

 
شده اند و با وجود اذعان مسئولان به حادثه خیز بودن بیشتر محور هاي استان، اما دوبانده سازي آن ها به کندي پیش می رود. 

یکی از رانندگان بیرجندي که در حال تردد در کمر بندي حادثه خیز فرودگاه بیرجند است به خبرنگار باشگاه خبرنگاران جوان می
گوید: بار ها برایم اتفاق افتاده که پشت تریلر ها و کامیون هاي زیادي افتاده ام، کاري هم نمی شود کرد؛ جاده دو طرفه است و نمی

 
توان سبقت گرفت 

راننده دیگري که شاهد صحنه تصادف دردناك روز گذشته بوده نیز می گوید: با وجودي که در کمر بندي منتهی به فرودگاه بیرجند
تصادفات زیادي اتفاق می افتد، اما مسئولان کمتر به این موضوع رسیدگی می کنند و تنها وقتی حادثه اي اتفاق می افتد به یکباره

 
پیدایشان می شود. 

 
ایمن سازي کمربندي حادثه خیز فرودگاه، نیازمند 70 میلیارد تومان اعتبار 



کمربندي خطرساز فرودگاه بیرجند، درست در حدفاصل محور هاي دوبانده بیرجند &– مشهد و بیرجند &– زاهدان قرار گرفته

 
است؛ 3 کیلومتر از کمربندي دوطرفه است و بیشتر حوادث مرگبار هم در این نقطه اتفاق می افتد. 

مودي معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازي خراسان جنوبی درباره یک طرفه کردن این محور به خبرنگار ما می
گوید:عملیات اجرایی حذف نقطه حادثه خیز تقاطع غیر هم سطح غدیر و دوبانده سازي 3 کیلومتر آن را به زودي شروع می کنیم که

 
امیدواریم تا پایان امسال به بهره برداري برسند. 

 
خراسان جنوبی استانی پهناور و کویري است که طول راه هاي آن بیش از 17 هزار کیلومتر است. 

 
در 8 سال گذشته 410 کیلومتر باند دوم در استان به بهره برداري رسیده و 640 کیلومتر بزرگراه نیز در حال اجراست. 

هر چند وسعت و پهناوري خراسان جنوبی، عملیات دوبانده سازي را پرهزینه و گاهی زمان بر کرده، اما ضروري است مسئولان با
توجهی ویژه، حذف نقاط حادثه خیز و دوبانده سازي محور هاي ترانزیتی را شتاب بیشتري دهند تا بیش از این شاهد قربانی شدن

 
انسان هاي بی تقصیر در جاده ها و داغدار شدن خانواده ها نباشیم. 

 
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی: 32 هزار و 869 واحد مسکونی روستایی در خراسان جنوبی غیر مقاوم است 

 بیرجند- مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی

 
گفت: 32 هزار و 869 واحد مسکونی روستایی در استان از استحکام فوق العاده پایینی برخوردار هستند. 

به گزارش خبرنگار مهر، آسمانی مقدم ظهر پنجشنبه در نشست خبري با اصحاب رسانه اظهار کرد: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی پس از
پیروزي انقلاب در 21 فروردین سال 58 به دستور امام تاسیس و در کنار آن حساب 100 امام جهت کمک هاي مردمی فعالیت خود

 
را آغاز کرد. 

وي با بیان اینکه از سال 84 مصوبه اي جهت ساخت 200 هزار واحد مسکونی در روستاها به تصویب رسید، افزود: بر اساس این

 
مصوبه سالانه بین 200 تا 400 هزار واحد مسکونی در کشور ساخته و در اختیار مردم قرار می گیرد. 

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی با اشاره به اینکه 11 هزار واحد طی سال 98 و 99 در روستاها ساخته شده است،
گفت: از ابتداي سال 84 تا کنون نیز 39 هزار و 220 واحد مسکونی در سطح استان بهسازي و مقاوم سازي شده است. 



 
بهسازي هزار و 287 واحد مسکونی 

 
وي ادامه داد: از مجموع واحدهاي مسکونی بهسازي شده یک هزار و 287 واحد مربوط به سال گذشته است. 

آسمانی مقدم با بیان اینکه سال گذشته 6 هزار و 500 واحد مسکونی در روستاهاي استان ساخته شده است، عنوان کرد: از این تعداد
پنج هزار و 995 واحد به بانک ها معرفی، چهار هزار و 600 واحد فوندانسیون، سه هزار و 530 در مرحله اسکلت و یک هزار و 34

 
واحد به مرحله بهره برداري رسیده است. 

وي با اشاره به اینکه طبق سرشماري نفوس و مسکن سال 85 حدود 88 هزار و 35 واحد مسکونی در یک هزار و 752 روستا رصد

 
شدند، اظهار داشت: تا کنون 45 هزار و 463 واحد در بیش از 780 روستا مقاوم سازي شده اند. 

 
51 درصد واحدهاي روستایی خراسان جنوبی مقاوم است 

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی با بیان اینکه 51.2 درصد واحدهاي روستایی از مقاومت لازم در مقابل حوادث
برخوردارند، افزود: 10 هزار و 500 واحد نیمه مقاوم و 32 هزار و 869 واحد هاي مسکونی روستایی از استحکام فوق العاده پایینی

 
برخوردار هستند. 

وي ادامه داد: از ابتداي تاسیس استان تا کنون چهار هزار و 379 واحد بر اثر حوادث طبیعی دچار آسیب شدند که با اعتباري بالغ بر

 
46 میلیارد تومان بازسازي شده اند. 

آسمانی مقدم با بیان اینکه 918 روستاي بالاي 20 خانوار در سطح استان وجود دارد، گفت: خوشبختانه براي هر 918 روستا تهیه

 
طرح هادي انجام شده است. 

وي با اشاره به اینکه در سال گذشته اجراي طرح هادي 26 روستاي نیمه تمام تکمیل و 7 روستا بازنگري شدند، ببان کرد: از ابتداي

 
تقسمات استانی تا کنون 586 روستا از اجراي طرح هادي برخوردار شدند. 

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی با بیان اینکه تا کنون چهار روستاي فورگ، خور، ناي بند و چنشت با اعتبار چهار
میلیارد و 600 میلیون تومان بازسازي شدند، عنوان کرد: از ابتداي تشکیل استان تا کنون 22 هزار و 875 قطعه زمین به افراد واجد

 
الشرایط واگذار شده که ازین تعداد سه هزار و 250 قطعه زمین مربوط به سال 99 بوده است. 

وي با اشاره به اینکه تا کنون در مجموع هفت هزار و 905 جلد سند شهري و 64 هزار و 41 جلد سند روستایی صادر شده است، بیان

 
کرد: در سال گذشته نیز 678 سند شهري و یک هزار و 643 سند روستایی صادر شده است. 

آسمانی مقدم با بیان اینکه اگر مردم همکاري کنند در سطح استان خراسان جنوبی در هیچ روستایی مشکل زمین به وجود نخواهد

 
آمد، گفت: حداقل 8 درصد اعتبارات عمرانی استان ها به اجراي طرح هاي هادي تعلق می گیرد. 

 
اجراي طرح هادي 100 روستا در سال جاري 



وي ادامه داد: در سال جاري اجراي طرح هادي در حدود 70 روستاي نیمه تمام و 30 روستاي جدید در دستور کار قرار خواهد گرفت.

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی با اشاره به اینکه از ابتداي تشکیل استان تا کنون سه هزار و 553 واحد مسکن
شهري توسط بنیاد مسکن احداث و با شرایط بسیار خوب به مردم واگذار شده است، افزود: در سال گذشته واگذاري 310 واحد

 
مسکن شهري را در استان داشته ایم. 

وي با اشاره به واگذاري زمین و مسکن ملی به متقاضیان، عنوان کرد: سه هزار و 259 قطعه زمین توسط راه و شهرسازي تامین و

 
آماده واگذاري است. 

آسمانی مقدم با بیان اینکه شش هزار و 576 نفر در طرح مسکن ملی در سطح استان ثبت نام و سه هزار و 25 نفر تایید نهایی شدند،

 
اظهار داشت: دو هزار و 889 نفر وجه مرحله اول را واریز و زمین تحویل متقاضیان شده است. 

وي عنوان کرد: انجمن خیرین مسکن ساز در استان به ثبت رسمی رسیده است و حدود یک هزار و 85 واحد را در دستور کار خود

 
قرار دارد. 

وي گفت: از این تعداد 682 واحد را با اعتبار 20 میلیارد و 600 میلیون تومان واگذار و 403 واحد دیگر نیز با اعتبار حدود 90 میلیارد

 
تومان در حال اجرا است. 

 
65 درصد انتقال ویروس کرونا در خراسان جنوبی خانوادگی است/3 

 رییس دانشگاه علوم پزشکی بیرجند گفت: 65 درصد موارد

 
انتقال ویروس کرونا در خراسان جنوبی خانوادگی بوده و از طریق دورهمی و شب نشینی ها اتفاق افتاده است. 

محمد دهقانی در بازدید از بخش کرونا بیمارستان ولی عصر (عج) بیرجند افزود: طی 2 هفته اخیر روند افزایشی بسیار شدیدي را در

 
شناسایی موارد مثبت و بستري بیماران شاهد هستیم. 

وي بیان کرد: ما در بیمارستان ولی عصر (عج) در مجموع به 14 بیمار رسیده بودیم ولی امروز 106 بیمار مثبت و مشکوك به کرونا

 
در بخش هاي کرونایی این بیمارستان بستري هستند که این اتفاق در مدت کوتاه حدود یک تا 2 هفته رخ داده است. 



رییس دانشگاه علوم پزشکی بیرجند گفت: نگران هستیم در صورت ادامه این روند، تخت هاي بیمارستان هاي ما خیلی سریع پر شود

 
که فرصت ارائه خدمت را از ما سلب خواهد کرد. 

وي با بیان اینکه خیلی از بیماران به صورت خانوادگی بستري هستند افزود: در ارزیابی هایی که انجام شده، بیش از 65 درصد موارد
راه انتقال ویروس، انتقال خانوادگی است یعنی در دورهمی ها و تجمعات خانوادگی و شب نشینی ها انتقال ویروس اتفاق افتاده

 
بخصوص با ویروس کروناي جهش یافته یا انگلیسی این موضوع حساسیت بیشتري پیدا می کند. 

دهقانی بار دیگر بر خودداري از تجمع، دورهمی و شب نشینی ها تاکید کرد و گفت: از آنجایی که راه انتقال از طریق تماس نزدیک
است، از 2 ماسک استفاده شود و یک ماسک سه لایه در زیر و یک ماسک پارچه اي روي ماسک سه لایه قرار گیرد که به طرز قابل

 
توجهی راه انتقال را کاهش می دهد. 

وي اظهار داشت: تهویه فضایی که در آن هستیم بر انتقال بیماري تاثیر دارد و حتما تهویه مناسب داشته باشد و فضا بسته

 
نباشد، کماکان شست و شوي دست جزو مواردي است که می تواند از انتقال بیماري جلوگیري کند. 

 
 

رییس دانشگاه علوم پزشکی بیرجند امروز از بخش کرونا بیمارستان ولی عصر (عج) که بیمارستان اصلی پذیرش و بستري بیماران

 
کرونایی در مرکز استان است، بازدید کرد و از نزدیک روند درمان بیماران را مورد بررسی قرار داد. 

روند صعودي شناسایی بیماران مبتلا به کرونا در خراسان جنوبی از اوایل هفته دوم فروردین امسال آغاز شد و شهرستان بیرجند
بیشترین موارد مثبت جدید را در این مدت به خود اختصاص داده است به طوري که هفته گذشته مرکز استان بعد از مدت ها در

 
وضعیت نارنجی و از دیروز به همراه 2 شهرستان دیگر استان در وضعیت قرمز قرار گرفت. 

 
شناسایی 107 بیمار کرونایی جدید در خراسان جنوبی/3 

 
285 آزمایش تشخیص کرونا در شبانه روز گذشته در خراسان جنوبی انجام شد که 107 بیمار جدید شناسایی شدند. 

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی بیرجند گفت: در 24 ساعت گذشته 285 آزمایش تشخیص کرونا در خراسان جنوبی انجام شد

 
که مجموعا 107 بیمار جدید شامل 14 بستري و 93 سرپایی شناسایی شدند. 



دکتر مهدي زاده افزود: از این تعداد 50 مورد از بیرجند، 18 نفر از زیرکوه، 9 مورد از فردوس، 8 مورد از قاین، 8 نفر از سرایان، 7 نفر

 
از درمیان، 4 مورد از نهبندان، 2 نفر از طبس و 1 مورد از بشرویه بوده است. 

وي گفت: گفت: در حال حاضر 232 بیمار با علائم تنفسی در بیمارستان هاي خراسان جنوبی بستري هستند که 100 نفر کرونا

 
مثبتند. 

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی بیرجند افزود: از این تعداد 16 نفر در بخش مراقبت هاي ویژه بستري هستند که حال یک نفر

 
نامساعد است. 

دکتر مهدي زاده گفت: در شبانه روز گذشته با ثبت یک مورد فوت جدید در بیماران کرونایی تعداد فوتی هاي ناشی از این بیماري در

 
خراسان جنوبی همان 774 نفر است. 

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی بیرجند افزود: در شبانه روز گذشته 66 بیمار با علائم تنقسی در بیمارستان هاي استان پذیرش

 
و در همین مدت 65 بیمار شامل 22 بیمار کرونا مثبت با حال عمومی خوب ترخیص شدند. 

مهدي زاده گفت: از ابتداي شیوع کرونا تا امروز 16 هزار و 255 بیمار کرونا مثبت بهبود یافتند یا در حال حاضر در قرنطینه خانگی به

 
سر می برند. 

مهدي زاده افزود: تا روز گذشته 46 هزار و 881 آزمایش تشخیص کرونا در خراسان جنوبی گرفته شده که منجر به شناسایی 17 هزار

 
و 129 بیمار شد. 

 
احداث باند دوم دیهوك به بیرجند ردیف اعتباري گرفت/2 

 
 

نماینده طبس، فردوس، بشرویه و سرایان در مجلس گفت: احداث باند دوم دیهوك به بیرجند با همکاري استانداران سابق و فعلی و
مدیرکل راه و شهرسازي خراسان جنوبی کد دار شد و از اعتبارات ملی ساخته خواهد شد. حجت الاسلام مجیدنصیرایی درنوزدهمین
سفر خود به حوزه انتخابیه با حضور در نهاد امامت جمعه دیهوك،ضمن دیدار با حجت الاسلام صادقی از سفر دکتر جان بابایی معاون
وزیر بهداشت ودرمان به حوزه انتخابیه در روز یکشنبه 22 فروردین ماه جاري خبردادو اظهارداشت: برنامه هاي خوبی وارد عملیات

 
اجرایی می شود. 



وي افزود: براي بهسازي جاده روستایی اسماعیل آباد تا دهنو تامین اعتبار شد که عملیات اجرایی آن در سال 14 آغاز می شود و براي
تعویض شبکه فرسوده آب در بخش دیهوك نیز پیگیري شده که با حصول نتیجه، گزارش آن به مردم داده خواهد شد و تا اجرایی

 
شدن تامین آب روستاي پیکوه کوتاه نمی آییم و هیچ کارشکنی پذیرفته نیست و باید هرچه سریعتر به نتیجه رسد. 

سخنگوي کمیسیون فرهنگی مجلس شوراي اسلامی به شعار سال امر شده توسط مقام معظم رهبري با موضوع تولید، پشتیبانی ها و
مانع زادیی ها اشاره کرد و افزود: در حوزه شخصی، هیچ کار فردي از جمله اقتصاد و آموزش و غیره ندارم و تمام وقت خود را بعنوان
نماینده، صرف مردم کرده و با تمام توان دنبال حل مشکلات مردم و حوزه انتخابیه هستم و خود را موظف به کار براي تحول و حرکت

 
در منطقه غرب استان خراسان جنوبی کرده ام. 

حجت الاسلام نصیرایی تصریح کرد: سعی کرده ایم به کارهایی بپردازیم که از دل آنها چند منفعت براي مردم بیرون آید و هرگز وارد

 
حواشی نشده و نخواهم شد و با برنامه و اولویت بندي حرکت می کنیم. 

عضو شوراي عالی گردشگري کشور افزود: تلاش براي توسعه بیمارستان یا مراکز درمانی یا سایر موارد در مراکز شهرستانها به معنی

 
عدم پیگیري مشکلات بخش ها یا روستاها نیست و براي هر گوشه اي از منطقه برنامه ریزي شده و پیگیر مطالبات مردمی هستیم. 

امام جمعه دیهوك ضمن قدردانی از نماینده مردم براي سفرهاي مستمر به حوزه انتخابیه و حضور در جمع مردم گفت: مشکلات و
کمبودهاي بخش دیهوك را باید از مسئولان مطالبه کرد و وظیفه نماینده در حقیقت ورود به بخش اجرایی نیست اما از آنجاکه مردم
براي پیگیري امور به نماینده خود امیدوار هستند؛ کمبودها و مطالبات را در حوزه هاي بهداشت و درمان؛ راه؛ آب؛ کشاورزي و

 
دامداري و...را به حجت الاسلام نصیرایی منتقل می کنیم. 

 
حجت الاسلام صادقی کمبود و اشکال در زیرساخت هاي جاده اي، درمان، آب و اینترنت را مطرح کرد. 

 
11 هزار واحد مسکونی در خراسان جنوبی احداث شد 

 بیرجند &– ایرنا &– مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی
خراسان جنوبی گفت: در مجموع بیش از 11 هزار واحد مسکونی در سال هاي 98 و 99 توسط بنیاد مسکن در این استان ساخته

 
شده یا در دست ساخت است. 

علی اصغر آسمانی مقدم روز پنجشنبه در نشست خبري به مناسبت سالروز تاسیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی افزود:



براساس سرشماري عمومی نفوس و مسکن سال 95 در یک هزار و 752 روستاي استان خراسان جنوبی 88 هزار و 835 واحد مسکن

 
شناسایی، رصد و ثبت شده است. 

وي گفت: از این تعداد تاکنون 45 هزار و 463 واحد مسکونی در بیش از 780 روستا مقاوم سازي یا از استحکام لازم برخوردار

 
شده که 51.2 درصد مجموع مسکن روستایی استان را شامل می شود و میانگین کشوري 50 درصد است. 

مدیرکل بنیاد مسکن خراسان جنوبی اظهار داشت: همچنین حدود 10 هزار و 500 واحد نیمه بادوام است که نسبت به کل واحدها

 
11.8 درصد را شامل می شود و واحدهاي کاملا کم دوام و فاقد استحکام نیز 32 هزار و 869 واحد معادل 37 درصد است. 

وي با بیان اینکه 48.8 درصد واحدهاي مسکن روستایی فاقد استحکام یا از استحکام پایین برخوردارند افزود: از اهالی روستاهاي

 
استان تقاضا داریم با استفاده از تسهیلات مقاوم سازي نسبت به بهسازي مساکن خود اقدام کنند. 

آسمانی مقدم گفت: امسال در ادامه طرح ساخت مسکن محرومان در استان پنج هزار و 890 واحد در مناطق روستایی احداث و

 
افتتاح می شود. 

وي اظهار داشت: در این طرح به افراد واجد شرایط 50 میلیون تومان وام قرض الحسنه با بازپرداخت 15 ساله و 30 میلیون تومان نیز

 
وام بلاعوض پرداخت می شود. 

وي افزود: اواخر سال 97 با سفر "محمدباقر نوبخت" معاون رییس جمهوري و رییس سازمان برنامه و بودجه به خراسان جنوبی، براي
احداث 10 هزار واحد مسکونی براي روستاییان قول مساعد داده شد به این صورت که به ازاي هر واحد 25 میلیون تومان تسهیلات

 
بلاعوض پرداخت شود. 

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی خراسان جنوبی گفت: براساس امضاي تفاهم نامه سه جانبه بین بنیاد مسکن انقلاب اسلامی،
سازمان برنامه بودجه و کمیته امداد امام خمینی (ره)، مقرر شد پنج هزار واحد براي مددجویان کمیته امداد البته با نظارت بنیاد

 
مسکن و پنج هزار واحد براي سایر روستاییان در تعهد بنیاد مسکن احداث شود. 

وي اضافه کرد: تا پایان سال 98 مسکن مددجویان تکمیل و آماده بهره برداري شد لذا به دلیل موفقیت طرح در سال 99 نیز ساخت

 
6 هزار واحد دیگر در اختیار بنیاد مسکن قرار گرفت. 

آسمانی مقدم گفت: در این زمینه علاوه بر اینکه بنیاد مسکن نظارت فنی و کارهاي کارشناسی مسکن مددجویان بهزیستی و کمیته

 
امداد را برعهده داشت در مناطق روستایی زمین نیز به صورت رایگان در اختیار افراد واجد شرایط قرار گرفت. 

وي با بیان اینکه 2 هزار قطعه زمین به صورت رایگان در اختیار افراد واجد شرایط قرار گرفته است افزود: سال گذشته اعتبار 6 هزار
واحد مسکونی در قالب تفاهم نامه سه جانبه بین استانداري، بنیاد مسکن و سازمان برنامه و بودجه تامین و طرح در هفته دولت

 
پارسال کلنگ زنی شد. 

مدیرکل بنیاد مسکن خراسان جنوبی تصریح کرد: در قالب این تفاهم نامه به ازاي هر واحد 30 میلیون تومان تسهیلات بلاعوض و 50

 
میلیون تومان تسهلات قرض الحسنه با بازپرداخت 15 ساله و کارمزد 4 درصد در نظر گرفته شد. 



وي گفت: از 6 هزار واحد مسکونی تاکنون براي همه آنها تشکیل پرونده انجام و پنج هزار و 995 واحد براي دریافت تسهیلات به بانک

 
ها معرفی شده است. 

آسمانی مقدم افزود: براي پنج هزار و 890 واحد قرارداد منعقد شده و عملیات اجرایی اکثر واحدها نیز آغاز شده است به این صورت
که چهار هزار و 600 واحد در مرحله فونداسیون و سه هزار و 530 واحد در مرحله اسکلت بوده و سه هزار و 30 واحد تاکنون سقف

 
اجرا شده است. 

وي گفت: تاکنون حدود هزار و 34 واحد به مرحله بهره برداري و واگذاري رسیده است که صاحبان برخی به صورت غیررسمی نیز

 
مستقر شده اند. 

مدیرکل بنیاد مسکن خراسان جنوبی اضافه کرد: در سال هاي اخیر برخی نقاط استان دچار خسارت سیل یا زلزله شد که تسهلات

 
تعمیراتی یا کامل بلاعوض در اختیار متقاضیان قرار گرفته است. 

وي گفت: در مجموع چهار هزار و 379 واحد بر اثر حوادث طبیعی دچار خسارت شد که با اعتبار 46 میلیارد تومان بازسازي شدند
و از این میزان 158 واحد با اعتبار 6 میلیارد و 400 میلیون تومان مربوط به سال 98 و 91 واحد با اعتبار چهار میلیارد و 400 میلیون

 
تومان مربوط به سال قبل بوده است. 

آسمانی مقدم افزود: همچنین 80 واحد مسکونی در این حوادث نیاز به تعمیرات و بازسازي دارند که تخصیص یک میلیارد و 200

 
میلیون تومان در برنامه قرار گرفت و اسفند 99 ابلاغ شد و امسال تکمیل خواهند شد. 

وي همچنین گفت: یکی از مهمترین و اصلی ترین اقداماتی که در روستاها در حال انجام است تا روستاها را احیا و از افسردگی رها

 
کند، تهیه و اجراي طرح هاي هادي است. 

مدیرکل بنیاد مسکن خراسان جنوبی افزود: اکنون 918 روستاي بالاي 20 خانوار در این استان وجود دارد که باید طرح هادي براي

 
آنها تهیه شود و افق این طرح ها حداکثر بین 10 تا 15 سال است و بعد از این مدت نیاز به بازنگري دارد. 

وي عنوان کرد: تاکنون طرح هادي 141 روستا بازنگري شده است و سال قبل طرح هادي نیمه تمام 26 روستا تکمیل و طرح هفت

 
روستا نیز بازنگري شد. 

آسمانی مقدم یادآور شد: از ابتداي پیروزي انقلاب اسلامی تاکنون طرح هادي در 586 روستاي استان اجرا شده که این میزان تا قبل

 
از تقسیم استان (1383) حداکثر در 32 روستا بوده است. 

وي بهسازي بافت با ارزش روستایی را از دیگر فعالیت هاي بنیاد مسکن برشمرد و گفت: در مجموع بافت باارزش چهار روستاي فورگ
درمیان، خور خوسف، نایبند طبس و چنشت سربیشه با اعتبار چهار میلیارد و 600 میلیون تومان بازسازي شده است که چنشت و

 
نایبند تا پایان امسال تکمیل می شود. 

مدیرکل بنیاد مسکن خراسان جنوبی از دیگر وظایف بنیاد مسکن را تملک و واگذاري زمین در روستاها اعلام کرد و افزود: از ابتداي



 
پیروزي انقلاب اسلامی تاکنون پنج هزار و 279 هکتار زمین در استان تملک شده که سال قبل 295 هکتار بوده است. 

وي بیان کرد: از ابتداي تشکیل استان تاکنون 22 هزار و 875 قطعه زمین به واجدین شرایط واگذار شده که از این میزان سه هزار و

 
250 قطعه سال قبل واگذار شده است. 

آسمانی مقدم صدور اسناد مالکیت در روستاها و شهرهاي زیر 25 هزار نفر جمعیت را از دیگر وظایف بنیاد مسکن ذکر کرد و گفت: در
این زمینه هفت هزار و 905 جلد سند شهري و 64 هزار و 41 جلد سند روستایی صادر و تحویل مردم شده که سال قبل 678 سند

 
شهري و هزار و 643 سند روستایی بوده است. 

وي عنوان کرد: از ابتداي تشکیل استان تاکنون سه هزار و 553 واحد مسکونی شهري توسط بنیاد مسکن احداث شده همچنین براي

 
148 هکتار زمین در 16 سایت طرح تفکیکی انجام شده است. 

آسمانی مقدم گفت: در طرح اقدام ملی مسکن نیز که از سال گذشته در دستور کار قرار گرفت احداث مسکن در شهرهاي زیر 100

 
هزار نفر جمعیت برعهده بنیاد مسکن قرار گرفت و از سهمیه 400 هزار واحد، 138 هزار واحد باید در کشور احداث شود. 

وي ادامه داد: در خراسان جنوبی به غیر از شهر بیرجند در 31 شهر احداث مسکن برعهده بنیاد مسکن است که تاکنون سه هزار و

 
259 قطعه زمین شناسایی و تامین شده و 6 هزار و 576 قطعه زمین واگذار شده است. 

آسمانی مقدم افزود: تاکنون تایید نهایی براي سه هزار و 25 نفر انجام شده و 2 هزار و 989 نفر نیز نسبت به پرداخت 40 میلیون

 
تومان اولیه اقدام کرده اند که در شهرهایی مانند فردوس، طبس و نهبندان کار اجرایی آغاز شده است. 

وي با بیان اینکه تا پایان سال 1400 باید همه واحدها به سرانجام برسد عنوان کرد: به ازاي هر واحد 100 میلیون تومان تسهیلات
18 درصد با بازپرداخت 12 ساله در نظر گرفته شده که 2 سال دوران ساخت و 10 سال مدت زمان بازگشت وام است و براي اتمام

 
طرح نیاز به مشارکت و همکاري مردم داریم. 

وي گفت: انجمن خیرین مسکن ساز در خراسان جنوبی تاکنون ساخت یک هزار و 85 واحد را آغاز کرده که از این تعداد 682 واحد با
هزینه کرد 20 میلیارد و 600 میلیون تومان به متقاضیان واگذار و 403 واحد با اعتبار 89 میلیارد و 650 میلیون تومان در دست

 
ساخت است. 

21 فروردین سالروز افتتاح حساب شماره 100 به فرمان امام خمینی (ره) و تاسیس بنیاد مسکن انقلاب اسلامی در سال 1358 است.

 
21 فروردین تا 31 فروردین دهه افتتاح حساب 100 امام نامگذاري شده است. 

 
استاندار خراسان جنوبی: مراقب جنگ روانی در انتخابات پیش رو باشیم/ 



 استاندار خراسان جنوبی گفت: در انتخابات پیش رو باید حواس

 
ما به خسارت هاي جنگ روانی باشد که در قالب بی انگیزگی خود را نشان می دهد. 

«حمید ملانوري»در همایش فرماندهان پایگاه هاي بسیج ادارات کل استان خراسان جنوبی افزود: انتخابات از اهداف و شعارهاي اصلی
انقلاب است، چرا که مردم انقلاب کردند تا دموکراسی و مردم سالاري دینی بر کشور حاکم شود و در تعیین سرنوشت خود نقش

 
داشته باشند. 

وي با تاکید بر اینکه انتخابات در هر دوره اي از حساسیت هاي ویژه برخوردار بوده است گفت: در این دوره به دلیل مسائل مترتب بر

 
تحریم ها و تهدیدها و البته شیوع کرونا، انتخابات 28 خرداد حساسیت بیشتري دارد. 

نماینده عالی دولت در خراسان جنوبی اظهار داشت: از چهار محور اصلی انتخابات، مسئولیت سلامت و امنیت به عهده مجریان

 
انتخابات است که براي تحقق آن برنامه ریزي شده است. 

وي افزود: علاوه بر صیانت از آرا به عنوان حق الناس براي حفظ سلامت جسمانی و بهداشتی مردم و عوامل اجرایی نیز باید اقدامات

 
موثري صورت گیرد. 

ملانوري گفت: در بحث رقابت مهمترین موضوع، ورود نخبگان و افراد مطلع و متخصص به عرصه است و اهمیت این محور هم به این

 
دلیل است که دشمن در قالب جنگ روانی به دنبال ایجاد بی انگیزگی در نخبگان و افراد تاثیرگذار است تا به این عرصه ورود نکنند. 

وي تاکید کرد: پایگاه هاي بسیج باید به عنوان تریبون هاي نظام به ترغیب افراد صاحبنظر به عرصه رقابت همچنین دعوت مردم به

 
مشارکت حداکثري در انتخابات بپردازند. 

 
استاندار خراسان جنوبی گفت: هرچه میزان رأي کسی که منتخب مردم است، بیشتر باشد، او مقتدرتر است. 

وي اظهار داشت: همه ما در یک اردوگاه قرار داریم که رهبر معظم انقلاب فرماندهی آن را برعهده دارند، لذا همه باید دست به دست

 
هم بدهیم تا این اردوگاه پرنیروتر باشد. 

ملانوري با تاکید بر اینکه مشارکت مردم در انتخابات، اصل مهم و حساس براي نظام است افزود: همه احزاب، گروه هاي سیاسی،

 
نخبگان، تریبون داران و روحانیت باید به موضوع انتخابات ورود کنند. 



 
سپاه و بسیج از بزرگترین نعمت هاي انقلاب هستند 

وي در بخش دیگري از سخنانش گفت: شکل گیري نهاد مقدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و شجره طیبه بسیج از بزرگترین نعمت
هاي انقلاب است و به برکت نظام مقدس جمهوري اسلامی و انقلاب، نعمت هاي زیادي نصیب مان شده که یکی از بزرگترین آنها

 
شکل گیري بسیج و سپاه است. 

استاندار خراسان جنوبی تصریح کرد: سپاه و بسیج شکل گرفت تا از اهداف و آرمان هاي انقلاب، احکام اسلامی، فرامین امام راحل و

 
رهبر معظم انقلاب و خواسته هاي به حق مردم پاسداري کند. 

وي افزود: در ابتداي پیروزي انقلاب و با ابتکار امام خمینی (ره)، بسیج به عنوان نهاد منسجم و سازمان یافته متشکل از آحاد

 
مردم شکل گرفت تا با بصیرت کامل نسبت به مسایل داخلی و بین المللی و با تجهیزات و آمادگی کامل به مقابله با دشمنان بپردازند. 

ملانوري با اشاره به اینکه بنا به فرمایش رهبر معظم انقلاب، کشور ما از بدو پیروزي انقلاب همواره درگیر دشمنی بدخواهان بوده است
گفت: بسیج نهادي است که از همان بدو انقلاب و بنا به شرایط در همه عرصه ها، توسعه، عمران، آبادانی، آموزش و سلامت حضور

 
فعالانه داشته است. 

وي به شرایط موجود دنیا و شیوع ویروس کرونا اشاره کرد و گفت: در این شرایط که همه دنیا درگیر ویروس بسیار مرموز و ناشناخته

 
کروناست، ما با کمک بسیج و در قالب طرح شهید سلیمانی توانستیم، موفق ترین کشور در مدیریت بیماري باشیم. 

وي با اشاره به شیوع دوباره کرونا خاطرنشان کرد: اگرچه با وجود پیش بینی هاي سازمان هاي جهانی، باز هم پایین ترین آمارها را

 
داریم اما لازم است با ترویج قاعده رعایت پروتکل هاي بهداشتی در مدیریت بیماري موفقیت کسب کنیم. 

استاندار خراسان جنوبی با تاکید بر اینکه آنچه در شکل گیري بسیج مدنظر امام خمینی (ره) بوده، صدور فرهنگ انقلاب و اهتزاز
پرچم االله بر قله هاي دنیاست گفت: از بسیجیان، اخلاص و خدمت به جامعه بشري را انتظار داریم و بنا به فرمایش رهبري، دین

 
باوري پایه و اساس کار در بسیج است. 

 
چاره اي جز تقویت فرهنگ رعایت پروتکل ها نداریم 

وي به موضوعات روز کشور اشاره کرد و گفت: یکی از این مسایل، 14 ماه درگیري با کروناست که همه را غافلگیر کرده و تاثیرات

 
زیادي بر همه حوزه ها داشته است. 

ملانوري تصریح کرد: با وجود آسیبی که به برخی اقشار وارد شده و هزینه هاي سنگینی که بر کشور تحمیل شده است، چاره اي جز

 
تقویت فرهنگ رعایت پروتکل ها نداریم. 

 
وي گفت: آنچه زودتر از هر راهکاري می تواند ما را از شر این بیماري راحت کند، رعایت شیوه نامه هاي بهداشتی است. 

ملانوري افزود: آمار بالاي ابتلاها در شرایط فعلی مربوط به عادي انگاري هاي اواخر سال گذشته است و تبعات مسافرت هاي

 
نوروزي طی یکی دو هفته آینده بروز می کند. 



 
وي گفت: توقع این است که با تقویت طرح شهید سلیمانی به مدیریت بیماري کمک کنیم. 

نماینده عالی دولت در خراسان جنوبی سپس به مسایل توسعه اي استان و کشور ورود کرد و گفت: اگر به دنبال بهره برداري درست از

 
ذخایر، رفاه بیشتر مردم و توسعه هستیم باید از همه توان و ظرفیت ها استفاده شود. 

وي تصریح کرد: بخش عمده اي از این توان در اختیار مردم و بخش خصوصی است و ما در ستاد توسعه خاوران به دنبال استفاده از

 
این ظرفیت و توان در توسعه خراسان جنوبی هستیم. 

 
ملانوري گفت: ترویج تفکر توسعه اي بین آحاد مردم، بهترین راهکار براي کمک به توسعه است. 

در این همایش که با حضور نماینده ولی فقیه در خراسان جنوبی و جمعی از مسوولان برگزار شد، تعدادي از فعالان بسیج ادارات و

 
کارخانه هاي استان تجلیل شدند. 

 
محکومیت متهمان قاچاق کالا در نهبندان/4 

 
دو متهم قاچاق کالا در نهبندان به پرداخت 780 میلیون ریال جزاي نقدي محکوم شدند. 

ئیس اداره تعزیرات حکومتی شهرستان نهبندان گفت: مأموران ایست و بازرسی سهل آباد نهبندان هنگام کنترل خودرو هاي عبوري از
یک دستگاه خودروي سواري مقادیري کالاي قاچاق شامل 45 کیلوگرم البسه مستعمل و 36 جفت کفش مستعمل کشف کرده و

 
گزارش آن را براي رسیدگی به اداره تعزیرات حکومتی این شهرستان ارسال کردند. 

هادي میرعرب افزود: پس از محرز شدن تخلف، متهمان در شعبه علاوه بر ضبط کالا هاي مکشوفه به پرداخت 180 میلیون ریال

 
جزاي نقدي در حق دولت محکوم و 600 میلیون ریال بدل از ضبط خودروي حامل کالاي قاچاق به جریمه نقدي آن ها اضافه شد. 

بر اساس ماده 20 قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز وسایل نقلیه سبک مورد استفاده در قاچاق کالا چنانچه ارزش کالاي مکشوفه بیش

 
از 100 میلیون ریال باشد، نیز ضبط می شود. 

 
کشف 180 میلیون ریال انواع کالاي قاچاق در بیرجند/4 

مأموران پلیس امنیت اقتصادي بیرجند در بازرسی از دو دستگاه اتوبوس مسافربري در شهرستان بیرجند انواع کالاي قاچاق به ارزش

 
180 میلیون ریال کشف و ضبط کردند. 

 سرپرست پلیس امنیت اقتصادي استان گفت: مأموران پلیس امنیت اقتصادي استان در اجراي طرح مبارزه با قاچاق کالا و ارز، هنگام
کنترل خودرو هاي عبوري در محور هاي مواصلاتی شهرستان بیرجند به 2 اتوبوس مسافربري مشکوك شدند و خودرو ها را براي

 
بررسی بیشتر متوقف کردند. 

سرهنگ بخشی افزود: مأموران با هماهنگی مقام قضائی در بازرسی ازخودرو ها انواع وسایل خانگی قاچاق؛ لوازم بهداشتی غیرمجاز و

 
لب تاب کشف کردند . 

سرپرست پلیس امنیت اقتصادي خراسان جنوبی با بیان این که در این زمینه دو  متهم بازداشت شده است، گفت: متهمان بازداشت
شده به همراه پرونده براي سیر مراحل قانونی به مراجع قضائی معرفی شدند.



امنیت زدایی، لازمه توسعه اقتصاد هسته اي است

منبع: رکناشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1400/01/20

رکنا، یکی از مطالبات رهبري انقلاب در حوزه فناوري هسته، سهم 33 هزار مگاواتی برق هسته اي در سبد صنعت برق کشور
است.

 
 

به گزارش رکنا، امروز، 20 فروردین ماه، روز ملی فناوري هسته اي است؛ آنچه طی سال هاي ورود ایران به فناوري هسته اي، روایت
پررنگی از آن طرح نشد و تقریباً می توان گفت حاشیه نشین بود، بخش اقتصادي این منبع بی نظیر انرژي است. به گفته متخصصین
صنعت هسته اي، آورده اقتصادي این صنعت چنان دامنه گسترده اي دارد که با ورود صحیح، منظم و مستمر و توسعه آن، می توان

 
بخش هاي مختلف اقتصاد کشور را به ویژه در بخش برق، در مدت زمان نه چندان طولانی، متحول کند. 

یکی از مطالبات رهبري انقلاب سهم 33 هزار مگاواتی برق هسته اي در سبد صنعت برق کشور است که ابعاد مختلف آن نیاز به
بررسی دارد؛ این در حالی است که صنعت برق کشور یکی از بدهکارترین و عملاً از نظر اقتصادي، ورشکسته ترین صنعت کشور به
شمار می رود. اما اینکه چگونه در سال تولید، مانع زدایی ها و پشتیبانی ها بتوانیم به این صنعت، جامعه عمل بپوشانیم در وهله

 
نخست نیاز به بررسی تخصصی ابعاد اثرگذاري آن، شناخت، آسیب شناسی و در نتیجه ارائه راهکار مدون، وجود دارد. 

رفتار ما درباره فناوري هسته اي متناقض است هادي بیگی نژاد، دبیر کمیسیون انرژي مجلس شوراي اسلامی در گفتگو با خبرنگار
مهر با تأکید بر اینکه اولویت اصلی ما در بخش فناوري هسته اي باید تهیه یک راهبرد و نقشه راه مشخص، شفاف و قابل دفاع باشد،
گفت: رفتارهاي ما در بخش فناوري هسته اي متناقض است. به این معنا که یک روز داشتن این فناوري را حق مسلم خود می دانیم و
روز دیگر با ایجاد امکان مذاکره بر سر آن، این پیام را مخابره می کنیم که فناوري هسته اي از درجه اهمیت بالایی برخوردار نیست
بنابراین می توان براي حدود آن مذاکره کرد. این در حالی است که اگر فناوري هسته اي را در مقام نیاز کشور به گندم، آب یا سوخت

 
مهم و استراتژیک بدانیم، به هیچ عنوان نمی توان براي آن مذاکره کرد. 

وي افزود: علت این تغییر نگرش، تفاوت دیدگاه دولت ها است. دولت کنونی معتقد است که فناوري هسته اي آنچنان اهمیتی ندارد
که بخواهیم براي داشتن آن، هزینه هاي گسترده اي را متحمل شویم و قابل مذاکره است درحالی که اگر فناوري هسته اي را همانند

سایر کالاها و نیازهاي استراتژیک کشور بدانیم، به هیچ عنوان نمی توان درباره آن مذاکره کرد. 



راهبرد منجسمی در توسعه فناوري هسته اي نداریم به گفته این نماینده مجلس شوراي اسلامی، عوارض چنین دیدگاهی در دولت
کنونی این است که محققان و متقاضیان رغبت و امیدي براي ورود و ارتقا در این بخش ندارند چرا که شاهد تمدید نکردن قرارداد

 
جمعی از دانشمندان و محققین هسته اي در این دولت بوده ایم که نمونه حمایت نکردن از فعالان این حوزه است. 

دبیر کمیسیون انرژي مجلس شوراي اسلامی اظهار داشت: فضاي آزمایشگاهی و عملی، بخشی است که محققین دستاوردها و تجربه
هاي خود را در آن فضا با یکدیگر تبادل کرده و به عبارتی از نسلی به نسل دیگر انتقال می دهند این در حالی است که با انقطاع

 
نسلی بین محققین به این روند انتقال تجربه و فناوري بین فردي لطمه جدي وارد می کنیم. 

بیگی نژاد با بیان اینکه در حوزه سوخت هسته اي تقریباً مسلط هستیم، توضیح داد: با وجود این موفقیت در بخش ساخت نیروگاه

 
هاي هسته اي هنوز مسلط نشده ایم؛ دلیل آن، این است که راهبرد منسجمی در بخش توسعه و ارتقا فناوري هسته اي نداشته ایم. 

وي با اشاره به مطالبه رهبري انقلاب درباره سهم 33 هزار مگاواتی برق هسته اي در سبد برق کشور تصریح کرد: به فعل درآمدن و
توسعه چنین مطالبه اي، یک برنامه استراتژي می طلبد چرا که با توسعه و تقویت فناوري هسته اي، در حقیقت در مرز علم قرار می
گیریم و شاهد بهبود وضعیت بومی سازي بسیاري از صنایع و فعالیت هاي حساس در کشور هستیم و در ادامه بخشی از شرایط

 
اقتصادي بهبود یافته و ایجاد اشتغال می کنیم. 

الزام هر چه سریع تر ورود برق هسته اي به سبد برق کشور دبیر کمیسیون انرژي مجلس شوراي اسلامی با اشاره به اینکه طی سال
هاي اخیر شاهد خاموشی هاي برق گسترده در کشور بوده ایم که پیش بینی می شود امسال و در سال هاي آینده نیز تکرار و تشدید

 
شود، گفت: این شرایط الزام ورود هر چه سریع تر سهم هسته اي به سبد صنعت برق کشور را تشدید می کند. 

این نماینده مجلس شوراي اسلامی در پاسخ به این سوال که خانه ملت چه اقداماتی را براي حمایت از این فناوري انجام داده است؟
توضیح داد: اقدامی که مجلس کنونی انجام داده، در نظر گرفتن ظرفیت 90 هزار میلیارد تومانی تهاتر نفت در مقابل بدهی ها یا تأمین
کالا، تجهیزات و فناوري مورد نیاز براي کل کشور است که فناوري هسته اي نیز شامل این قانون در بودجه سال 1400 می شود. این

 
در حالی است که دست صنعت هسته اي را براي استفاده از این ظرفیت باز گذاشته ایم. 

بیگی نژاد تأکید کرد: باید فناوري هسته اي کشور را امنیتی زدایی کنیم؛ به این معنا که تبیین شود این صنعت داراي ابعاد گسترده
اقتصادي، علمی، پزشکی و … است درحالی که یک روایت ناقص و غلط در اذهان عمومی ایجاد شده مبنی بر اینکه «این صنعت، یک
صنعت و فناوري امنیتی است» درحالی که به هیچ عنوان چنین نیست. به این ترتیب می توان گفت با امنیتی کردن فناوري هسته اي
و نبود راهبرد مدون، نتیجه اصلی را از سرمایه گذاري، توسعه و ارتقا این فناوري نمی گیریم. ایران در این صنعت پیشرو بوده اما
امارات متحده عربی و عربستان نیز در حال توسعه خود در این بخش است که لزوم اهمیت بیشتر ایران به این فناوري را تشدید می

 
کند. 

سهم نیروگاه هسته اي بوشهر در سبد برق اقتصاد انرژي هسته اي محدود به برق نیست و حوزه هاي مختلفی از پزشکی تا دامپروري
و آب و… را نیز شامل می شود اما کاربرد آن در تأمین برق سابقه طولانی تري دارد. ظرفیت اسمی صنعت برق کشور (نیروگاه هاي
حرارتی، برقآبی و هسته اي) حدود 85 هزار مگاوات است که در زمان پیک مصرف به طور حداکثري توان تولید 64 هزار مگاوات براي
آن وجود دارد. در این سبد، ظرفیت اسمی نیروگاه برق بوشهر حدود یکهزار مگاوات است که به دلایل تخصصی و کارشناسی همواره با
حداکثر توان در مدار تولید نیست و به گفته کارشناسان سهم این نیروگاه در سبد برق کشور حدود 2 درصد است. اعداد و ارقام به



روشنی نشان می دهد باوجود اینکه ایران داراي منابع غنی اورانیوم است و همچنین پیشرفت هاي بسیار مطلوبی در این فناوري به

 
دست آورده، اما متأسفانه نتوانسته ایم به طور شایسته اي به بخش اقتصادي و برقی این فناوري، ورود عملیاتی کنیم. 

نگاهی به تجربه سایر کشورها در برق هسته اي براي سنجش جایگاه ایران در بهره گیري از اقتصاد هسته اي براي تأمین برق، لازم
است به تجربه سایر کشورهاي در این زمینه نگاهی داشته باشیم. مهدي صدیقی، کارشناس حوزه انرژي در گفتگو با خبرنگار مهر،
ضمن تاکید بر جایگاه برق هسته اي در سبد برق کشور، گفت: اگرچه در مورد اقتصادي ترین روش تولید برق، اختلاف نظر وجود
دارد، اما بر اساس آخرین برآورد آژانس بین المللی انرژي، نیروگاه هسته اي که زمان کاربري آن تا سن 80 سال تمدید شود
(Nuclear-LTO)، ارزان ترین روش تولید برق است. این هزینه با محاسبه کل چرخه تولید انرژي (LCOE) و بدون محاسبه یارانه

 
ها حساب شده است. تمدید عمر نیروگاه هاي هسته اي تا 80 سال، رویه طبیعی و پرتکرار در صنعت هسته اي است. 

 
    محدوده قیمت برق تولیدي با فناوري هاي مختلف طبق برآورد آژانس بین المللی انرژي در سال 2020 

 
 

وي با بیان اینکه با نگاهی مختصر به عملکرد اقتصادي انرژي هسته اي، جذابیت اقتصادي آن مشخص می شود، ادامه داد: در ایالات
متحده آمریکا با ظرفیت تولید 97 گیگاوات برق هسته اي، 60 میلیارد دلار از تولید ناخالص داخلی، صدهزار شغل مستقیم پایدار و

 
475 هزار شغل غیرمستقیم پایدار به واسطه صنعت انرژي هسته اي ایجاد شده است. 

صدیقی افزود: انرژي هسته اي حداقل 10 درصد از برق جهان و حدود 20 درصد از برق آمریکا را به طور ثابت و پایدار تأمین می کند.
این میزان تولید انرژي حدود 100 هزار تن تقاضاي اورانیوم معدنی ایجاد می کند.درحالی که در سال 2020 میلادي در مجموع
حدود 60 هزار تن اورانیوم در سراسر دنیا استخراج شده است. این ظرفیت خالی تولید، در کنار غنی بودن معادن اورانیوم توجه
(commodity) ( یک نوع از مواد اولیه مورد نیاز صنایع که قابل معامله است)سرمایه گذاران را به اورانیوم به عنوان یک کامودیتی

 
مطمئن جلب کرد. به طوري اورانیوم بدون شک یکی از پدیده هاي بورسی آمریکا و جهان شده است. 

 
تاریخچه و پیشبینی عرضه و تقاضاي جهانی اورانیوم 



 ورود کشورهاي جدید به باشگاه هسته اي صدیقی اظهار داشت: فرانسه با ثبت رکورد دریافت 70
الی 85 درصد برق از انرژي هسته اي رکورددار هسته اي ترین کشور دنیاست. اما در سال هاي اخیر چند کشور دیگر از موضع خود
نسبت به افزایش ظرفیت هسته اي را مثبت کرده اند. از جمله این کشورها می توان به هلند، بریتانیا و کره جنوبی اشاره کرد. هلند
احتمالاً ساخت 10 راکتور هسته اي جدید را در دستور کار قرار می دهد و بریتانیا که نیروگاه عظیم Hinkley Point C را با
ظرفیت 3.2 گیگاوات و با سرمایه گذاري 33 درصدي چین را در دست ساخت دارد در سال 2020 آمادگی خود را براي اعطاي مجوز

 
به نیروگاه هاي هسته اي جدید اعلام کرد. 

به گفته این کارشناس انرژي امارات متحده عربی با یک ورود شکوهمند به باشگاه هسته اي، تا پایان سال 2021 میلادي 25 درصد
برق خود را از انرژي هسته اي به دست می آورد. از سویی دیگر عربستان سعودي برنامه اي براي تولید 17 گیگاوات برق هسته اي تا
سال 2040 میلادي دارد. این در حالی است که ترکیه نیز در حال ساخت همزمان 4 راکتور هسته اي 1200 مگاواتی است. از میان

 
کشورهاي فقیر دنیا، بنگلادش با همکاري روسیه و هند تا پایان سال 2023 میلادي، 2.4 گیگاوات برق هسته اي تولید می کنند. 

وي با اشاره به اینکه با رفع ممنوعیت سرمایه گذاري بخش خصوصی آمریکا در صنعت هسته اي کشورهاي خارجی، که از دوره رئیس
جمهور اوباما مقرر شده بود، احتمالاً شاهد قراردادهاي حضور پررنگ آمریکا در ساخت نیروگاه هاي جدید هستیم، توضیح داد: از
جمله می توان به نخستین راکتور کوچک ماژولار (SMR) دنیا که با همکاري شرکت جنرال الکتریک آمریکا و هیتاچی ژاپن در

 
لهستان ساخته می شود، اشاره کرد. 

صدیقی با تاکید بر نقش چین به عنوان یکی از بازیگران مهم در صنعت هسته اي، تصریح کرد: ظرفیت تولید برق هسته اي این کشور
تا 2025 میلادي به 70 گیگاوات می رسد و با رشد نمایی در 2050 میلادي این رقم به 327 گیگاوات می رساند. کشور چین با
استاندارسازي مدلی بومی از راکتور به بازیگر جدید در صنعت هسته اي جهان تبدیل شده است. چندي پیش راکتور 1100 مگاواتی
کراچی که توسط چین طراحی و ساخته شده است در پاکستان وارد مدار شد و 4 راکتور مشابه نیز همزمان در حال ساخت است.
چین همچنین قرارداد مشابهی براي ساخت چندین نیروگاه هسته اي در آرژانتین امضا کرده است که مبلغ آن تا 15 میلیارد دلار

 
برآورد می شود. 

 
چگونگی ظرفیت انرژي هسته اي در گذشته و آینده چین 



 برق هسته اي نیازمند تدوین راهبرد همان گونه که اشاره شد کشورمان در حوزه بهره گیري از
نیروي هسته اي در تولید برق نتوانسته از ظرفیت هاي موجود بهره چندانی ببرد. به این ترتیب لازم است اقتصاد برق در گام دوم
انقلاب و در سال تولید، مانع زدایی ها و پشتیبانی ها، با استفاده از یک راهبرد دقیق، شکوفایی بیشتري را تجربه کند.آخرین قیمت

هاي بازار ایران را اینجا کلیک کنید.



رویداد سفر 2 روزه سردار سلیمانی به گیلان/قول ایجاد 7000 فرصت شغلی

در گیلان تا خودکفایی در تولید برنج

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1400/01/20

 به گزارش خبرگزاري فارس از رشت، سردار غلامرضا
سلیمانی، رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور در جریان سفر دو روزه خود به گیلان آمد و ضمن گفت و گو با مسؤولین و شنیدن

 
دغدغه هاي آنان از چند واحد تولیدي در این استان بازدید کرد. 

بازدید از موسسه تحقیقات برنج نخستین برنامه سفر رئیس سازمان بسیج مستضعفین به گیلان بود که در حاشیه این بازدید با اشاره
به نقش تولید مواد غذایی سالم در کشور اظهار کرد: تولید مواد غذایی سالم و بهینه در کشور همواره موردتوجه مسؤولین بوده و در

 
سالیان اخیر اهمیت این مسئله به وضوح روشن است. 

سردار غلامرضا سلیمانی با اذعان به اینکه بسیج در مسئله خودکفایی در محصولات راهبردي در سطح توجهات قرار دارد، گفت: در
مسئله خودکفایی در محصولات راهبردي، بسیج در سطح توجهات بوده و در سه سال اخیر اقدامات لازم انجام و یک طرح جهش

 
تولید در حوزه محصولات راهبردي تهیه و تفاهم نامه اي با وزیر جهاد کشاورزي به امضا رسیده است. 

وي با ابراز خرسندي از گزارش هاي ارائه شده توسط موسسه تحقیقات برنج کشور افزود: گزارش هاي رسیده از موسسه تحقیقات برنج
بسیار امیدوارکننده است زیرا در برنج و گندم به خودکفایی رسیده و این مسئله باید تثبیت شود تا شرایط آب و هوایی مشکلاتی را

 
ایجاد نکند. 



 
 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین یکی از اولویت هاي بسیج در این استان را به خودکفا رسیدن برنج دانست و بیان کرد: در بخش
اقتصاد مقاومتی، کشاورزي و برنج در صدر اولویت ها قرار داشته و بسیج براي رشد تولید و افزایش محصول برنج کاشته شده در کشور

 
از هیچ تلاشی دریغ نمی کند. 

دومین مقصد سفر سلیمانی به گیلان افتتاح اولین خانه استارت آپ در این استان بوده است، هدف از افتتاح این مرکز استارپ آپی،

 
افزایش بهره وري واحدهاي تولیدي گیلان و همچنین بهره مند شدن از تکنولوژي به روز و اتخاذ رویکرد دانش بنیان است. 

براي افتتاح این خانه استارت آپ دو میلیارد تومان هزینه شده که 500 میلیون تومان آن به منظور خرید تجهیزات بوده و در حال

 
حاضر 9 تیم در این مجموعه فعال و قابلیت ارتقا به 20 تیم هم دارد. 

 
 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین در حاشیه این مراسم قول برند سازي محصولات استارت آپی را به جوانان داد و اظهار کرد: با
پیگیري هاي صورت گرفته سازوکار تجاري سازي محصولات در حوزه هاي مختلف ازجمله استارت آپی توسط سازمان بسیج تعیین

 
شده و همه مسؤولین پاي کار بوده و به برند سازي محصولات کمک می کنند. 

سلیمانی همچنین طرح هاي شرکت هاي استارت آپ و فناور را یک ظرفیت در کشور دانست و تصریح کرد: طرح هاي شرکت استارت

 
آپ باید در کشور تحقق پیداکرده و در حد ایده باقی نماند، لذا براي تحقق این امر باید طراحی هاي درست و صحیح انجام شود. 



یکی از دغدغه هاي جوانان عدم حمایت مسؤولین از شرکت هاي دانش بنیان و استارت آپی بوده که در همین خصوص متولی سازمان
بسیج کشور گفت: جوان باید ایده هاي خود را ارائه داده و خلاقیت هاي خود در حل مشکلات را به دیده عموم بگذارند و سازمان

 
بسیج هم ازاین گونه ایده و شرکت ها حمایت کرده و آنان را در مسیر درست قرار می دهد. 

 
حضور در شهرك صنعتی سپیدرود و بازدید از دو واحد تولیدي سومین نقطه محل شده توسط سردار سلیمانی بود. 

 
 

وي در بدو ورود به شهرك صنعتی، از یک واحد تولیدي که در عرصه تولید کپسول اکسیژن و سیلندر بیمارستانی صنعتی و آتش

 
نشانی بازدید به عمل آورد و به درد و دل کارگران و مدیران کارخانه گوش فرا داد. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین در دیدار با کارکنان این واحد تولیدي با اشاره به نقش تأثیرگذار واحدهاي تولیدي در پیشبرد اهداف
جمهوري اسلامی اظهار کرد: امروزه واحدهاي تولیدي در کشور یک نقطه از جامعه اي است که زیر سایه حضرت حجت (ره) زندگی

 
کرده و بنده با حضور در این واحدها تصور حضور در جبهه هاي دفاع مقدس را دارم. 

سلیمانی با تأکید بر ظرفیت هاي مناسب کشور در عرصه هاي علمی و تولیدي بیان کرد: کشور داراي ظرفیت خوبی به لحاظ تولید،

 
جغرافیایی، علمی و انرژي بوده و باید از آن در راستاي توسعه کشور و پیشرفت اقتصادي استفاده کرد. 

وي با اذعان به اینکه بسیاري از نیازهاي کشور توسط واحدهاي تولیدي به راحتی تأمین می شود، تصریح کرد: سازمان بسیج از
واحدهاي تولیدي در کشور پشتیبانی و حمایت می کند، چون آنجایی که نیاز تولید توسط واحدهاي تولیدي تأمین می شود باید از

 
آن حمایت کرد، زیرا منجر به ایجاد اشتغال و رشد اقتصادي در کشور می شود. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین همچنین در حاشیه این بازدید قول پیگیري و حل مشکلات این واحد تولیدي در شرایط کرونایی را

 
داد. 



 
 

همگان در کشور گیلان را جزو اصلی ترین تولیدکنندگان نخ، پشم و کرم ابریشم می دانند به این منظور سردار غلامرضا سلیمانی
چهارمین محل بازدید خود را به بررسی وضعیت کارخانه ایران برك اختصاص داده و گفت: امروز از دو کارخانه گیلان که در سال
گذشته مشکلات آنان مانع زدایی شده بازدید کردیم و در سال جدید از این کارخانه ها و 400 کارخانه دیگر استان که مشکلات آنان

 
بررسی شده در راستاي رسیدن به اهداف خود، پشتیبانی می شود. 

محرومیت زدایی، ساخت مسکن محرومین و حمایت از مستضعفان یکی از مهم ترین اهداف سازمان بسیج بوده و به این منظور رئیس
سازمان بسیج مستضعفین به همراه فرمانده سپاه قدس گیلان پس از بازدید از دو واحد تولیدي به شهرستان صومعه سرا رفته تا

 
هشت واحد مسکن محرومین و 11 پایگاه بسیج را افتتاح کنند. 

براي ساخت هشت واحد مسکن محرومین 150 میلیون تومان اعتبار و براي افتتاح 11 پایگاه بسیج 200 میلیون تومان در نظر گرفته

 
شده است. 

 
 

آخرین برنامه سفر رئیس سازمان بسیج مستضعفین به گیلان حضور در جلسه برنامه ریزي تحقق شعار سال در سالن شهید انصاري
استانداري بوده که سلیمانی در این جلسه قول ایجاد 200 هزار فرصت شغلی در کشور را داده که مقرر شد با امضا تفاهم نامه اي بین

 
پنج تا هفت هزار فرصت شغلی به گیلان اختصاص پیدا کند و تا دو سال آینده گیلان در حوزه تولید برنج به خودکفایی برسد. 



انتهاي پیام/84008/ر



بازگشت سامسونگ و ال جی به کشور ممنوع است

منبع: مشرقشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1400/01/20

 
- اقتصاد 

 
بازگشت سامسونگ و ال جی به کشور ممنوع است 

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت
شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران گفت: این دو شرکت
در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی

 
دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند. 

به گزارش مشرق، سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه
صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه اگر مبارزه جدي با قاچاق
نداشته باشیم صنایع کشور در معرض خطر قرار خواهند گرفت، گفت: یکی
از موانع بر سر راه رشد و توسعه صنایع، قاچاق است. درحال حاضر نه فقط

در حوزه لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه داخلی آن وجود داشته باشد اجازه واردات نخواهیم داد و در صورت اقدام در این

 
خصوص، عاملان تحت تعقیب قضایی قرار خواهند گرفت. 

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران با
اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی

 
دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور ما وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم خانگی به پیشرفت هاي
خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می شود که این محصول

 
خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در



 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 

وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

 
نباشد. 

منبع: تسنیم



130 طرح نیمه تمام با پیشرفت بالاي 60 درصد در جنوب استان کرمان وجود

دارد

منبع: روزنامه تجارتشماره خبر:  31  |  تاریخ: 1400/01/20

گروه استان ها- مدیر صمت جنوب استان کرمان گفت: نزدیک 130 طرح نیمه تمام با پیشرفت بالاي 60 درصد و با اشتغال
بالاي 5 هزار نفر در جنوب استان وجود دارد.

 
- اخبار استانها - 

مسلم مروجی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در کرمان، با اشاره به اینکه مقام معظم رهبري در سال هاي گذشته محور نامگذاري
شعار سال را تولید قرار دادند اظهار داشت: این مسئله اهمیت این موضوع را نشان داده و ما مسئولان هم وظیفه خود می دانیم که

 
نسبت به این مسئله حساسیت داشته باشیم. 

وي با اشاره به اینکه امسال نیز با توجه به شعار سال وظیفه خود می دانیم تا موانعی را که جلوي تولید را گرفته، برداشته داریم تا
شاهد رونق تولید و شکوفایی این حوزه در داخل کشور باشیم افزود: بر این اساس در مجموعه سازمان صنعت، معدن و تجارت جنوب

 
استان کرمان اتفاق خوبی افتاده است. 

مدیر صنعت، معدن و تجارت جنوب استان کرمان عنوان کرد: تا کنون چیزي نزدیک به 53 مجوز صنایع معدنی در جنوب استان
کرمان صادر شده که یکی از این مجوزات مربوط به کارخانه مس در منطقه محروم رمشک در یکی از محروم ترین مناطق کشور در

 
شهرستان قلعه گنج پایلوت اقتصاد مقاومتی است که بزودي افتتاح می شود. 

وي با اشاره به دیگر مجوزاتی که در جنوب استان صادر شده و سرمایه گذارانی که در منطقه حاضر شدند افزود: یکسري مشکلاتی در
بحث اعطاي تسهیلات، روند ادارات و ... د ر انجام این پروژه ها وجود دارد که در این راستا کارگروه هاي رفع موانع تولید راه اندازي

 
شده است. 

مروجی با بیان اینکه در سال 99 بیشترین کارگروه رفع موانع تولید جنوب استان کرمان را در مرکز استان و با حضور استاندار کرمان
برگزار کردیم گفت: 26 کارگروه اصلی رفع موانع تولید، 181 کارگروه با حضور فرمانداران و مدیران کل و 340 کار گروه تخصصی

 
تشکیل شد که برگزاري این کارگروه ها رکورد خوبی در راستاي حمایت از تولید بوده است. 

وي با اشاره به اینکه 460 مصوبه براي کمک به حوزه تولید گرفته شده افزود: در حال حاضر حدود 5 طرح بسیار خوب با اشتغال

 
نزدیک به هزار نفر در حوزه معدن، صنایع معدنی و صنعت در جنوب استان کرمان آماده افتتاح است. 

 
عیدانه گروه جهادي پزشکی شهید کاظمی آشتیانی به مردم مناطق محروم جنوب استان کرمان + تصاویر 

 
بخش اندکی از ظرفیت هاي صنعتی جنوب استان کرمان به بهره برداري رسیده است 

 
استاندار کرمان: مشوق هاي ویژه سرمایه گذاري به جنوب استان کرمان اختصاص داده می شود 

وي با بیان اینکه در سال جدید با توجه به شعار سال اولویت را با اتمام و تکمیل طرح هاي نیمه تمام گذاشتیم عنوان کرد: در جنوب

 
استان کرمان نزدیک به 130 طرح با پیشرفت بالاي 60 درصد داریم که اشتغال بالاي 5 هزار نفر را در جنوب استان رقم می زند. 



مدیر صنعت، معدن و تجارت جنوب استان کرمان با ادامه داد: با تشکیل کارگروه رفع موانع تولید و حمایت مسئولان کشوري و

 
استانی امیدواریم بتوانیم شعار سال به طور کامل در جنوب استان کرمان محقق کنیم. 

انتهاي پیام/511/ز



ممنوعیت ورود سامسونگ و ال جی به کشور

منبع: روزنامه تجارتشماره خبر:  32  |  تاریخ: 1400/01/20

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه اگر مبارزه جدي با قاچاق
نداشته باشیم صنایع کشور در معرض خطر قرار خواهند گرفت، گفت: یکی از موانع بر سر راه رشد و توسعه صنایع، قاچاق

است. درحال حاضر نه فقط در حوزه لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه داخلی ...

به گزارش اقتصادآنلاین، معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به
بازار لوازم خانگی ایران با اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در
حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور

 
ما وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم خانگی به پیشرفت هاي
خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می شود که این محصول

 
خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 

وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام  برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

 
نباشد. 



پربیننده ترین عقب نشینی بازار فلزات گرانبها/ معامله گران همچنان ریسک پذیرند قیمت تراکتور باز هم 30درصد افزایش یافت تاثیر
تفاهم 25ساله با چین بر معدنکاري ایران ذوب آهن اصفهان، معادن زغال سنگ البرز مرکزي را توسعه می هد چالش هاي نظارتی و

 
بازرسی بر معادن 

لینک کوتاه لینک کپی شد



واکنش عجیب قوه قضاییه به بازگشت سامسونگ!

شماره خبر:  33  |  تاریخ: 1400/01/20
منبع: گسترش صنعت معدن

تجارت

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی
ایران گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع شرکت ها

بخواهند به کشور بیایند.

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران
گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به

 
کشور بیایند. 

 
اقتصاد  

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه اگر مبارزه جدي با قاچاق نداشته
باشیم صنایع کشور در معرض خطر قرار خواهند گرفت، گفت: یکی از موانع بر سر راه رشد و توسعه صنایع، قاچاق است. درحال حاضر
نه فقط در حوزه لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه داخلی آن وجود داشته باشد اجازه واردات نخواهیم داد و در صورت اقدام

 
در این خصوص، عاملان تحت تعقیب قضایی قرار خواهند گرفت. 

معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار لوازم خانگی ایران با
اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه قضایی ما اجازه نمی

 
دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور ما وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم خانگی به پیشرفت هاي
خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می شود که این محصول

 
خارجی است. 



وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 

وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

 
نباشد. 



آغاز صدور کارت اعتباري خرید با وثیقه سهام عدالت یا یارانه

منبع: ملیتشماره خبر:  34  |  تاریخ: 1400/01/20

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی از آغاز صدور کارت اعتباري خرید با وثیقه سهام عدالت یا یارانه خبر داد.

به گزارش ملیت به نقل از مهر، محمد شریعتمداري در حساب شخصی خود در فضاي مجازي نوشت: به ابتکار وزارت تعاون کار
و رفاه اجتماعی و براي نخستین بار تأمین مالی خُرد مبتنی بر زنجیره تولید از طریق صدور کارت اعتباري خرید با هدف افزایش

 
قدرت خرید مردم و با توثیق سهام عدالت یا یارانه، بدون نیاز به مراجعه به بانک ها آغاز شد. 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی همچنین بر تلاش براي یافتن راهکارهاي عملی کوتاه مدت اقتصادي براي کاهش نرخ بیکاري با
محوریت معاون اقتصادي در ده استان تاکید کرد و در حساب شخصی خود در فضاي مجازي نوشت: در سال 99 براي کاستن از فشار
بیکاري، افزون بر اجراي طرح اشتغال پایدار روستایی نمایندگان ویژه وزیر در مناطق داراي نرخ بیکاري بالا تعیین شدند. یافتن
راهکارهاي عملی کوتاه مدت، کار مهمی است که در ماه هاي پایانی دولت با محوریت معاون اقتصادي در ده استان در حال انجام

است.



ممنوعیت ورود سامسونگ و ال جی به کشور

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  35  |  تاریخ: 1400/01/20

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه اگر مبارزه جدي با قاچاق
نداشته باشیم صنایع کشور در معرض خطر قرار خواهند گرفت، گفت: یکی از موانع بر سر راه رشد و توسعه صنایع، قاچاق

است. درحال حاضر نه فقط در حوزه لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه داخلی ...

سعید عمرانی در برنامه بازدید از خطوط تولید گروه
صنعتی انتخاب در اصفهان، با تاکید بر اینکه اگر مبارزه
جدي با قاچاق نداشته باشیم صنایع کشور در معرض خطر
قرار خواهند گرفت، گفت: یکی از موانع بر سر راه رشد و
توسعه صنایع، قاچاق است. درحال حاضر نه فقط در حوزه
لوازم خانگی، بلکه در هر بخشی که مشابه داخلی آن وجود
داشته باشد اجازه واردات نخواهیم داد و در صورت اقدام در
این خصوص، عاملان تحت تعقیب قضایی قرار خواهند

 
گرفت. 

به گزارش اقتصادآنلاین، معاون قضایی دادستان کل کشور در پاسخ به سوالی در خصوص برگشت شرکت ال جی و سامسونگ به بازار
لوازم خانگی ایران با اشاره به سیاست هاي اقتصاد مقاومتی گفت: این دو شرکت در شرایط سخت مردم را تنها گذاشتند و در حوزه
قضایی ما اجازه نمی دهیم این نوع شرکت ها بخواهند به کشور بیایند و به طور حتم امکان فعالیت براي این دو برند در کشور ما

 
وجود نخواهد داشت. 

وي افزود: صنعت لوازم خانگی و خودرو یکی از شاخص هاي صنعتی بودن هر کشور است که نشان دهنده درجه پیشرفت هر کشور

 
محسوب می شود. 

عمرانی با بیان اینکه تولیدکنندگان ایرانی با طراحی، مهندسی، ساخت، قالب زنی، قطعه سازي در حوزه لوازم خانگی به پیشرفت هاي
خوبی رسیده اند، گفت: اگر برند محصولات ایرانی را با یک برند معروف خارجی تغییر دهند قطعا باورمان می شود که این محصول

 
خارجی است. 

وي ادامه داد: سیاست هاي اقتصاد مقاومتی بر این مبناست که در شرایطی که دشمن ناچار به عقب نشینی شده، به خطرانداختن

 
دستاوردهایی که در دوران تحریم حاصل شده، اقدامی نادرست است. 

عمرانی تصریح کرد: از منظر حقوقی دو برند لوازم خانگی خارجی در شرایط سختی کشور را ترك کردند البته اقدام خوبی بود زیرا در

 
صورت ادامه حضور و فعالیت آن ها در ایران، هیچگاه شاهد پیشرفت فعلی کارخانه هاي ایرانی نبودیم. 



وي با اشاره به اینکه شرکت هاي خارجی جایی در کشور ما ندارند، گفت: کارگران و مهندسان ایرانی نشان دادند به مراتب از رقباي
خارجی خود عملکردي مبتنی بر دانش و به مراتب قوي تري دارند. ما نیز در قوه قضائیه به هیچ یک از محصولاتی که نمونه داخلی

 
دارد، اجازه ورود به کشور را نخواهیم داد و با متخلفان برخورد خواهد شد. 

عمرانی افزود: بر حسب دستور رئیس قوه قضائیه مکلف شدیم در صورتی که تشخیص بدهیم در حوزه تولید مشکلاتی وجود دارد از

 
دادگاه ها و دادسراها خواسته شود تا خارج از نوبت به این پرونده ها رسیدگی کنند. 

وي در پایان تاکید کرد: ما به سرمایه گذاران و فعالان بخش هاي تولیدي و کارآفرینی که در خطر بیکاري کارگران یا بسته شدن
کارخانه ها هستند این قول را می دهیم تا این پرونده ها را به سرانجام برسانیم که اطاله دادرسی عاملی براي ضربه به تولید کشور

 
نباشد. 

پربیننده ترین عقب نشینی بازار فلزات گرانبها/ معامله گران همچنان ریسک پذیرند قیمت تراکتور باز هم 30درصد افزایش یافت تاثیر
تفاهم 25ساله با چین بر معدنکاري ایران ذوب آهن اصفهان، معادن زغال سنگ البرز مرکزي را توسعه می هد




